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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 14 Ağustos Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Rams Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Değerli hazirun, toplantımıza başlamadan önce lütfen telefonlarımızı sessize alalım. Saygıdeğer 

katılımcılar, müze giriş kapımızdan gelen kayıtlara göre saat 13.25 itibariyle oturumumuzda 88 

divan üyemiz ve bilgi mahiyetinde 18 kulüp üyemiz bulunmaktadır. Açılış nisabımız mevcuttur. 

Toplantıyı açıyorum. Müsaadenizle kürsüye geçiyorum.  

Değerli divan kurulu üyelerimiz, bizleri Galatasaray dijital platformlarından takip eden 

üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı renklerine gönül vermiş, 

hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. 

Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna 

yaşamlarını yitirmiş kahraman şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami 

Yen ve arkadaşları ile geçen toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için, 

sizleri saygı duruşuna davet ediyorum. Vefat listesini alabilir miyiz? (Saygı duruşu yapıldı.) 

Divan Kurulu üyelerimizden 2847 Şevket Tokuş, 3123 aynı zamanda eski futbolcularımızdan 

Daniel Baruh, 3809 kulübümüzde divan kurulu başkan yardımcılığı, Yönetim Kurulu üyeliği ve 

disiplin kurulu üyeliği görevlerinde bulunmuş olan, Coşkun Gültekin. 3920 kulübümüzde divan 

kurulu başkan yardımcılığı ve disiplin kurulu başkanlığı görevlerinde bulunmuş olan duayen 

yönetici Uğurman Yelkencioğlu, 6030 Ahmet Balmumcu, 7132, 1954-1956 yılları arasında A 

takımı formamızı giyen teknik direktör yardımcılığının yanı sıra, uzun yıllar alt yapımızda, eşitli 

idari görevlerde bulunan Günay Kayarlar, 7664 Gürer Bukağılı, 8584 Ada’nın, Adamızın tanınan 

simalarından Dimitar Mitko Stoimenov, kulüp üyelerimizden 9447 Salahsun Hekimoğlu, yine 

kulüp üyelerimizden 11094 Tayfun Tanrıverdi ve Polat Holdingin kurucusu, kulübümüzün önceki 

dönem başkanlarından Sayın Adnan Polat’ın kıymetli babası, İbrahim Polat. Buyurun 

oturabilirsiniz, ruhları şad olsun, çok acı kayıplarımız oldu, hepsine Allahtan rahmet diliyoruz. 

Müsaadenizle yerime geçiyorum. 

Gündemimize geçmeden önce, özellikle bir sportif başarı konusunda sizleri bilgilendirmek 

istiyoruz. Divan Kurulu başkan yardımcısı Yalçın Kaya size deniz küreği ile ilgili bilgi verecek. 

Buyurun. 

 

Divan Kurulu Başkan Yardımcısı Yalçın Kaya 

Kıymetli hazirun, kürek takımımızla ilgili birkaç bilgi vermek istiyorum. 9-11 Ağustos tarihlerinde 

Sinop’ta düzenlenen deniz küreği, sahil sürat yarışlarında yapılan, büyüklerde bir Türkiye 

şampiyonası düzenlendi. Şöyle söylemek istiyorum, bu Beach Sprint diye adlandırılan bu 

kategori bir sonraki olimpiyatlarda, Los Angeles’te, olimpik oyunlara, branşa dahil edilmiştir. 

Onun için bu işin çok önemi vardı. Bu yarışlara katılan kürek takımımız, tek çifte kadınlar 

kategorisinde birinci olmuştur. Kürekçimiz Deniz Nur Sera Baykara, aldığı bu birincilikle aynı 

zamanda federasyonun ödülü olan tek çifte teknesini kazanmıştır. Yine aynı şekilde, erkekler 

kategorisinde Enes Kök birinci olmuş, tekne aynı şekilde tekne kazanmıştır. İki çiftte miks 

kategorisi var. Burada bir erkek ve bir bayanın yarıştığı, bu yine Deniz Nur Serra Baykara, Enver 
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Envar ekibimiz birinci olarak, şampiyon olmuştur. Bunlar Türkiye şampiyonu oldu. Şöyle bir 

önemi var. Bu kategori, bu yarışlar ilk defa düzenlendiği için, bir ilk olma özelliği var. Bu konuda 

sporcularımızı tebrik ediyoruz. Emeği geçen teknik adamlara ve idarecilere teşekkür ediyoruz. 

Bu yarışlar dediğim gibi Los Angeles’e bir hazırlık olduğu için federasyon buna önem veriyor. 

Buna karşılık bir ödül koydu, bu ödülleri kazandık. Sevindik. Bu hafta sonu tekrar 16-18 Ağustos 

tarihlerinde, Edirne’de gençler Türkiye şampiyonası yapılacak. Burada da takımımıza teşekkür 

ediyoruz. Ayrıca bir not daha vermek istiyorum. Küçükçekmece kürek tesislerimizde geçen ay 

tamamlanan bir yenileme, iyileştirme çalışmaları yapıldı. Burada kayıkhanemizin zemini, 

soyunma odaları, ergometre salonu ve kamp yeri yatakhane bölümleri yenilendi, servise açıldı.  

Buradan bu vesile ile başkanımıza, Yönetim Kurulumuza teşekkür etmeyi bir borç biliyorum. 

Aynı zamanda bu gelişmeler inşallah tekne alımına da bir ışık olur diye temenni ediyorum. 

Teşekkür ediyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Değerli hazirun, Türk sporunda güzel şeyler oluyor, aslında olmaması gereken bir olayla başladı. 

Trabzonspor’un yurt dışı, Avrupa kupası maçında olan bir olayla ilgili değerli dostumuz, 

Trabzonspor divan başkanı, Mahmut Ören beyefendi, çok önemli bir refleks gösterdi. Ben 

müsaadenizle onun bildirisinden bir iki cümleyi okumak istiyorum. 

“Trabzonspor spor kulübü divan başkanlığı bildirisi, Trabzonspor Rapid Wien karşılaşmasında 

tribünlerde, Galatasaray formasıyla takımımıza destek vermeye gelen iki kadın taraftarımıza 

yönelik bazı taraftarlarımız tarafından sergilenen saygısız tavırları üzülerek takip ettik. Bu tür 

davranışları tasvip etmediğimizi ve bu olayın Trabzonspor’un değerleriyle bağdaşmadığını açıkça 

ifade etmek istiyorum. 

Trabzonspor tarihi boyunca adaletin ve fair play’in temsilcisi olmuş, sporun birleştirici gücüne 

inanmış bir camiadır. Yabancı bir takımla yapılan bir karşılaşmada, her ne forma giyerse giysin, 

tüm taraftarlarımızın başımızın üstünde yeri vardır. Trabzon ve Trabzonspor misafirperverliği ile 

bilinen bir şehir ve kulüp olarak, bu tür olayların yaşanması bizleri derinden üzmektedir. 

Tribünlerde farklı renklerle takımımıza destek vermeye gelen herkesi hoşgörü ve saygı 

çerçevesinde ağırlamak, Trabzonspor’un büyüklüğüne yakışan bir davranış biçimidir.” Ben 

özetledim. Dolayısıyla kendisine bir teşekkür mesajı divan başkanlığı olarak attık. Kendilerini bu 

centilmen, sportmen ve Türk sporunu ileriye götürecek refleksleri için müteşekkir olduğumuzu, 

sizler adına ilettik. Ben kuvvetli bir alkış rica ediyorum. 

Değerli hazirun, şimdi gündemimize geçiyoruz. Gündemi Divan Kurulu Yazman üyemiz, Sayın 

Nilüfer Sanvar okuyacak, buyurun. 

 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 

Gündem: 

1. Haziran ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 

2. Divan başkanlığına gelen evrakın okunması.  

3. Galatasaray Spor Kulübü Yönetim Kurulunun, önümüzdeki dönem çalışmalarıyla ilgili 

bilgi sunuşu. 

4. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
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5. Kapanış 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

(Ses gelmiyor.) Tekrar şey yapalım. (Nilüfer hanım, gündemi tekrar okudu.) 

 

Divan Kurulu Yazmanı Sayın Nilüfer Sanvar 

Gündem: 

1. Haziran ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 

2. Divan başkanlığına gelen evrakın okunması.  

3. Galatasaray Spor Kulübü Yönetim Kurulunun, önümüzdeki dönem çalışmalarıyla ilgili 

bilgi sunuşu. 

4. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 

5. Kapanış 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler. Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

Gündemin birinci maddesi ile devam ediyoruz. En son toplantımızı yaptığımız Haziran ayına ait 

toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması.  

Ses kaydı çözümlenerek, kontrol edilip, gsdivan.com divan kurulu internet sitemize yüklenmiş 

olup, çözümlendiği ve siteye yüklendiği şekliyle aylık toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. 

Ama oylarınıza sunmadan önce, geçen toplantıda çok uygun olmayan bir ifade geçmişti. Onu 

hem sizlere oylatarak, hem de konuşmayı yapan sayın divan üyemizin de mutabakatı alınarak 

çıkarttık. Bu şekliyle toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

Gündemin ikinci maddesi ile devam ediyoruz. Divan başkanlığına gelen evrakın okunması. Sayın 

Nilüfer Sanvar gelen evrakı okuyabilir misiniz? 

 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 

Sayın divan başkanı, sayın divan kurulu, sayın başkan ve Yönetim Kurulu ve saygıdeğer divan 

kurulu üyeleri, hepinizi saygı ve sevgi ile selamlıyorum.  

Konuşmamda belirteceğim noktalar, bir muhalefet ve tenkit değil, tamamen samimi 

düşüncelerimdir. Tamamen bu kulübe gönül vermiş bir üyenin eksik gördüğü konulara dikkat 

çekmek istememdir. Kulübümüzün en büyük gider kalemini oluşturan, futbol branşında 

transferlere dikkat çekmek istiyorum. İki senede 16 yeni oyuncu transfer edip, aldığımız 16 

oyuncunun sadece 6 tanesini ilk 11’e aldık. Orana vurduğumuz zaman, çok da başarılı 

olmadığımızı görüyorsunuz. Maalesef bu düzen, yıllardan beri süregelmektedir. Futbol 

şubesinin gelir ve giderleri denkleşmediği için, devamlı borç yükümüz artmaktadır. Geçen sene 

elendiğimiz Kopenhag ve Sparta Prag takımlarının bütçelerini, bizim takımımızın bütçelerinin 

yarısı kadar olmasına rağmen, bu iki takıma da elendik. Biz Galatasaray olarak, yardımcı 

antrenör Cevat Güler, yedek kaleci Aykut Erçetin ile şampiyonluğu yakalamış bir takımız. 
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Başarının yüksek fiyatlı transferler olmadığı çok açık ve yine malum kulüp başkanının ne kadar 

çok para harcadığı yine de başarısının gelmediği ortadadır. Transferler isim için değil, 

gerçekleştiği için yapılır. Transferler başarısı Zaha, Ziyech gibi oyuncular almak değildir. 

Transferler başarısı, Barış Alper’i, Kerem Aktürkoğlu’nu keşfetmek, Sacha Boey’i bulmaktır. Bu 

örnekleri çoğaltabiliriz. Son zamanlarda transfer edemediğimiz Oğuz Aydını alabilmiş olsaydık, 

elimizde Barış Alper’i değerlendirebilseydik, 30 milyon Euro civarı bir girdi sağlamış olabilirdik. 

Bence yöneticilik başarısı, transfer başarısı değil, fırsatları görüp değerlendirmektedir. Alt 

yapıdan bahis etmek istemiyorum bile, orası Türkiye'nin olimpiyat başarısı gibi bir durumda. Alt 

yapıdan futbolcu gelmemesi bizim gibi köklü bir kulüp için acınası bir durumdur. 10 senedir alt 

yapıdan elle tutulur bir kaleci çıkartamadık. Bu beni çok üzüyor. Alt yapı, ivedilikle yeniden 

yapılandırılması ve değer katar hale dönüşmesi elzemdir. Bizler gerekli revizyonları yapmaz ve 

tedbir almazsak, satarak borçlarımızı kapatamayız. O yüzden ciddi tedbirler gerekiyor. Sürçü 

lisan ettimse affola, diyorum. Hepinize saygılarımı iletiyorum. Galatasaray Divan Üyesi, 5291 

Mehmet Ali Buladoğlu. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Divana gelen evrakı da okumuş olduk. Şimdi gündemimizin 3 üncü maddesiyle devam ediyoruz. 

Galatasaray Spor Kulübü Yönetim Kurulunun önümüzdeki dönem çalışmalarıyla ilgili bilgi 

sunuşu. Sayın Dursun Aydın Özbek başkanımızı kürsüye davet ediyorum. Buyurun Sayın Başkan. 

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Sayın Divan başkanım ve kıymetli heyeti, değerli divan kurulu üyeleri, saygıdeğer hanımefendiler 

ve beyefendiler, hepinize saygılarımı ve selamlarımı gönderiyorum.  

Bugün Ağustos ayı divan toplantımızda bir aradayız. Temmuz ayında toplanamadık. Şimdi bu iki 

aylık süre içerisinde olan gelişmelerle ilgili sizi bilgilendirmek istiyorum. 

Ama bundan önce bir hatırlatma yapmak istiyorum. Lisemizin eski müdürlerinden, fikri hür, 

vicdanı hür fikirlerin sahibi Tevfik Fikret’i ölümünün yıldönümünde, aşiyanda kabri başında 

anacağız. Tüm üyelerimizi, 19 Ağustostaki bu anma törenine de davet ediyorum. 

Değerli divan üyeleri, bildiğiniz gibi Mayıs ayında yapılan seçimle, ben ve arkadaşlarım 

Galatasarayı yönetmek için, sizin teveccühünüze mazhar olduk. Bu kısa dönemde, neler yaptık? 

Neleri başlattık, nelerle uğraşıyoruz? Onlar hakkında bilgi vermek istiyorum. 

Öncelikle Florya konusu var. Florya konusu, bildiğiniz gibi geçmiş dönemde ilave oradaki 42 

dönümlük arsanın alınmasıyla, imar durumu mevcut, 65 dönüm olan arsamızın geliştirilmesi ve 

buna bağlı olarak Galatasaray spor kulübüne destek verecek bir proje olarak geliştirmiştik. 

Burada gözden kaçmaması gereken bir hususu, vurgulamak istiyorum. Galatasaray spor kulübü, 

amacımız, spor. Amacımız, yaratabildiğimiz ne kadar büyük destek varsa, ne kadar olasılık, 

olanak varsa, bunun sportif başarıyı yakalamak, Galatasarayı daha yükseklere taşımak için 

olduğunu, anlatmaya çalışacağım. Şimdi Florya projesi, bu projelerden bir tanesi, hazırlıkları 

geçen dönem de yapmıştık. Fakat tabii, geçen dönemde seçime çok yakın bir tarihte bu 

çalışmalar hızlanmıştı, hazırlıklar yapılmıştı, komisyonlar kuruldu. Tabii seçim dönemindeki 

tartışmaları hatırlarsak, ben ve Yönetim Kurulu arkadaşlarım şuna karar verdik. Seçim tarihi çok 

yakın, zaten hazırlıklar belli bir seviyeye gelmiş, söylenenler var. Anlatılanlar var, kamuoyunda 
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bilgilendirmeler var. Var oğlu, var. Dolayısıyla dedik ki bu kadar şey söyleniyorsa, o zaman biz 

seçim yapılacak, yeni bir yönetim gelecek, yeni yönetimin bu işi kotarması, hazırlıklarımıza 

devam etmesi, isterlerse değişiklik de yapabilirler diye, bu düşünceyle o dönemdeki bitmesi 

mümkün olan bir ihaleyi yapmadık. Fakat ne yaptık? Tekrar seçildikten, sizin teveccühünüze 

mazhar olduktan sonra, konuyu tekrar ele aldık. Tabii seçimden önceki gelişmeler, ihaleye 

katılacak bazı firmalar içinde de ufak tefek tereddütler hasıl olmuştu. Biz seçildikten sonra tekrar 

o firmalarla, başkalarıyla da bazı görüşmeler yaptık ve ihale konusunda, daha doğrusu proje 

konusunda kendilerine bilgi verdik. İhalenin mümkün olduğu kadar çok katılımlı olması için de 

gayret sarf ettik. Bu konuda bu ihaleyi yapacak, daha doğrusu ihaleyi yönetmek için de 

başkanlarımızdan, eski başkanlarımızdan Adnan Polat beye ricada bulundum. Dedim ki, senin 

bu mesleğin. Sevgili başkanım, dolayısıyla bu işi en iyi yönetebilecek kişi senin olduğunu 

düşünüyorum ve onun için de ihale komisyonu başkanlığını yapmanı rica ediyorum. Kendisi de 

kabul etti. Zaten bugün kendisi burada. Konuyla ilgili çalışmalarıyla ilgili sizi bilgilendirecek. 

Tabii Florya, Galatasaray için önemli bir proje. Her defasında da anlatmaya çalıştım. Biraz önce 

de söylediğim gibi, bütün bu yapılan projelerin bir tek amacı var. Galatasarayı sportif manada 

daha yukarılara taşıma amacı var. Çünkü zaman zaman biz inşaat şirketimiyiz, öyle yorumlar 

oluyor, haklı yorumlardır. Ama bilin ki biz bu işi, sportif manada daha güçlü, daha büyük olmak 

için yapıyoruz. 

Galatasaray adası, Galatasaray adasında, ada 2 seneden beri hizmet veriyor. Daha doğrusu, ilk 

2022 de seçildikten sonra, o yılki Yönetim Kurulu arkadaşlarımla biz burayı hizmete açtık. Sadece 

bir bölgemiz kaldı. Eski küçük havuzun olduğu yerde de çalışmalarımız çok kısa sürede 

başlayacak. Çünkü, bir ruhsat alınması, imar durumunu çıkarmıştık adanın, ruhsat işi vardı, o da 

sona geldi. Dolayısıyla oradaki çalışmalarımız başlayacak. Burada çok büyük, gerçi yaklaşık 1000 

metrekareye yakın bir etkinlik alanı oluşturuyoruz. Buradan elde edilecek gelirin de, kiralama 

suretiyle, yani birisine kiralama değil de, yani etkinlik yapmak isteyen firmalarla birebir 

görüşerek, buraları kiralayacağız. Kiradan gelen paranın büyük bir kısmını da su sporlarımızda 

kullanmak üzere bütçemize koyacağız. 

Kemerburgaz Metin Oktay tesisleri, bu da Galatasaray için yine geçmiş dönemde başlattığımız 

bir projeydi. Yaklaşık 130 dönüme varan bir arsa üzerinde, futbol tesislerimizin yenilenmesine 

ihtiyaç olduğu noktasından hareketle, bir proje yaptık. İnşaata da başlamıştık. İnşaat yani bitme 

aşamasında, sezonu burada açtık. Şimdi demin, çok değerli bir üyemizin mektubu okundu. Alt 

yapıyla ilgili özellikle, tespitleri doğrudur. Değerli arkadaşlarım, değerli hazirun, biz önce bu 

konuyla ilgili yönetimler olarak, kendimizi de dahil ederek söylüyorum. Ne yaptığımıza, alt 

yapının gelişmesi için neler yaptığımıza bakmamız lazım. Tesisleşme, yani bir spor kulübünün 

birini olmazsa olmazı tesisler. Her defasında söylüyorum yani, çok ilgi duyan kişiler varsa, ilgi 

duyan üyelerimiz, Galatasarayı sevenler varsa, alt yapı diye, Florya’daki tesisleri gidip bir 

gezsinler. Senelerden beri, tesis bu vaziyette. Onun için Kemerburgaz’da şimdi alt yapı için de, 

akademi için de çok özel bir yapılanmamız var ve orada daha modern, daha güzel bir tesisle de 

alt yapıdaki çocuklarımızı yetiştirmek için çalışacağız. Yani eğer tesisiniz güzel değilse, eğer 

tesisiniz yoksa, buradan da bir şey beklemek, bence mümkün değil. Kemerburgaz tesislerimizde 

küçük bir gecikme yaşıyoruz. Küçük ana müteahhitle olan bir sıkıntımız vardı, kendisi şu anda 

görevi bıraktı. Yani şu anda dediğim, bundan aşağı yukarı, 1, 1,5 ay evvel görevi bıraktı. Biz kendi 
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imkânlarımızla buranın tamamlama aşamasına geldik. Çok kısa bir sürede de tesis her noktasıyla 

beraber hizmet vermeye başlayacak. 

Aslantepe vadisi projesi, bildiğiniz gibi stadımızın hemen Vadi İstanbul'a inen kısmında 60 

dönümlük bir arazi Galatasaraya, 49 yıllık üst kullanım hakkı almak suretiyle kazandırmıştık. 

Burada da basketbol ve voleybola, salon sporlarına yönelik, yüzmeye yönelik tesisler yapmak 

üzere bir avan projemiz vardı, sizlere tanıtmıştım. Bunu yapabilmek için imar durumunun 

alınması lazımdı. İmar durumunda da sadece zemin etüdü kısmı eksik kalmıştı. Onu da şimdi 

tamamladık ve çevre ve şehircilik bakanlığına ilettik. Dolayısıyla imar durumunun alınmasını 

müteakip, avan projeyi onaylatıp, tesisimizi Galatasaraya kazandırmaya çalışacağız. 

Burada çok önemli bir konuya değinmek istiyorum. Bildiğiniz gibi, 2024 olimpiyatları bitti. 

Türkiye'nin olimpiyatlardaki ne kadar başarılı olduğu bugün tartışılıyor. Ben öncelikle olimpiyat 

kotası alıp, Türkiye'yi 2024 Paris olimpiyatlarında temsil eden kardeşlerimi, sporcularımızı 

kutluyorum. Fakat, bunun, oraya gönderdiğimiz sporcu sayısının, yeterli, Galatasaray için yeterli 

olduğunu düşünmüyorum. 

Onun içindir ki, Aslantepe projesi önemli. Bu tesislerin bir arada olması, yüzmesi, voleybolu, 

basketbolu, diğer salon sporlarına hizmet edecek bir tesisin orada yapılmasını, son derece 

önemli buluyorum. 

Çünkü düşünün, yüzmeyi bir yerde yapıyoruz, judo başka bir yerde, voleybol başka bir yerde. 

Basketbol bugün tartışılıyor nerede oynayacağız, belli değil. Halbuki Galatasaraya yakışan, bütün 

bu komple tesislerin bütün bu etkinlikleri bir araya toplayan bir spor kompleksinin, yani buranın 

ismi zaten Ali Sami Yen spor kompleksi olduğunu düşünürseniz, bir eksiği tamamlamış olacağız. 

Bu konuda çok kararlıyız. Bu konuda Yönetim Kurulu arkadaşlarımla beraber, elimizden geleni 

en üst seviyede yapıyoruz. Çünkü Galatasarayın acil bir ihtiyacı olduğunu düşünüyorum. Onun 

için, demin okunan mektupta, üyemizin gönderdiği mektuba hak veriyorum. Elbette ki 

olimpiyatlarda daha başarılı olmamız lazım, elbette ki olimpiyatlarda Galatasaray spor 

kulübünün çok daha fazla sporcusu, Türkiye'yi temsil etmesi lazım. 

Ama şu noktayı vurguluyorum. Bugünkü tesislerimizin dağınıklığı ve mevcut şekli, buna imkân 

verecek seviyede değil. Değerli hazirun, futbol takımımız, süper kupada aldığımız üzücü 

sonuçtan sonra, yeni sezona galibiyetle başladı. Geçtiğimiz sezon sonu, hocamızla yaptığımız 

planlama, şampiyon takımımızın iskeletini koruyarak, 3 bölgeye transfer yapmaktı. 3 Ağustos 

itibariyle bu 3 bölgenin transferlerini tamamlamış bulunuyoruz. Bu sezon hedefimiz, 25 inci 

şampiyonluğumuzu kazanıp, 5 inci yıldızı göğsümüze takmak ve bütün taraftarlarımızı 

gururlandırmaktır. 

Tabii ki tek hedefimiz bu değil, bunun yanında, Avrupa'da da başarılı olmamız gerekiyor. 

Kurduğumuz kadro ve önümüzdeki dönemde oluşabilecek eklemelerle bunu başaracağımıza 

inanıyorum. Değerli Galatasaraylılar, şimdi biraz da son dönem, özellikle sosyal medya 

üzerinden yaratılmak istenen, kulübümüzü karıştırma çabaları üzerine de konuşmak istiyorum.  

İki sezondur şampiyon olan bir takımın, üzerine bu kadar arsız bir şekilde akıl almaz iftiralarla, 

yalanlarla gelmelerini açıkçası, bekliyorduk. Ama bizi asıl üzen, beni ve arkadaşlarımı asıl üzen, 

bu saldırılara karşı, siz değerli Galatasaraylılardan yeterince destek görememiş olmamızdır. 

Neticede bizler bundan 2 ay kadar önce sizlerden aldığımız yetkiyle, verdiğiniz emaneti 
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taşıyoruz. Sizlerden ricam değerli Galatasaraylılar, bu saldırılara karşı, yanımızda olduğunuzu 

daha fazla hissettirmemiz gerekiyor. 

Öyle ki, hiçbir başarı kazanmamakla ve hiçbir katma değer yaratmamakla itham edildik. Şimdi 

soruyorum değerli hazirun, 2 senedir şampiyon olan bir futbol takımı yaratmadık mı? Kendi 

imkanlarımızla Florya arazimizin yanındaki araziyi almak, Bankalar Birliğinden çıkmak için son 

noktaya gelmiş olmak mühim değil mi? Kemerburgaz’daki 14.500 metrekarelik yepyeni bir tesis 

yaratmak başarı değil mi? Mağazacılık a.ş. de satış rekorları kırmak hepimizi mutlu etmedi mi? 

Sosyal sorumluluk projeleri anlamında, kulüplerin öncüsü olmak, tüm camiamızı 

gururlandırmadı mı? Ve camiamızda uzun zamandır ilk defa, sevgi ortamını yaratmayı başarmış 

olmak bizleri huzura kavuşturmadı mı? Bu huzur sayesinde başarılar gelmedi mi değerli 

arkadaşlar? Değerli hazirun, ben ve arkadaşlarım size verdiğimiz sözlerin arkasında durmak için 

çalışmaya devam ediyoruz. Bu süreçte, hangi konu olursa olsun, sizinle şeffaf bir biçimde 

paylaşmaya çalıştık, her zaman dediğim gibi, fikirleriniz, eleştirileriniz başımızın üstünde, ama 

sizden rica ediyorum. Her şey iyi giderken, bizi dağıtmak için gösterilen bu çabalara karşı, 

tepkimizi birlikte koyalım. Biz birlik olursak, ne yaparlarsa yapsınlar, başaramayacaklar. 

Galatasarayın başarılarla dolu geleceğinin bugünden yazılmasına engel olamayacaklar. 

Hepinize sevgi ve saygılarımı sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Dursun Aydın Özbek başkanımıza teşekkürler. Şimdi sözü Adnan Polat başkanımıza vermek 

istiyorum. İhale komisyonu başkanı olarak, ilk toplantılarını da hayırlısı ile yaptılar. Buyurun 

sayın başkan, sizi aramızda görmekte birçok mutluyuz. Kuvvetli bir alkış rica ediyorum. 

 

Adnan Polat 

Sayın Divan Kurulu başkanım, divan kurulu yönetimi, sayın başkan, değerli Yönetim Kurulu 

üyeleri, değerli Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Hayırlı bir gün diliyorum. 

Konuya girmeden önce, sayın başkanın son konuşmasındaki son kısımlardan dolayı kendisine % 

100 katılıyorum. Sıfırdan bir takım kuruluyor. O kadar sıkıntılar içinde, iki senedir şampiyon 

olunuyor ve büyük saldırı altında, Galatasaray camiası son derece sessiz kalıyor. Bizim bunu 

yapmaya hakkımız yok. Biz yönetimimizi, sonuna kadar sahip çıkmamız lazım. Şu anda da zaten 

belki bir iş kazası olabiliyor her zaman, bir Beşiktaş kazası oldu. Ama biraz gelişmeleri 

izliyorsunuz, görüyorsunuz. Galatasaray yoluna devam ediyor. Biz de sonuna kadar sayın başkan 

ve yönetiminin yanındayız, yaptıklarınızdan dolayı da sizi kutluyorum. 

Şimdi gündemimizdeki önemli konulardan bir tanesi, benim bugün iki tane gündemim var. 

Özellikle en önemlisi, Florya konusu. Florya ile ilgili, sayın başkan, ısrarla benim bu konuya el 

atmamı istedi. Ben kendi işimin dışında, hiçbir yerde, dışarıda, bir komisyon başkanlığı 

yapmadım, kabul etmedim gelen teklifleri de ama Galatasaraydan böyle bir teklif gelince de 

hayır deme lüksümüz yok. Galatasaray göreve çağırdığı vakit, evet deme geleneğimiz var, her 

şeyden önce. Şimdi Florya şöyle önemli bizim için, bu Ukrayna savaşı ile ilgili dünyada başlayan, 

arkadan Filistin-İsrail savaşı ile devam eden, ciddi bir ekonomik kriz trendi var. Bu önce Avrupa’yı 

vurdu, sonra da bizi vurdu, özellikle enerji ile ilgili olan ve Türkiye'nin Avrupa’nın ekonomisini 

görüyorsunuz, orada da çok büyük, güçlü olan ülkelere baktığımız vakit, onlar da büyük sıkıntılar 
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yaşıyorlar. Türkiye'de bu sıkıntıları fazlasıyla dünyada yaşayan ülkelerin başında geliyor. Bu 

ekonomik kriz içinde, şirkeler de, okuyorsunuz zaten, devletin dışında, şirketler de bu krizleri 

yaşıyor. Doğal olarak, spor dünyası da bu krizi yaşıyor, kulüpler de yaşıyor, biz Galatasaray olarak 

da yaşıyoruz. Biz, sayın başkanla 2 sene evvel bunun sohbetini yaparken, dedim bu krizler doğru, 

evet, var, bizde de var. Ama Galatasaray bunu aşar, nasıl aşar dedi? Galatasarayın büyüklüğü 

bunu aşar, ancak bir şartla. Galatasaray birlik, beraberlik halinde olursa, bir bütün olursa, bunun 

üstesinden gelecek kadar büyüktür dedim ve o yolda da önemli adımlar attı sayın başkan. Şimdi 

Florya konusu bizim gelecekle ilgili önemli konularımızdan bir tanesi, neden? Buradaki yapılacak 

olan tesis, proje, bize çok önemli katkılar sağlayacak. Öncelikli olarak baktığınız vakit, ben 

şahsen, benimle ilgili belki birçok konuyu biliyorsunuz, kulüpte ben uzun yıllar hizmet ettim ama 

inşaat sektöründe biz Polat inşaat olarak, 70 yıldır varız, ben de doğduğumdan beri, kendimi 

inşaatın içinde buldum. Yani 2500 den fazla proje yaptık, milyonlarca metrekare inşaat yaptık 

ama benim en çok gurur duyduğum şey, binlerce, on binlerce insana daire sattık, bir tane 

müşterimizle mahkememiz olmadı bizim. Sorumluluklarımızı, taahhütlerimizi hep yerine 

getirdik. Dolayısıyla bu işi bildiğimi düşünüyorum. Bu işin içinde uzun yıllardır hizmet ediyorum, 

şu anda da milyon metrekarenin üstünde, 7, 8 tane projeyi yönetiyorum. Florya projesinin 

öncelikle biliyorsunuz, bizim 22 bin metrekare bir arazimiz vardı. Diğer kısımları biz kullanım 

hakları vardı bizde, ben öncelikle Galatasaray yönetimini ve sayın başkanı kutluyorum. Bu 42 

dönümü almakla, bence bize çok çok büyük bir iyilik yaptılar Galatasaraya. Ve onun hemen 

altında, yine 49 yıllığına bizim, 20 dönümlük bir arazimiz var, spor alanı olarak kullanacağız bunu. 

Bir de arada bir tane yol geçiyor, onu da zaten Bakırköy belediyesiyle görüşüldü, 18 uygulaması 

ile 3600 metrekare bir yer, toplamda bizim yapacağımız arazi, inşaat yapılacak arazi, 65, 66 bin 

metrekare bir arazi. Burada imar durumunda, nasıl değerlendirdiğinize bağlı olarak, yani 85 ile 

105 bin metrekare arasında bir inşaat yapılabilecek, bu biraz da orada inşaatı yapacak olan 

firmanın yaklaşımına göre değişecek. Bu inşaatın tabii ki zemin altına da baktığınız vakit, toplam 

inşaat alanı, yapılacak inşaat alanı, 130 bin ile 150 bin metrekare arasında, bunun maliyeti, 

toplamda yapılacak olan inşaat, bunun tanıtımı, pazarlaması, idari giderlerini vesaireyi 

koyduğunuz vakit, bu 200 milyon dolar civarındadır. Yani bu, otursun, bütün mimarlar, 

mühendisler, bunun uzun zaman hesabını yapsınlar, bu % 5 artı veya eksi bir yanılma payı 

olabilir. Ama 200 milyon olarak bunu hesaplayabilirsiniz. Buradaki model de yani buraya 

yapılacak olan modelin de, en önemli kısmı, nasıl yapılacağı? Ben de uzun uzun şeyi düşündüm, 

Galatasaray bunu kendisi yapabilir mi? Galatasarayın bunu kendisi yapması için, öncelikli olarak 

bunu yapacak bir kadrosunun bir organizasyonunun, bir takımının olması lazım. Artı bununla 

ilgili finansmanının olması lazım. Artı, bunu yaptığı vakit, kendisi. Orada bir muafiyeti var ki, 

herkes kaçırıyor onu, çok önemli Galatasaray için, biz eğer kendimiz yaparsak, oradaki vergi 

muafiyetimizi kaybediyoruz. Bu çok önemli bir unsur bizim için. Yani düşünün, yaptınız, kâr 

ettiniz, işte % 25 i vergiye gidecek, dağıtmaya kalktınız, % 15 i de stopaj olarak gidecek, yani 

kazandığınız paranın % 40 ı filan gidecek. Dolayısıyla Galatasarayın bunu kendisinin yapması 

doğru bir model değil. Bunu başka birisine yaptırmamız lazım. Buradaki model ne olur? Buradaki 

model de, genelde bütün yani Avrupa'da da bu çok sık kullanılan bir model oldu artık, hasılat 

paylaşımı dediğimiz model olacak. Hasılat paylaşımı da şöyle olabiliyor. Bizim orada bazı olmazsa 

olmazlarımız var. Şimdi bu araziyi, bu 42 dönüm arazi alınırken, alınan bir kredi var ve faizle 
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alınan bir kredi. Günümüz şartlarındaki bu faiz oranlarını hepiniz biliyorsunuz. Bugün o kredinin 

yıllık bize faizi, sayın başkan zaman zaman kamuoyunda açıklıyor, 1.2 milyardan daha fazla. Yıllık. 

Bu ne demek? Bugünkü kurlarla baktığımız vakit, 35 milyon dolar civarında yıllık faiz ödemesi 

demek. Bizim bir kere bu yükten kurtulmamız lazım. Bu yükten kurtulmamız için de orada şu 

anda, sırtımızda olan, kredi yükünü kesinlikle kapatmamız lazım. Bunun için de Türk lirası kısmını 

değil, ben dolar olarak konuşayım, rakamlar daha küçük, daha kolay anlaşılıyor. 70 milyon 

dolarlık bir kaynak gerekiyor ki, gidip bankaya bu parayı yatıralım, kapansın. Bu yılda 35 milyon 

dolar dediğimiz şey, ne anlama geliyor? Varsayalım ki, azalan bakiyelerle, enflasyonun da iyiye 

doğru gittiğini düşünürsek, 4 sene içinde uluslararası, batı Avrupa'daki standartlara geldiğini 

düşünürsek, çok basit bir hesapla yaptığınız vakit, bu 35 milyon dolar yıllık faiz, azalan 

bakiyelerle toplam 4 yılda bize 100 ile 120 milyon dolar arası faiz yükü getiriyor. Şimdi biz eğer 

yapacağımız ihalede bunu kapatacak büyüklükte, güçte firmalardan birini seçersek ve biz bu 

krediyi kapattırırsak, zaten başlangıçta, 100, 120 milyon dolar bir kere bizden çıkacak parayı 

engellemiş oluyoruz. Bu çok önemli bizim için. İkincisi, kendimi şeyin yerine de koyuyorum. Bu 

işi yapacak olan gayrimenkul firmasının, yani müteahhit firmanın yerine koyuyorum. Burada 200 

milyon dolarlık bir harcama yapacak. Artı, bize ya 70 milyon dolar verecek, krediyi kapatacağız, 

ya 70 milyon dolar karşılığındaki krediyi kendisi üstlenecek, bizim üstümüzden çıkacak. Bunu 

yapmak zorundayız. Çünkü, bankanın şu anda arazinin üstünde ipoteği var. Bu ipoteğin kalkması 

lazım. Bu ipoteğin kalkması lazım ki, yapacak olan firma burayı satarken, alıcı, daire alıcı olan 

insanlar, bu ipotek konusunu sorgulayıp, bunu gündeme getirerek, almaktan vazgeçmesini 

engellememiz lazım. Yani bunların hepsi birbirine bağlı olan bir konu. Onun için burada şunu 

düşündük biz, bir ihale komisyonumuz var. Ben artı, 7 kişi. Kendi konularında uzman arkadaşlar, 

inşallah belli noktalara geldiğimiz vakit, bir dahaki toplantıda, hepsini buraya davet edeceğim, 

sizlere takdim edip, tanıştıracağımız. Ama kulübümüzün üyesi hepsi, Galatasaray kulübünde 

uzun yıllardır hizmet eden arkadaşlarımız var, her biri kendi konusunda uzman ve bunların 

görüşlerini alıyoruz. Artı, bu işleri yaparken, yani bu modeli kurarken, muhakkak ki bunun bir 

denetimi, bir uluslararası firma tarafından yapılması gerekiyor. Bu uluslararası firmalar da zaten 

dünyada sayılı. Bunları biliyorsunuz. Bunlardan işte Ernst and Young var, bildiğiniz, KPMG var, 

Deloitte var, PwC var, bunlardan birini seçeceğiz. Uluslararası bir denetim firması, bunu seçecek. 

Artı, biz Galatasaray yönetiminden de şöyle bir şey geldi, bir teklif geldi. Biz sizin işinize 

karışmıyoruz. Bunun tamamiyle ihalesini siz yapacaksınız, kararı da siz vereceksiniz. Ama 

Galatasaray kulübünün denetimden bir arkadaş, bu toplantılara katılsın, kulüp adına takibini 

yapsın. Biz bundan büyük memnuniyet duyarız, herkesin bilgilenmesi bence çok önemli. Belki 

bir ufak hata da yapacağımız vakit, belki o görecek bizi uyaracak. Bunda hiçbir sakınca yok. 

Bunun bilinmesi lazım. İhalenin verilmesinden sonra da muhakkak ki bir uluslararası inşaat 

şirketi, teknik şirket bizim ihalede verdiğimiz, belirlediğimiz teknik şartnameye, zamana göre, işi 

takip edip, 3 er aylık raporlar verecek. Biz daha önce yaptığımız şeyler bunlar, yani çok 

olağanüstü şeyler değil esasında, anlattığım şeyler. Dolayısıyla bunun kontrolü, kulüp adına, bu 

uluslararası firma tarafından, mali olarak denetlenmesi, bir başka enternasyonal firma 

tarafından teknik anlamda ve süre anlamında denetlenmesi ve Galatasaray kulübünün denetim 

kurulu üyelerinden bir tanesi tarafından takip edilmesi ve bize zaman zaman eğer yanlışlarımız 

oluyorsa, uyarması. 
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Şimdi burayla ilgili çok değişik rakamlar, seçimden önce konuşuldu. Bakın ben, Florya, Yeşilköy, 

Yeşilyurt bölgesinde çok inşaatlar yaptım. Orada yaptım, sattım, hatta da en sonda bir tane 

yaptığımızda orada büyük bir tane de otel de yaptık. Şimdi orada fiyatlar, özellikle inşaatın 

satışında çok önemli yer alıyor ama sadece fiyat değil, aynı zamanda satış hızı da çok önemli. 

Şimdi düşünün ki müteahhit olarak geldiğiniz ve bu ihaleyi kazandınız. Biz ne dedik, bize 70 

milyon dolar vereceksin arkadaş, ben gidip bir kere şu krediyi kapatacağım, ipoteği kaldıracağım. 

Peki, artı bu kişinin, her halükarda 30 ile 50 milyon dolar arası buraya bir para koyması lazım ki, 

bu inşaatı başlasın, yürümeye başlasın. Satış yavaşladığı vakit, bu kaynağından devam etmesi 

lazım inşaatın, çünkü inşaatın yapımının bir süresi olacak. Ve bu sürede de cezai şartlar olacak. 

O yüzden, 70 üstüne bir 30, 50 daha koyarsanız, 120 milyon dolar. Burada ne anlama geliyor 

bu? Bu ihaleye girecek olan kişilere belli yeterlilikler koyacağız, önüne gelen gelip buradan teklif 

veremeyecek bize, belli standartları olması lazım, belli yeterlilikleri olması lazım. O şekilde 

ihaleye katılabilir ve bu iki tane şartı, bizim muhakkak ki yerine getirmesi lazım. Özellikle bu kredi 

belasından kurtulmamız lazım. Bu bizim için çok büyük, yani ayağımıza bağlanmış bir taş, adım 

atamıyoruz, yönetimin ayağını hareket etmesi kabiliyetini çok minimuma indiriyor. 

Dolayısıyla bu firmaları seçerken de yine komisyonun değerlendirmesi neticesinde, tekliflerini, 

ön yeterlilik olacak, tekliflerini verecekler, teklifleri verdikten sonra da biz değerlendirmesini 

yapacağız. Gerekli görürsek, belki bir ikinci raund daha yapabiliriz. Ama unutmayın ki, en yüksek 

teklifi veren, bu ihaleyi kazanacak diye bir şey yok. Biz en doğru teklifi verene biz bunu vereceğiz. 

Şeyden bahsediyordum, fiyatlardan bahsediyordum. Seçim öncesi birçok değişik fiyatlar 

konuşuldu. O bölgede, daha önce de yönetimin, Türkiye Sınai Kalkınma Bankasına yaptırdığı bir 

araştırma, bir değerlendirme var. Ki biz kendimiz, Polat grubu olarak da zaman zaman 

kullanıyoruz, konularında çok uzman kişilerdir ve konuyu iyi bilirler. Orada merekare satış fiyatı, 

6.800, 6.700, 6.800 dolar çıktı. Şimdi burada yapılacak sözleşmede, biz bir minimum rakam 

koyacağız, diyeceğiz ki bir kere bu gelirin % 50 si minimum Galatasarayın olacak. % 50 nin 

üstünde verenler olabilir, değerlendireceğiz, onu tercih edebiliriz. Ama 6 bin doların, dediğiniz 

vakit, 600 milyon dolar yani, bunun üzerine fiyatlar çıkarsa, iki taraf bunu paylaşıyor. Zaten bizim 

işimize gelir. Ama bir minimum rakamını koymamız lazım, inşallah, 7 ye, 8 e, 9 a, 10 a çıkar. Eğer, 

yani 8 e çıkarsa, bu 600 milyon dolar, 800 milyon dolar demektir. Bunun yarısı bizim, yarısı 

müteahhit firmanın olacak. Kaldı ki müteahhit firma verdiği 70 milyon doları, bir türlü bizden 

mahsup ederek, kesmesi lazım satışlardan, buradaki modelde de genelde dairelerin üstüne, belli 

ipotekler konuyor, bir kısmının. Ama her satışta oradan çıkan, gelen paranın ipotek kalkıyor, bir 

kısmı o tarafa gidiyor, bir kısmı bize geliyor. Şimdi böyle bir modeli son haline getiriyoruz. Şu 

anda teknik şartnamesinin üzerinde çalışıyoruz. Bir de sayın başkanın bizden bir ricası oldu, dedi 

ki mümkün olduğu kadar en hızlı şekilde yapın, inanın ki bizim, benim şahsen, bizim Polat 

grubundaki, mali, idari, teknik, hukuk, hepsi çalışıyorlar. Sözleşme taslaklarını hazırlıyoruz, 

komisyona gönderiyoruz. Komisyondaki arkadaşlarımız da ne kadar hızlı değerlendirebilirlerse, 

önerileri oluyor, düzeltmeleri, onların önerilerine göre yapmamız gerekenler var. Son haline 

getirip, bizim derdimiz, bunu Ekim ayı içinde ihaleye çıkartıp, biz bunu şey yapmamız lazım, 

karara bağlamamız lazım. Eğer bu iş olursa, ki olacak. Başka bir alternatifimiz yok. İlla yapacağız 

bunu. En kötü satış fiyatıyla yaptığımızı varsayalım, Galatasarayın buradan toplamda 300 milyon 

dolar bir kazancı oluyor, en kötüsünü ve minimumunu söylüyorum. Buradan 70 milyon doları 
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kredi borcuna gidiyor. 300 milyon dolar oluyor ama, ben o 70’i aldığım zaman, 100 milyon 

doların üzerinde bir faiz yükünden de kurtarıyorum. Esasında benim kazancım, 300 değil, 400 

oluyor ve geriye kalan 220 milyonun, genel kurulda da kararı alındı, belli bir yerde toplanıyor ve 

o paranın kullanım tarzıyla ilgili de kararlar aldınız. O kararlara da uygun şekilde, o para bir fon 

mu olacak, nasıl yapılacaksa, onun üzerinde de biz bir görüş vereceğiz ama karar yine Yönetim 

Kurulu ve genel kurulundur ve o şekilde, o para bir kaynak olarak Galatasaray kulübünde 

duracak. 

Florya esasında, şu alınan 42 dönümle, Galatasaray için bir piyango haline gelmiştir, unutmayın. 

Biz bunu doğru kullanarak, bu borçlardan kurtulabiliriz. Buradan gelen gelirlerle, krediler 

kapanır. Belki gelecek yıllara ait anlaşmalar var, sporcu anlaşmalarını filan katmıyorum ama 

bütün cari borçlar, banka borçları, faizli borçların hepsi kapanır, Galatasaray belki de tarihinde 

bir ikinci defa sıfır borca düşer. Bir keresinde de belki eski üyeler hatırlar. 96 yılında, sıfır borçla 

bırakmıştık Galatasarayı, inşallah bu sene, bu sefer de bunu yaparız. Bunun süresi ne kadar 

sürecek? Bunun süresi, başlaması ve bitip, bitmesi, 3 ile 4 yıl arası sürecek. Bu şu anlama gelmeli, 

biz hemen Ekim ayında ihaleye çıktık. Yaptık, diyelim ki sene sonunda ihale bitmiş vaziyette, her 

şey hazır, inşaata hazır. Para girişi hemen gelmeyecek. Dolayısıyla burada Galatasarayın, ben 

hemen para girişi geliyor, ona göre kendimi planlayayım diye bir düşüncesi olmaması lazım. 

Gelecek sene, buradan, 2025 te bir kaynak beklemesi içine girmemesi lazım. Bütçesini buradan 

bir para girmeyecek şekilde yapması lazım. Bu çok, çok önemli. Ki bunu sayın başkanla da biz 

daha önce de tartıştık, konuştuk. Çünkü bunun başlaması lazım, satışları lazım, satışlardan 

kaynakların girmesi lazım, piyasanın düzelmesi lazım. Şu anda inşaat sektörü, konjonktür olarak 

kötü bir sektör. Şu anda daire satışları çok yavaş, insanlar parasını Türk lirasına götürüp, çok 

yüksek, % 50’lerle faizlerde tutmayı tercih ediyor. Ne zaman bu aşağıya inerse, bu şeyler, 

enflasyon, faizler o zaman giderim, daha rahat faizle daireyi alırım diye düşünüyor. 

Bu konuda içiniz rahat olsun, iyi bir ekibimiz var. Bu 2, 3 aylık süre içinde biz bunu bitirmek 

istiyoruz. Bunu bitirmek için de gerekirse 24 saat çalışmaya hazır bir komisyon var ve gelişmeleri 

size her ay şey yapacağız, aktaracağız. Bilginizin olması lazım. Sorularınız varsa da, tabii seve 

seve de sorularınızı, şimdi de cevaplayabilirim. Bundan sonra da cevaplayabiliriz. Konuşmak 

istediğim konulardan bir tanesi buydu. Bununla ilgili bir sorunuz varsa, buyurun. Peki. Buyurun. 

(Adnan başkan, siz bu projeyi % 50 yle yapar mısınız?) Ben bu projeyi % 50 yle yaparım. Bana 

Dursun başkan, 2 sene evvel bunu teklif etti. Dedi ki, gel bu projeyi sen yap. Ben dedim ki, 

Galatasarayın içinde görev yapmış biri olarak, Galatasarayın üzerinden bir ticaret yapıp, bir para 

kazanamam. Bakın, bir tane örnek vermek istiyorum size. Stadın arkasında upuzun bir bina var. 

Görüyoruz hep değil mi? Ben bu stadın yapımıyla ilgili, Ankara'da ilgili devletin kademelerini, 

imzalarını bitirdim, o zaman başbakan, Recep Tayip Erdoğan’a da imza attırmak istiyorum. 

Normalde devlette, bu tür işlerde Başbakan imza atmaz. Başbakanlık müsteşarı atar. O da attı. 

Sözleşme tamam. Anlaşmamız tamam. Ben Tayip beye de imza attırmak istiyorum. O da diyor 

ki, ya başbakan atmaz. Efendim dedim işte bu tarihi bir binadır, atın şuna imzanızı falan, imzayı 

aldım. Geldim, rahmetli babam, gittim onu ziyaret ettim. Dedi ki, ne oldu? İmzalattıramadın yine 

değil mi dedi. Dedim ki, imzalattıracağım, söylemedim imzalattırdığımı, bak dedi ben imzalattım 

dedi, nedir o dedim. O binanın olduğu yer var ya, o zaman buralarda bina filan yok. Ben sahibiyle 

anlaştım, oraya apartman yapacağım, siz stadı yaptıktan sonra. Dedim ki, baba, biz aile olarak, 
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Galatasaray kulübü üzerinden para kazanamayız, bunu iptal et dedim ve iptal etti babam. Onun 

için, ben kendi paramı istediğim gibi harcarım ama, ben Galatasarayın kuruşunu, başkan 

olduğum dönemde de şu dönemde de sonuna kadar, her kuruşun hesabını sorarım, 

Galatasarayın bir kuruşunu da kimseye yedirmem arkadaşlar, bunu bilin böyle. Hep de öyle, 

bundan sonra da öyle olacak. (sizin hesabınıza göre, 100 milyon baştan ayrılıyor, 200 milyon da 

bunun inşaat maliyeti var, 300 milyon, % 50 yaptığınız zaman, zaten siz para kazanamıyorsunuz) 

yok, yok yanlış düşünüyorsun, söyleyeyim sebebini, şimdi diyelim ki 70 milyon doları aldık. Onu 

avans olarak alıyoruz biz. Neyi kaybediyor? Taa parası ödenene kadar bunun faizini kaybediyor 

müteahhit. Ama inşaatı yapmak için, lazım olan para 30 ile 50 milyon arası. Diyelim ki 50 milyon 

ve sattığı, müteahhit de bunu en kötü satışla 300 milyon dolar gelir onun. Doğru mu? Kaç para 

koydu? 120 koydu ama dur, bir dakika, o 300 den 200 ü düştük. Maliyeti var. Kaldı 100 milyon, 

bizdeki borç, bize verdiği 70 milyonu, bizim payımızdan aldı, 50 milyon koydu, üstüne bir 100 

milyon kazandı 4 senede, daha ne istiyor? Öyle düşün. Buyurun. Merhaba. Biraz daha yüksek 

ses olursa, mikrofon.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Kendinizi tanıtır mısınız? 

 

Melih Tavukçuoğlu 

Anadolu yakasında inşaat yapan, yaklaşık 70 yıldır bir ailenin ikinci kuşağı, şimdi 3 üncü kuşak 

olan oğullarıma devrediyorum, onlar da Galatasaray liseli. Can sınıf arkadaşı, komşum ofis, Sayın 

Yelkencioğlu ve bir sürü Anadolu yakasından olan üye arkadaşlarım ailemizi bilirler. Ben sizin bu 

ihalenin, ihale komisyonunun başında olmanızdan büyük bir mutluluk ve güven duyuyorum. 

Ama sizin gibi işinin üstadı, duayen bir başkanımızın o % 50 ile ben yaparımın üzerine, 70 milyon 

önceden aldığımız bir parayı parça parça da olsa, geri ödememesini başarı olarak kabul ederim. 

Eğer bunu yapabiliyorsak, Adnan Polat farkını görmüş oluruz. Yoksa, zaten % 50 ile orayı herkes 

ihale eder başkanım, ben de o komisyona geleyim isterseniz. Teşekkür ederim. 

 

Adnan Polat 

Teşekkür ediyorum, sağ olun. Şimdi size başka bir şey anlatmak istiyorum. Hemen bunu da kısa 

bir özet geçeceğim. Ben 40 yıl önce Budapeşte’de gezerken, bir tane Türbe gördüm. Ama çöplük 

gibiydi. Nedir bu diye girdim içine, baktım duvarda yazıyı okudum. Gülbaba Türbesini gördüm 

ve orayı temizlettirdim. İki tane bekçi orada bir şirketim vardı, hâlâ da var. Bekçi tuttum, kafama 

taktım, dedim ki, ben Gülbaba’ya ben bir gün gelip bu, bir vakıf kuracağım ve bu Gülbaba 

türbesini o vakfın içine alacağım. Galatasaraydan ayrıldıktan sonra, gittim, vakıf hazırlıklarımı 

bitirdim, gittim, Başbakan Viktor Orban’ı da çok iyi tanıyorum. Dedim burayı bize ver. Çünkü, 

Gülbaba’nın kavuğunda, sarı kırmızı güller var. Dedi ki, bu devlet toprağı, sana bunu veremem. 

Peki, nasıl yapalım? Dedi ben bir devlet vakfı kurayım, seni de başkan yapalım. Neyse, biz bu 

türbeyi yaptık, açtık, şu anda 100 bine yakın ziyaretçisi var, yarısı Müslüman, yarısı Hıristiyan, 

Hıristiyanlar geliyor, mum yakıyor, dua ediyor Gülbaba’ya, orası bir turizm, bir ziyaret 

destinasyonu oldu. Açıldıktan bir ay sonra UNESCO’dan beni konuşmacı olarak Paris’e davet 

ettiler. İlber hocayla beraber. Gittik orada, çok büyük bir davet oldu. Çok büyük bir katılım oldu. 
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İnsanlar sokaklara kadar taştı. Çok güzeldi. Tabii İlber hoca çok büyük bir tarih dâhisi, çok bilgili 

bir insan. Ondan sonra aldım yemeğe götürdüm onu, dedi ki bana başkan dedi, bu dedi Gülbaba, 

Galatasaray Lisesini ikinci Beyazıd’a kurduran Gülbaba olamaz dedi. Nereden biliyorsun hocam 

dedi. E dedi ki, bu kadar uzun yaşamış olamaz. Dedim ki, yani Kanun Sultan Süleyman 78 yaşına 

kadar yaşamışsa, Gülbaba da 88 e kadar yaşamıştır. Allah’ını seversen bunları bir yerlerde sakın 

çıkıp söyleme dedim. Biliyorum ben, niye, İlber hoca da hiç yalan söyleyebilen bir insan değildir. 

Televizyon canlı yayınında sorduğu vakit, doğru bildiği ne ise onu konuşur. Neyse döndüm 

geldim, tam o dönemde turizm bakanı, beni aradı dedi ki ya bu Hacı Bektaş Veli törenleri var, 

750 nci yıldönümü, beraber gidelim dedi. Oraya gittim. Orada bir tane Coşkun hoca bir arkadaşla 

tanıştım, bu bir tarihçi, Arapça ve Osmanlıca biliyor ve araştırmacı. Aldım getirdim buraya, 1 

sene Osmanlı arşivinde bu Gülbaba kimdir diye bana araştır dedim ve bir senenin sonunda, 3 

ciltten oluşan bir set kitap getirdi, aşağı yukarı 1000 sayfa, içinde bütün belgeleri de var. İkinci 

Beyazıd döneminde Galatasaray lisesini kuran, kurduran ikinci Beyazıd, Gülbaba. Belgeleriyle 

kanıtlandı, ben bundan 5 bin tane set bastırdım. Bunu Türkiye'nin her yerine dağıttım, 

Galatasaray lisesine de gönderdim. Cambridge da gönderdim, Harward’a da gönderdim, bütün 

Türkiye'deki üniversitelerin ve kütüphanelerin hepsine gönderdim. Şimdi bugün ben 13 senedir 

ilk defa divan kuruluna geliyorum. Bugünün hatırasına bende kalan 25 tane seti buraya getirdim. 

Burada artık kulüpteki, bizde her zaman biliyorsunuz ön sıralarda en kıdemliler oturur, şey 

olarak, numara olarak, müsaade ederseniz onlara hediye olarak, bugünün anısına vermek 

istiyorum bunu. Ama şunu bilin ki, 2’nci Beyazıd, Beyoğlu’nda avlanmaya çıkarken, orada gül 

bahçeleri içinde bir tane Bektaşi dervişi görüyor ve giriyor. Bakıyor bir tane derviş, genç. 

Kavuğunda sarı kırmızı güller var. Oturuyorlar, çay ikram ediyor vesaire, sonra kalkıp giderken, 

var mı diyor, bir arzun, isteğin. Var padişahım diyor, buraya bir mektep yap, devlet adamı 

yetiştirelim diyor. Ve Galatasaray lisesi, Sultani mektebi böyle kuruluyor, sonra da Galatasaray 

kulübü, 1905 yılında Galatasaray lisesinde, kuruluyor ve renklerini de Gülbaba’nın kavuğundaki 

güllerden aldığı, Gülbaba bir yerde Galatasarayın manevi kurucusu oluyor. Bunu kanıtlamak için 

inanın çok uğraştık ve kanıtladık. Onun için Gülbaba bizim manevi kurucumuzdur, gurur 

duyabilirsiniz. 

Sayın başkan, o kitapları ben size vereceğim, 25 tane seti. Siz nasıl uygun görüyorsanız, o şekilde 

dağıtın. Sabrınız için teşekkür ediyorum, hepinizden özür diliyorum, benim çok önemli bir yurt 

dışından gelen bir randevum var. Başkan gelip konuşman lazım deyince, hayır diyemedim. Bana 

müsaade, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Sağ olun. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Adnan Polat başkanımıza teşekkürler. Detaylı açıklamaları için ve Gülbaba efsanesini, aslında 

gerçeğini bize bir kez daha hatırlattığı için. Saygıdeğer hazirun, normalde toplantının 

başlangıcında divan çalışma grupları ve kombine ve otopark süreçleriyle ilgili bilgi veriyoruz ama, 

ama toplantı akışını bozmamak açısından, şu anda bu konuyu gündeme getiriyorum. Şimdi bizim 

her sene yaz aylarında yaptığımız divan üyelerimize kombine ve otopark yeri tahsis sürecindeki 

süreci özetlemek istiyorum. 

Geçen seneden yeri olan 275 üyeden, yaklaşık 230 u bir nevi rüçhan hakkı, yerlerini yenilediler. 

Önce onların taleplerini karşıladık. Sonra bir yaklaşık 40 üyemizin önceden yeri olan, yer 
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değişikliği taleplerini yerine getirdik. Ondan sonra da yeni divan üyesi, divana yeni katılan veya 

ilk defa kombine talep eden arkadaşlarımızın taleplerini karşıladık. Günün sonunda, yaklaşık 300 

adet yerimiz oldu, tahsis ettik. Bunların 284 ü dün itibariyle satın alma süreçlerini tamamladılar. 

Bu % 50 indirimli kombine ve otopark yeri tahsis konusuna bir açıklık getirmek istiyorum. Aslında 

bildiğiniz gibi, divan üyelerimiz, belirlenen ücretin % 50 sini karşılıyor, geri kalan % 50 si 

Galatasaray topluluğunun, kulüp ve bağlı şirketlerin, kulüp kısmı tarafından, sportif a.ş. ye 

ödeniyor. Dolayısıyla her bir divan üyemiz, 43.750 TL karşılığında divan kombinelerini aldılar, 

kulüp de sportife her bir divan üyemiz için kombine almış divan üyemiz için 43.750 TL borçlandı. 

Arada bir mahsuplaşma işlemi var. Divan otopark kartı da 114 adet, dediğim gibi, tahsis edildi. 

Ben bu süreçte katkısı olan arkadaşlara, bu kürsüden bizzat teşekkür etmek istiyorum, divan 

yönetimi adına, sorumlu Yönetim Kurulu üyemiz Sayın Bora Bahçetepe’ye, biletleme ve 

kombine direktörümüz Sayın Devrim Yazıcı’ya, biletleme müdür yardımcımız Sayın Hülya 

Tarlan’a, biletleme satış uzmanımız, Sayın Kalender Boynueğri’ye, otopark tarafında VİP satış ve 

loca direktörü, Akman Yengin ve ekibine ve bütün bu süreçte bütün divan üyelerimizin bizzat 

passoliglerinin yenilenmesi dahil ve bütün bu süreci koordine eden divan kurulu başkanlığımız 

adına, divan başkan asistanı, Sayın Ebru Özçetin’e teşekkürü borç bilirim. 

Malumunuz geçen sene divan tribünümüzde, tribünün konforunu artırmak ve birtakım yaşanan 

olumsuzlukları gidermek amacıyla, divan Yönetim Kurulu üyemiz Sayın Ali Tüzmen 

başkanlığında, moderatörlüğünde, başkanlık demeyelim, sözcülüğünde, moderatörlüğünde, 

liderliğinde bir çalışma grubu kurduk. Yüksek müsaadenizle Sayın Ali Tüzmen kürsüden size bu 

konuyu kısaca özetleyecek. 

 

Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 

Sayın Başkan ve Yönetim Kurulu, değerli hazirun, divan tribünündeki konforumuzu artırmak için 

bir çalışma grubu kurduk, başkanımızın söylediği gibi ve ilk önce grup üyelerinin isimlerini bir 

kez daha hatırlatmak isterim. Sayın Yalçın Kaya, Sayın Muharrem Yıldırım Yüksel, Sayın Mehmet 

Özkeskin, Sayın Şükrü Hanedar ve bendeniz Ali Tüzmen. Tabii ki statla ilgili görevleri olan 

profesyonellerden de destek aldık ve ortaya bir eylem planı çıkardık. Yerimiz sabit, yerimizi 

değiştiremiyoruz. Ama bu oturduğumuz yerde, divan kurulu üyeleri olarak, bu tribünde birazcık 

daha konfor yaşamak adına neler yapabiliriz diye ve bir eylem planı çıkardık. Malumunuz maçlar 

başladığı için bu eylem planının hem ifası, hem de onayı, daha doğrusu önce onayı, sonra ifası 

ile ilgili süreçleri biraz hızlandırmamız gerekiyor. O yüzden ben izninizle böyle bir bilgilendirme 

yapmak istedim başkandan. O da izin verdi. Ben eylem planını kısaca sizlere söylemek istiyorum 

daha doğrusu. Bir yerlerin dağılımının yapılması, ki bu tribünün tamamıyla veya olabildiğince 

divan kurulu üyelerinden oluşması. Başkanımız biraz önce bununla ilgili bilgileri verdi. Bunun 

yanında, tribünle ilgili görseli koyabilirsek eğer, tabii ki burada bizi rahatsız eden özel konu, 

birkaç tane konu var. En önemlisi de tabii divan kurulu üyeleri olarak, yani yaşlılarımızı da 

düşündüğümüzde, maçı sürekli olarak ayakta seyrediyor olmak, bize çok büyük bir zorluk 

getiriyor ki, yaşı daha da ilerlemiş üyelerimiz için bu gerçekten büyük zorluk ve ben kişisel olarak 

da biliyorum ki, orada yeri olmasına rağmen, ayakta durmakta zorlandığı için, başka yerlerden 

seyretme veya maça gelmeme gibi bir tercih kullanan üyelerimiz de var. Bir ikincisi de aslında 
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Galatasaray üyeleri olarak, hani son derece Galatasaray geleneklerine sahip olan bir ekip 

olmakla beraber, en çok ceza alan tribünlerden de bir tanesi. 

Dolayısıyla özellikle bunlarla ilgili, bu sene, bu sezon, bu rahatsızlıkları olabildiğince minimize 

etmekti bizim amacımız, bununla ilgili birinci, bizim orada gördüğümüz yapılabilecekler 

dahilinde, tabii ki stadın içinde yapılabilecekler de sınırlı. Bizim tribünümüzün sağ tarafında, hani 

kendimizi sahaya döndüğümüzde, Gündüz Kılıç tribünü var arada orada bir bariyer var. Bu 

bariyerden atlayanlar oluyor ama bir iki kişi ile sınırlı. Dolayısıyla bu bariyer bizim tribünün oraya 

doğru kayışı engelliyor. Bizim tribüne baktığımızda, bizim sol tarafımızda 115 tribünü var ve 

arada bir bariyer yok ve 115 ten bilet almış taraftarlar, bizim tribünde boş yerler gördükçe bize 

doğru bir kayma yaşıyorlar oradan, tabii ki Gündüz Kılıç’ın girişi ayrı, hani yukarıdan bir giriş 

yapamıyorsunuz. Bizim tribün 115 le yukarıdan girişi aynı olmasına rağmen, stadın girdikten 

sonra, tribüne girdikten sonra, orada boş yerleri görüp kayma çok fazla oluyor, biz bunları 

gözlemledik. Dolayısıyla bu kayan ekip, hem ayakta seyretmek ihtiyacında oluyor, hem de bizim 

tribünümüze ait olmadığı için de, ceza almamıza yol açabiliyor. Biz de aynı şekilde, ekranda 189 

la gördüğünüz tarafta, 162 zannediyorum Gündüz Kılıç tarafı, 189 a da böyle bir Gündüz Kılıçla 

olan seperasyon gibi, bir seperasyon koymak, yani oraya bir bariyer arasına gerilmiş tel, aynen 

Gündüz Kılıçla olan ayrımımız gibi, oraya bir tel çekmek istiyoruz. Bununla ilgili yeri belli, zaten 

orada aynı şekilde Gündüz Kılıçla olan ayrım gibi bir 20 santimlik mesafe var. Bununla ilgili şu 

anda onay aşamasındayız. Bir diğer konu, tribüne giriş, çıkışların denetim altına alınması, 

tribünün tamamlanması ve gözlemcilere uyarıların yapılması, şimdi bu seperasyonu yaptıktan 

sonra, tabii yukarıdan girişleri engelleyemiyoruz ama bu tribüne de bir şekilde ayırmak ve 

gözlemcinin de bu tribünün divan tribünü olduğu bilgisini almasını ve bunu da görsel olarak 

görmesini sağlamak istiyoruz. Bununla ilgili de çok kısaca okuyacağım, zamanınızı da almamak 

için. Güvenlik yetkilileriyle görüşüldü ve bu görüşme devam edecek, ta ki alışkanlık sağlanana 

kadar. El terminali ile ilgili bir uygulama yapılabilir mi? Yukarıdan girişleri de bir miktar denetim 

altına alabilmek için, bununla ilgili çalışmamız devam ediyor, yine onay sürecindeyiz.  

İçeriye ve dışarıya divan kurulu tribünü 114 yazılı bir tabela koymak, hem gözlemciyi 

yönlendirmek, hem de algıda böyle bir seçicilik yaratabilmek, bu tribünün divan tribünü 

olduğunun altını çizmek. Tabii ki bunların herhangi bir yasal uygulaması yok. Giren yine 

girecektir ama, en azından hani birazcık da cesaret etmek konusunda zorlanacaktır. 

Gözlemcilere maç öncesi uyarıların yapılması ve bunlarla ilgili olan sorumlu arkadaşlarımız da 

demin saydığım gibi, Mehmet Özkeskin, Muharrem Yıldırım Yüksel ve Şükrü Hanedar, bu konuda 

da şu anda onay aşamasındayız. Bunları yaparsak eğer, tribünümüzdeki konforun birazcık daha 

iyileşeceğini düşünüyoruz. Dinlediğiniz için çok teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Konuşmanın kısası makbuldür, gayet derli toplu sunan Sayın Ali Tüzmen’e teşekkürler. Değerli 

hazirun, iki gündem maddemiz var. Ancak divan toplantılarında yıllardır olan uygulama. Bu 

yönetim sunumuyla ilgili ve daha sonra serbest gündem maddesi, konuşmacılar mükerrer 

çıkmasın diye ben müsaadenizle, oylarınıza sunacağım. İki gündem maddesini birleştirelim ki, 

bir konuşmacı, bir sayın konuşmacı iki kere çıkmak durumunda kalmasın. İki gündem 

maddesinin birleştirilerek görüşülmesini oylarınıza sunuyorum. 
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Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Şimdi gündemimize geçiyoruz. 

Ben konuşmacı listesini okuyorum. Sayın Turcan Bolayır, Sayın Hayri Kozak, Sayın Taner aşkın, 

Sayın Mehmet Bilen, Sayın Süheyl Batum, Prof. Dr. Süheyl Batum, Sayın Ayhan Özmızrak, Sayın 

Ertay Örmen, Sayın Ömer Saim Oğuz ve 9 uncu sırada da Sayın Erdal Günsel. Bize başvurarak, 

yazılı veya sözlü 9 sayın konuşmacımız konuşma talebinde bulundular. Bunu ifade etmiş olayım. 

Şimdi kürsüye Sayın Turcan Bolayır’ı davet etmek istiyorum. Buyurun hocam. 

 

Turcan Bolayır 

Teşekkür. Saygıdeğer Galatasaray divan üyeleri, abilerim, kardeşlerim, öğrencilerim. 

Galatasaray kulübü başkan, yönetimi, aynı zamanda divan ve divan yönetimi, efendim ben fazla 

uzatmadan bazı şeylerin üzerine gideceğim. Transferle ilgili başlayayım dedim. Gazetelere 

bakıyoruz, televizyonlara bakıyoruz. Transfer, Galatasaray transfer yapıyor bilmem ne. Ya 

transferde biz geç mi kalıyoruz? Galatasaray transferde geç kalıyor. Bizim alacağımız futbolcuyu 

niye başkasına kaptırıyoruz biz ya. İsim vermiyorum. Paramız yok, ondan mı oluyor? Yoksa, 

gidecek olan adam gidemiyor mu, bir de bir an evvel, gitsin kardeşim, gitsin de bari, onun yerine 

ne alınacaksa, alınsın. Şimdi Boey diye bir futbolcumuz vardı, gitti, güzel, 30 milyon filan bir 

şeyler geldi. Sakatlanmadan gitti, çünkü çok can siperane oynuyordu. Hatta divanda birkaç defa 

bana, ben konuşurken, onu beğenmeyenler çıktıydı, dedim bu adam çok cengâver, 

sakatlanmadan gitsin, güle güle. Şimdi Fenerbahçe de ona aynısını yapmak istiyor. Ferdi diye bir 

adamları var, şey, Ferdi diye, onu da oynatmıyorlar, çünkü sakatlanacak, onun altında o var. 33 

milyon filan bir para, az para değil. Neyse, bilmiyoruz tabii, başkasının işi. 

Transferde geç kalıyoruz biz, komitemizde kimler var, ben, hepsi başarılı, hepsi, tabii yönetici 

bakımından çok üstün insanlar olabilir. Ama futbolcu var mı içlerinde, eski futbolcular var mı? 

Bu futbolu anlamayan adam, komite adam, onun şeyini şey yapabilir, doldurabilir ama ya, 

aklıma bir şey geldi. Galatasaray lisesinde talebeyken, rahmetli Mehmet Ali Gültekin hocamız 

vardı, belki eskiler bilirler. Şimdi Beşiktaş maçındaki bir futbolcumuzun yaptığı hata ile ilgili, 

televizyonda seyrediyorum. Liberomuz, eskiler libero der, ben alışmışım ona. Yani şimdiki şey, 

liberonun yerine ne deniyor? Stoper mi? Nelson. Havadan top geliyor, kafayla topa vursa, topu 

uzaklaştırmış olsa, yere değmese top, gol olmaz. Bu Mehmet Ali Gültekin hocamız rahmetli, 

beden eğitimi öğretmeniydi ama, hepimizin şeyi, defteri vardı. Beden eğitimi dersinde 

defterimiz vardı bizim, defterlere bize, penaltı şöyle atılır, frikik böyle atılır, faul şöyle yapılır, 

yani bir sürü bilgiler alırdık. E bunu da herhalde bizim Okan Buruk hoca bunları anlatıyordur. 

Orada kafayı vursa, pozisyon olmaz. Zıplattı topu, top zıpladıktan sonra, Muslera ne yapsın, 

karşılaştı. Gol oldu. Neyse. Önemli değil. Şimdi transfer olayında, yeni bir Gabriel diye birini 

aldık, çok incelendi mi bu adam? Nasıldır? Bir daha evvel Zaha diye bir futbolcu aldık, geldi 2 ay 

oturdu, 2 ay oturdu. Okan hoca onu bir maçta çıkarmak istedi, hesap soruyor, beni niye 

çıkarıyorsun diye, efendim neymiş, baştan başlamazsa, konsantrasyonu bozulurmuş, sen kimsin 

ya? Sen bir noktada Galatasaray kulübünün işçisisin, emekçisisin sen. Ona şey, yapar, istediği 

zaman kalır. Icardi için de geçerlidir bu. Icardi iyi futbol oynamadı mı? Antrenör onu çıkarmalı. 

Çıkaramıyor ama. Birkaç defa bekledim çıkarmasını, ki öbür taraftaki adama güven versin, 

oturanlara. Önemli değil. Birinci madde bu, bence. Kıymetli komiteler, transfer komitesi var 

Galatasarayda. Ama aralarında eskiden futbol oynamış, bu işi çok iyi bilenler varsa, onlara da 
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koyarlarsa çok daha iyi olur gibi geliyor bana. Geç kaldık transferde. Çünkü bu sene Avrupa 

şampiyonlar ligi denilen bir şampiyonlar ligine inşallah gireceğiz. Epey bir valör yani, çok büyük 

değeri olan bir şey, onun için ben bunu elzem görüyorum. İkinci şık olarak, biraz soğumuş ama, 

ben dayanamıyorum, benim sevgilim o, Galatasaray televizyonu, Galatasaray televizyonu 

tamamiyle yok oldu? Gitti mi? Tekrar kurulması düşünülüyor mu? Çünkü 25 milyon Galatasaraylı 

bu televizyonu seyrediyordu. Anadolu’daki, Bitlis’teki, ne bileyim ben, Urfa’daki Galatasaraylı 

da seyrediyordu. Bundan mahrum kaldılar. YouTube’daki Galatasaray’ın vazifesi, acaba rantabl 

oldu mu? Galatasaraya bir şeyler getirdi mi? Ben bunu öğrenmek istiyorum. O bizim yani iftihar 

edeceğimiz, muazzam bir kuruluştu, Adnan kardeşimiz, Adnan bey bunu kuranlardandır. Onun 

için üzülüyorum yani, bazen üzülüyorum. Gelelim diğer bir maddeye. Galatasarayda iç 

düşmanlar, dış düşmanlar diye bir şey çıktı ortaya. Bu nasıl bir şeydir ya? Ya insan bulunduğu bir 

sevgiye nasıl düşmanlık yapar. Kimdir bunlar? Çıksınlar ortaya ya, çıkaralım, herkes zan altında 

kalabilir. Çok ağır bir şey yani. Böyle bir şey varsa. Neden oluyor acaba? Galatasarayı 

kıskanıyorlar tabii, ilerlemesini önlemek için, frenlemek için, muhtelif şeyler yapar. Yapar. Hiç 

unutmuyorum, yedek subayda bir komutanımız vardı, güzeli, kültürlüyü kıskanırlar oğlum derdi. 

Bu olur. Tecelli eder bu. Ama frenlemek lazım bunu. Kimdir bu adamlar? Bu yarın öbür gün 

mektebe de sarkar, bilmem, zaten belki de sarktı. Bir şeyler de olabilir yani. Esas bizim çekirdek 

noktalarımıza girmeye başlarlar. O zaman çok acı şeylerle karşılaşırız. Bir futbolcumuz vardı, 

Allah selamet versin, Zaha, transfer edilişi son derece sakattı bence. O yüzden, Kerem 

Akyürkoğlu evladımız, form düşüklüğü gösterdi. Birden bire takımdan kesildi bu çocuk, şimdi de 

kulüp aranıyor. Bence yanlış. Tabii karışmak gibi olamaz hiçbir zaman. Bir Neberdiki geldi, 2 ay 

oturdu burada, şeyde. Kenarda. Bir de inşallah bu sene fazla sakat vermeyiz, meyveli ağaç 

taşlanır, en son söyleyeceklerim, fazla uzatmıyorum. Var çok şey, söylerim yani. Ama diğer 

konuşmacılara da yol açmak lazım. Meyvalı ağaç taşlanır. Kıskançlık vardır, bu kıskançlık inşallah 

başka ünitelerimize de sıçramaz. Hepinize saygılar arz ediyorum. Hürmetler sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Turcan Bolayır hocama teşekkürler. Sayın Hayri Kozak, buyurun. Sayın Taner Aşkın 

rahatsızlandığı için gelemeyeceğini belirtmiş, kendisine acil şifalar diliyoruz. Bu arada sayın Hayri 

Kozak’ın yüksek müsaadesiyle, dün sporcular derneğimizin, Galatasaray sporcular derneğinin 

bir tekne gezisi vardı ama ona katılmak üzere, yola çıkan yardımlaşma ve dayanışma 

sandığımızın değerli başkanı, Oral Yılmaz büyüğümüz, düşüp bir kaza geçirdi ama şu anda gerekli 

müdahaleler yapıldı. Evinde istirahat ediyor, kendisine de acil şifalar diliyoruz. Buyurun Sayın 

Hayri Kozak. 

 

Hayri Kozak 

Hepinizi saygıyla selamlıyorum. İki başkanım, Yönetim Kurulları ve siz sevgili Galatasaraylılar, 

divan kurulu üyeleri. Evvela kaza geçiren Oral ağabeyimize, bütün gönlümle, geçmiş tarihimizdir 

o. İnşallah başına bir şey gelmeden atlatır. Şimdi ben biraz uzun konuşacaktım, ama hemen 

rahatlayın. O uzunu dörtte bire indirdim. Yani bu kadar şey, çünkü çok, o kadar önemli konular 

konuşuluyor ki, bunları söylemenin bir alemi yok diye, ben onu kestim. Şimdi ben evvela bizden 

bahsedeceğim. Bizden derken, divandan, mahallemizden, yaşamımızdan, onlardan 
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bahsedeceğim, şunu okuyarak başlayacağım. Hepiniz biliyorsunuz, okudunuz, divan kurulunun 

kuruluşuna bakıyorum ve divan kurulunun görevlerini bir okumak ihtiyacını duydum. Kendi 

kendime, evde düşünürken, bir şeyler yaparken, şunu bir dostlarla, o aile ile bir konuşayım 

dedim. Bakın divan kurulunun görevleri, rica ediyorum bunu ciddiye alarak dinleyin. Divan 

kurulu kulübün en yüksek danışma kuruludur. Bunun bir altını çizelim. Görevleri, kulübün 

etkinliklerini, gelişmesini, geleceğini ilgilendiren konuları ve bunlarda mevzuat ve tüzük 

hükümleriyle, bütçe esaslarına uyulup uyulmadığını incelemek, inceleme sonucuna göre, alacağı 

kararları, Yönetim Kuruluna dilek veya tavsiye olarak bildirmek, gerekirse yeni bir divan kurulu 

kararı ile, ilk olağan genel kurula sunmak. 

Devam ediyorum, ikinci madde. Yönetim Kurulunun her türlü etkinlik ve tasarruflarını izlemek. 

Yönetim Kurulundan bilgi istemek, gerek gördüğünde, inceleme yapmak, gerekirse bu 

incelemelerin sonuçlarını görüşleriyle birlikte, Yönetim Kuruluna bildirmek. Devam ediyorum. 

Genel kurulu olağanüstü toplantıya çağırmak, gerektiğinde, yeniden tüzük yapılması, 

yürürlükteki tüzük maddelerinin değiştirilmesi, hususunda çalışmalar yapmak ve bunu Yönetim 

Kuruluna sunmak. Yönetim Kurulunca 3 ayda bir verilecek çalışma raporu ile bağımsız denetimin 

ilgili döneme ait, Denetim Kurulu raporunu, konsolide hesap vaziyetini, Denetim Kurulu 

raporuyla birlikte incelemek, gerekirse görüşünü bildirmek halinde, falan, filan. Şimdi ben 

bunları okudum. Rica ediyorum, hepiniz düşünün, acaba biz bunlardan kaçını yerine getiriyoruz? 

Onu size bırakıyorum. Ama, galiba, biz en üst ve saygın Galatasarayın kuruluyuz.  

Şimdi ben neden kısalttım? Çünkü, şunu gördüm. Biz 2022 yılında, büyük bir toplantı yaptık. Yine 

o yetki alma toplantısıydı, biliyorsunuz son yaptığımız gibi, ondan sonra ikinciyi de 2024 de 

yaptık, henüz. O toplantıda birinci maddeyi hemen söyleyeyim de uzatmayayım. Birinci maddeyi 

hemen söylüyorum, birinci madde Riva’ydı, af edersiniz Florya’ydı. İyi hatırlamanızı büyük 

önemle rica ediyorum. Orada bir, birinci maddede, derhal orada, detayların hepsinden 

arıtıyorum sizi. O madde bizim kulübümüzün geleceğine ilişkin bir kurtuluş maddesiydi. Ne için? 

Finansal açıdan. Başkan burada, aksini söylesin bana. Bir 100 milyon liralık bir, biz bir ciddi bir 

gelir sağlanıyordu, bütün detayı da vardı ve büyük umutlarla oradan, üyeler o toplantıdan 

ayrılmıştı. O, hiçbir şey olmadı. Şimdi yeni bir şey konuşuyoruz, yepyeni bir şey konuşuyoruz. 

Rakamlar değişmiş, yüzler, milyonlar olmuş ve bugün ilk defa yapar gibi, onu saygıyla anıyoruz, 

büyük de saygıyla her zaman andığımız başkanımız lütfetmiş. 15 seneden beri yoktu hakikaten, 

doğru söylüyor. Yoktu. Bu ilgiyi duymuş, gelmiş, Galatasarayı kurtarmaya, Dursun başkanla 

beraber ortak olmuş. Niye olmasın, harika. Ama bu çok ciddi bir gelişmedir. Bir şeyi koyuyorsak, 

bu birinci ilk söylediğim kısımda, çok ciddi bir projeyi, koca, koca divan kurulunun en yüksek 

Galatasaray kurulunun önüne koyuyorsak, 3 gün sonra bundan vazgeçilmez. Olacak iş değildir 

bu. Vazgeçildi, geldik. Adnan Polat’ımız ne güzel, bizim eski başkanımız, şimdi yeni bir yola 

yelken açıyoruz ve o yelken açtığımız yol, çok güç bir yoldur diyorum. Altına imzamı şuraya 

atıyorum. Şimdi çok beni şok eden bir hafta geçirdim, bir ay geçirdim ben. Çok ağır konuşacağım 

beni affedin. Bir haber çıktı. Bir haber kanalında, ama çok izlenen bir haber kanalında ve haber 

şuydu. 18 tane isimleri zikredilmeyen, ama detaya girdikçe mutlak surette ortaya çıkan, 18 tane 

Galatasaraylı, cumhuriyet savcılığı tarafından soruşturmaya çağırıldı. Hepimiz biliyor muyuz 

bunu? Biliyor muyuz, bilmiyor muyuz? Biliyor muyuz, bilmiyor muyuz? Lütfen bilenler el 

kaldırsın. 2 kişi. Ne oluyor? Galatasaray spor kulübünün rastgele üyesi de değil. Hepsi. 18 kişinin 
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içinde, ben çok istedim, fakat listeyi alamadım, ama bir şekilde, 3, 5 listeyi aldım. Ne kadar 

enteresan, biliyor musunuz o sorguya çağırılan, içlerinde Yönetim Kurulu üyelerimiz de var. Ama 

onların bir rahatsızlığı yok. Sizlere bir şey daha söyleyeyim, başkanın da bilgisi var. Bu çok önemli 

bir olaydır. Niye çağırıyorlar bizi? Koskoca Galatasarayın, yüz senelik kulübün bu kişileri, lütfen 

susun. Ben sözümü bitirip, başkan size söylemiyorum. Arkadaşlarınıza söylüyorum. Ben lafımı 

bitirinceye kadar dinleyeceksiniz beni, (çağırmadılar Galatasaraylıları) peki, çağırmadıysa, 

çağırmadı. Ben söylüyorum çağırdı. Şimdi bu sonuçlanacak. Bir ay geçti, daha nasıl sonuçlandığı 

da belli değil, ama şunu biliyorum. O işin içeriğine, ben aptal değilim. Ben 60 yılını Galatasaraya 

vermiş bir insanım, çok kimseyi de tanırım. Kimin ne yapacağını, ne yapacağını da çok iyi bilen 

bir insanım, Allah’ıma şükürler olsun. Sonunu da göreceğiz bu soruşturmanın. Ama şu, ben size 

bir pas atayım. Şu demin konuştuğumuz, bilet milet hikayeleri var ya, milyonların, milyarların 

döndüğü bir olaydır bu. Öyle böyle bir olay değildir, bunu da bilin. Ben size peşinen söylüyorum. 

Dursun başkan pek aldırmaz, mühim değil, ama bunun sonu gelecektir. Ha önemli girişimlerle, 

şunlarla, bunlarla, bir şekilde Türkiye'de usulden olduğu gibi, onu bir hacamat edip, halletmek, 

kolaydır. Olabilir. Ama bu hiç unutulmaz, en azından ben unutmam ve bunun takipçisi ben 

olacağım. Bu çağrının bütün sebeplerini, ben tespit edip, size ben açıklayacağım burada, söz 

veriyorum. Öyle, şey yok. Haybeden, tam bir aydır konu gündemde ve tam 1 aydır arkadaşlar, 1 

aydır. Yönetim şunu yapamadı mı? Şöyle, şöyle, her zaman yapar mesela, bu son haftada, çıktı. 

Ya iki satır yazın, şöyle şöyle bir gelişme vardır, işte diyorlar ya hemen Galatasaray’ın düşmanları, 

öldürenler, möldürenler, belki de biri benim, bilmiyorum ama onlar, ya böyle bir şey var, 

hakkımızda bir iddia var, aman kaale almayın, şudur, rahat olun diyemediniz mi? Niye 

demiyorsunuz? O herkesin dilinde şimdi. Mecburi olarak, bu soruşturma tamamlandıktan sonra, 

herhalde Cumhuriyet savcılıkları aldıkları sonuçları yalnız bize değil, Türkiye'ye açıklayacaklar. 

Bakalım ne olacak o zaman, orada adı geçen özellikle, özellikle diyorum, Yönetim Kurulu üyeleri 

iyi hazırlansınlar. Bunu söylüyorum. Yazıklar olsun. Onlara değil, hepimize. Bir tek kişi, bir tek 

kelime etmedi, böyle bir olay karşısında. Ne yapalım. Ben bunda sizi de eleştiriyorum kusura 

bakmayın, kendimi de eleştiriyorum, bu kadar geciktiğim için, bunu açıklamakta, ama divanı 

bekledim ben. Kusura bakmayın. Ama dikkatle takip etmenizi sizden özellikle rica ediyorum. 

Özellikle rica ediyorum, çok önemlidir. 

Şimdi değerli Galatasaraylılar, bizler büyük bir hata yaptık, yakın tarihte, şöyle bir hata, çok af 

edersiniz. 2007 yılının Aralık ayından bugüne kadar Ali Sami Yen salonunu terk ederek, bu salonu 

kullanmaya başladık biz. Yani en yüksek danışma kurulu olarak, o zamandan beri, 2017 nin Aralık 

ayından itibaren, Dursun başkanın da ilk başkanlık dönemidir, biz Tevfik Fikret’i terk ettik, 

yıllarca biz kongrelerimizi orada yaptık, orada yapmadıysak da aynı salon, aynı binada, yani 

okulumuzda herhangi bir binada, büyük anfi dediğimiz yerde yine toplantılar yapıldı. Ama 

ayrılmadık oradan. Biz bu kadar yıldır, 2017 den beri burada yapıyoruz, ne oldu biliyor musunuz, 

kimse farkında değil, ben eleştiri yapmadan, size, samimiyetimle, çünkü ben bir çalışma yaptım. 

O tarihten bu yana, divanın hayatta olan, kaydı açık üye adetlerini aldım. Divan üyelerini. O 

tarihte. Bu tarihe kadar geldim, son 2 yılınkini zor aldım, alamadım bir defa, bir de onu da 

vermiyorlar şimdi. Yani şimdi soruyorum divanın en son kayıtlı üyesi kim? Torpil yaparak, sağdan 

soldan, bir kedi gibi gezerek, öyle alıyorum, başka türlü alamıyorum, alamıyorum, benim gibi, 

yani kaşar adam alamıyor, ben kaşar bir adamım Galatasarayda. Girmediğim delik yok, hepiniz 
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bilirsiniz. Ama o bahsettikleri, hainlerden değilim, onları iyi kafalarına soksunlar, ben 

Galatasarayın, bana göre, mütevazi kafama göre, doğrularını söyleyen bir insanım, doğrularım 

benim ayıbımdır, doğru olmayanları gelirler bana söylerler. Söylemedikçe benim hakkımda 

dedikodu yapamazlar. Yapılıyor çünkü. 4 tane Galatasaraylıların kurduğu bir şeydi. İsimlerini de 

vermeyeyim de, üzmeyeyim, kişileri de yahu, neler söylüyorlar, anlatamam size ya. Yahu bırakın 

siz işinize bakın, ben ne yapıyorum? Ben bunu yapıyorum. Bugün söylediğim gibi. Şimdi bakınız, 

8 yıldır, her metrekaresi Galatasaray hatıralarıyla dolu Ali Sami Yeni bırakıp, biz buraya geldik. 

Burada da benim canım, ciğerim, rahmetli dostum, Özhan Canaydın’ın salonundan 

bahsediyorum. Sakın ha aklınızın ucundan bile geçmesin ki, Özhan Canaydın’a bir saygısızlıktır, 

asla. O mezarında bile benim nerede olduğumu biliyordur, sakın ha, benim söyleyeceğim başka, 

varacağım sonucu şimdi anlatacağım size.  

Şimdi biz Ali Sami Yen salonunu bırakıp, 8 yıldan beri burada toplanıyoruz. Bakınız biz 2011 

yılından bu yana, şu adetleri de dikkatle dinleyin, divan aktif üyelerini sırasıyla sayacağım size, 

1685, 1700, 1838, eskiden bunları alıyorduk rahat, şimdi yasak, vermiyorlar. 1861, 2000 aktif 

divan üyemiz vardı. Efendim, bir şey mi dediniz (web sitesinde yayınlanıyor) teşekkür ederim 

bakın, memnun oldum, bana niye söylemiyorlar ya, değil mi? Gizli. Ben cahilim biraz. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın hazirun, konuşmacı devam etsin, ondan sonra gerekli cevaplar verilir.  

 

Hayri Kozak 

Benden sonra çıkar anlatırsın derdini kardeşim, burası serbest. Bu adet, 2023 te 2999 a, 2024, 

bu sene de dün aldım bu adedi, 3102 ye geldi. Şimdi önemli olan ne arkadaşlar? Geriye dönüp 

baktığım zaman, yani bunu karnımdan konuşmuyorum buna emin olun. Baktığım zaman bir 

tablo ortaya çıkıyor. Yani bunlar çalışılmış şeylerdir. Yıllar itibariyle, aktif, divan üyeleri ve 

katılımlar.  Bakınız, bugün de açılış, zannederim, 80, 85 kişiyle oldu. Kim, belki ben sorarsam 

olmaz. Biliyor musunuz, bugün kaçla açıldık. 88. Koskoca divan, senelerdir, 80 kişiyle, yani 

Galatasarayın danışma konseyi olarak, tüzüğe yer verilmiş olan divan, bundan 7 seneden beri, 

80, 100 arası bir hazirunla açılıyor. Yakışıyor mu bize, hepimize söylüyorum, kendime de 

söylüyorum, size de. Yakışıyor mu bize? Bir de orada yazmış, en yüksek danışma üyesi. Hiçbir 

şeyle alakası yok demek ki. Geliyoruz ve bugüne geliyoruz. Ben şunu söylüyorum. Biz o geçen 

Hasnun Galipte, şeyde kendi lisemizde, divan toplantılarını yaptığımız yılları lütfen hatırlayın, o 

divan salonu, yani o salon insan sığmazdı. Koridorlara taşardı, bütün toplantılar böyleydi. 

Hepiniz, burada bulunanların hepsi o yaşta. Dolu, dolu. İnsanlar koştura koştura, kimi hatırasını, 

kullanmak için, kimisi de kolay olduğu için oraya geliyordu. Ama böyleydi, en az bir defa Ali Sami 

Yen salonunun, şeyi, pardon, kapasitesi 420 kişidir, en az 420 kişiyle başlardı. Ama onun dışında 

da dolarak giderdi. Şimdi bu şansı kaybettik, ama bunu geriye almamız lazım. Ne olursa olsun, 

ilk sözlerimi yani bu bizim esas söylediğim zamanki gibi, biz ne olduğumuzu lütfen anlayalım. Biz 

yüksek istişare kuruluyuz. Hepimize söylüyorum. Burada size ne kompliman yapıyorum, ne de 

aşağılıyorum, lütfen ilgilenelim, kulübümüzle, çünkü bugün iptal ettiğim şeyleri de söylersem, 

daha moraliniz bozulur. İptal ettiğim şeyler nedir, söylemeyeceğim bugün. Çünkü bugün bir 

müjde aldınız, sevgili başkanımız, 15 seneden beri aramıza gelmeyen çok sevdiğimiz başkanımız 
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geldi, Florya meselesini halledeceğini bir anlamda söyledi. Ve orada, rahatladık. Ne kadar 

zamanda? Belki 3 sene, belki 4 sene, belki bir sene bilmiyorum ama en az 3 sene süreceğini filan 

söyledi. Aynı yeri sevgili Dursun başkanımız, bu yetki, ilk 2022’deki yetki kongresinde birinci 

maddesi olarak, 2 yılda tamamlanacağını söylediği Florya’dan bahsediyorum. Anlatabiliyor 

muyum, şimdi buna bakacağız, nasıl sürecek. Daha komisyonlar yeni başlıyor. Şimdi dediğim 

gibi, bu mahkeme olayını konuştum. İçime oturan. Toplantıları da konuştum.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bir mahkeme yok yalnız. 

 

Hayri Kozak 

Efendim ne dediniz?  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bir mahkeme yok. Ortada bir mahkeme yok. Yani bir, onu da düzeltirseniz. Bir mahkeme yok 

dedim. Herhalde kovuşturma safhasında.  

 

Hayri Kozak 

Tabii, tabii. Zevkle, zevkle, siz bunu söyleyin de, keşke daha önce söyleseydin kardeşim. Evet 

mahkeme yok, sadece, sadece, o, rahatsız etmiyor beyefendiyi, sadece Cumhuriyet 

savcılığından çağrı var. Kusura bakmayın. Ama mahkeme yok. Tamam mı? Bilmiyorum. Ha bu 

belki ona bir şey ifade etmiyor. O onun meselesi, bana ediyor. Benim Galatasaray’ımın 18 kişisi, 

içinde yönetimden arkadaşlarımızın da olduğu, cumhuriyet savcılığınca ifadeye çağırılacak (abi 

yeter. Yanlış yanlış şeyi ifade ediyorsunuz ve Galatasarayı da aşağılıyorsunuz) 

Hayır, hayır siz bugüne kadar yeterince aşağılamışsınız zaten. Bunu ele almamakla siz 

aşağılıyorsunuz. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın konuşmacı lütfen toparlayın. 

 

Hayri Kozak 

Bitiyor, bitiyor, bakın rahatsızlık başlıyor. Ben o hainlerden biriyim. Bunu da bilin yani, onların 

kastettiği hainlerden biriyim. En az 3, 4 tane durum var, şimdiden ben başvuruyorum size 

başkan, gelecek toplantı için, ilk 3 kişide söz istiyorum sizden, kusura bakmayın. Sizi rahatsız 

etmedim ama onu biliyorum, rahatsız etmedim. Beni dikkatle dinlediniz, bunun için de ben size 

bütün şeyimle, gönlümle teşekkürlerimi sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın hazirun, müsaadenizle kürsüye geçiyorum. Siz verin, kendi konunuzda, ben de katılımlarla 

ilgili.  

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
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Şimdi değerli hazirun, sevgili Hayri abi, geldi konuştu. Endişelerini, düşüncelerini dile getirdi. 

Konuşmamın başında bir şeyi ifade ettim, dedim ki, dışarıdan yapılan iftiralara, hain saldırılara 

karşı, dikkatli olalım ve tek yumruk olduğumuzu gösterelim diye de söyledim. Neticede bu 

yönetim, Mayıs ayında seçilmiş, 2,5 ay civarında bir hizmet veren bir yönetim. Birisi sosyal 

medyada veya YouTube’da bir şey yazıyor ne aslı var, ne astarı var. Her yere başvurduk. Her 

yere dedik ki ya böyle bir şey mi var? Şimdi buradan öyle bir ifade kullanılıyor ki, yönetimin 

içindeki kişiler de var. İsmi de ben. Ya yapmayın ya. Galatasaraya büyük zarar veriyorsunuz. Sizin, 

bizim buradan ifade ettiğimiz şeyler, aynen gazetede haber olarak çıkacak. Ne faydası var, 

olmayan bir şeyden, bunu söyleyip, burada, yani divan, yüksek istişare kurulu burası. Sizin 

dediğiniz gibi, en yüksek seviyede tartıştığımız yer. En yüksek seviyede tartıştığımız yer. 

YouTube’da veyahut da sosyal medyada her yazılan şeyin doğruluğunu, niceliğini tespit 

etmeden, gelip burada, Yönetim Kurulu üyeleri şunu yapıyor, efendim 18 kişi var, 28 kişi var 

demenin, Galatasaraya ne faydası var?  

Ne faydası var ya? Bir sefer gelip bana sordunuz mu, ya başkan böyle bir şey var, nedir araştırdın 

mı diye sordunuz mu ya? İfade ettiğiniz şeyler, ben şahsen ne şahsım için, ne de Yönetim Kurulu 

arkadaşlarım için kabul etmiyorum. Siz divan üyeleri için de kabul etmiyorum. Yazıklar olsun ki, 

hepinize diye bir kelime kullandı. Böyle asparagas haberlerin arkasına takılıp, Galatasarayı 

buradan, hem de Hayri abi gibi önemli birisinin, bu sanki gerçekmiş, varitmiş gibi konuşup, ifade 

etmesi ve kime, 80 milyon Türkiye'ye bunu ifade etmesi, son derece kötü. Biz tenkitten, 

yaptığımız hatalardan kaçan kişilerden değiliz. Eğer bir yanlışımız varsa, elbet onu da kabul 

ederiz. Ama böyle bir palavranın arkasına takılıp, sanki bu gerçekmiş gibi, ben biliyorum 

kelimesini de kullanıp, Yönetim Kurulunu da töhmet altına almak, bence Galatasaraya 

yakışmıyor. Konuşmamda da ifade ettim. Ya biz birbirimizi korumamız lazım. Eğer birbirimizi 

böyle yalan haberlerin peşine takılıp aşağılamak, aşağılamaktan da öte bir şey zaten söylenen 

şeyler. Şu unutulmamalı ki, bu yönetim, genel kurulun bu işin asıl Galatasarayın, Galatasarayın 

sahibi olan genel kurul tarafından seçilmiş bir yönetimdir. Genel kurulun itimadına mazhar 

olmuş bir yönetimdir. Kimsenin 2,5 ay daha geçmeden bu tip iftiraların arkasından bu yönetimi, 

üyelerini, hiçbir şekilde suçlama hakkına sahip değil. Elbette ki ispatlanmış, elbette ki 

neticelenmiş olaylar olursa, elbette ki, Galatasaray kulübü, bunu değerlendirir ve cezasını verir. 

Ama böyle yalan bir haberin arkasına dağılıp, peşinen, adını da biliyorum, ismini de biliyorum 

diyerek bunun yapılmasını çok yadırgadım ve hepinize bu konuyla ilgili üzüntülerimi bildirmek 

istedim. Çok teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Cevap hakkı verilecek bir konu yok. Sayın başkan açıklık getirdi. Siz bir söylemde bulundunuz. 

(cevap hakkını vermediniz değil mi, ben gelecek toplantı için söz hakkı da istiyorum 

beraberinde.) saygıdeğer hazirun, müsaadenizle kürsüye geçtim. Saygıdeğer Hayri Kozak, geçen 

toplantıda konuşmacı sırasıyla ilgili, kendisinin konuşma metnini ekrana da verebiliriz ama 

çözünürlük yönünden, şey olabilir. Aynen okuyorum. ‘Hiç panik yapmayın, 5 dakika verin bana, 

o kadar yeter bana. Efendim ben çok uzun konuşmak üzere buraya geldim. Ciddi de bir hazırlığım 

vardı, fena değildi yani, bayağı işe yarayabilir. Bir sayın konuşmacıya ön sıradaki, sen niye 

çıkmadın canım kardeşim, sana da mı konuşturmadılar, niye sen, ben, az önce giden sevgili, yani 
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nedir dertleri, bilmiyorum ki, efendim ben prensip olarak, her zaman çıkacağım zaman 

konuşmaya, önceden not veririm. İlgili arkadaşlara ve birinci sırada mıyım ve hatta o akşama 

kadar sorarım, kaç kişi diye. Evet, ben sorduğumda bir tek İbrahim vardı, herhalde İbrahim 

Göknar’ı kastediyor. İbrahim’ciğin arkasından da ben yazdım ismimi, bir hata etmişiz herhalde. 

Bazı isterse, ben isim vermeyeyim de, kızar bana sonra, bir işgüzar arkadaş. Herhalde beni 

kastettiniz, gerçi üstüme alınmadım, bir şey verme hakkını bulmadı. Ben başkan, sana bunu 

şikâyet edecek değilim’, Dursun başkana dönerek hitap ediyor. ‘Bunun arkasında sen de varsın 

da, ama şunun tedbirini alın, bunlar çok küçük, ucuz şeyler, kullandığınız insanlar da acemiler. 

Yapmayın efendim, çok özür dilerim. Böyle olursa, kalpten bütünüz, bilmem neyiz, ya biz böyle 

olursa, çatıdan, çatı çürük, evet biz çatıdan çökeriz’.  

Saygıdeğer hazirun, ben bunu kendi üzerime alınmıyorum ama sizlerden alınabilecek insanlar 

olduğuna eminim. ‘Bizim yerimize konuşan arkadaşları dikkatle dinledim’. Saygıdeğer hazirun, 

bu kürsü, kimsenin kürsüsü değil, kimse de kimsenin yerine konuşmuyor. O gün orada konuşan 

sayın konuşmacılar, hepsi 25 yıllık kıdemlerini doldurmuş insanlar. Ben toplantıda da başka bir 

bölümde şunu ifade ettim. Böyle bir egoyu da kabul etmiyorum ama kendi adıma değil, sizin 

adınıza etmiyorum. Bu kürsü ayrıcalıklı üyelerin de yeri değildir. Kimsenin de kimseye bu salonda 

üstünlüğü yoktur. Hepimiz 25 yıllık kıdemlerini doldurmuş, bir kısmımız 50 yıllık üyeler, bir 

kısmımız 30 yıllık, önceki tüzüklerden, yani 2010 tüzükten, 30 yıllık kıdemle geliyorlar. Bu şekilde 

şey yaparsak, bu toplantılar kaosa döner. Ben açıkçası bu verimsizlikten memnun değilim ama 

sizin adınıza memnun değilim. Çünkü ben 13 yıldır divan yönetimindeyim, 2012, pardon 12 yıl 

bitti. Bu 13 üncü yıl. 46 yıllık üyeyim ve inanın bahsedilen Tevfik Fikret dolup taşıyor. Dolup 

taştığı toplantılar olmuştur, bakın, şurada tarihin en şeffaf, tarihin en şeffaf demeyeyim, şeffaf 

bir divan yönetimi moderasyonu vardır. Bu faaliyet raporları, internete yüklüdür, web sitemizde, 

her toplantıya kaç kişi katıldı, kaç kişi kaç dakika konuştu, hangi toplantıda, yıllık bazda bütün 

şeyler var. Bir tek 2022 tüzük değişikliğinden dolayı, 17 aylık raporumuzu 2 ay sonra çıkartacağız. 

2018’den itibaren bütün data yüklüdür ve açıktır. Sicil başkanımız, demin müdahale etmek 

durumunda kaldı. Kulübün üyelik, üyelikle ilgili bölümünde, yani kulüple ilgili data da açık 

datadır. Kaydı açık kaç üye var, kaç vefat var, kaç divan üyesi var. Bu data saklanamaz zaten. 

İnternet sitesinde var. Bizimki de saklanamaz. Burada yani bir datanın saklanması ve burada biz 

bütün divan yönetimi olarak ve sizler de üyeler olarak, benim işim gücüm yok, Sayın Dursun 

Aydın Özbek başkanımızın işi, gücü yok. Biz toplantı öncesi oturuyoruz, böyle bir isnatta 

bulunuluyor, konuşma sırasını belirliyoruz, aman şuna dikkat edelim, aman şuna söz 

vermeyelim. Ne benim böyle bir vaktim var sayın hazirun, saygıdeğer hazirun, ne Dursun 

başkanımızın. Bu konuda kararı sizler vereceksiniz. Nasıl? Tabii. 

 

İbrahim Göknar 

Teşekkür ederim Sayın başkan, değerli hazirun, ismim geçtiği için geldim. Tek bir şey söylemek 

istiyorum, yıllardır konuşuyoruz. Artık lütfen, lütfen ama lütfen, bu bir son olsun, bu kürsüden, 

kim gelirse gelsin, isimleri zikretmeyelim. Amiyane tabirle işimize bakalım. İşimize bakalım, 

birbirimizle, artık bu nasıl ifade etmem gerekiyor onu da bilemiyorum ama, bu yanlışa en basit 

ifadesiyle, bu yanlışa lütfen bir son verelim, eğer daha önceden kendisi hakkında konuşulan 

kişiler, konuşan kişiler vesaire herkes birbiriyle dost, bu toplantıda konuşulmasın. Kimin ne 
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problemi var ise, kendi arasında, çözmeye çalışsın. Galatasaray bu şekilde bizler en azından bu 

şekilde maalesef mesafe alamayacağız ve çok yanlışlara doğru devam ediyoruz. Allah aşkına, 

istirham ediyorum, bu konuyu, aramızdaki konuları aramızda konuşalım. Ama bu kürsüye hiçbir 

şekilde taşımayalım. Teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Saygıdeğer hazirun, ismi geçtiği için haklı bir hassasiyet gösterdi ve doğrudur. Sayın İbrahim 

Göknar’a teşekkür ederim. Şimdi bizim internet sitemiz, belki kullananınız vardır. Son derece 

şeffaf bir şekilde bizim elimizde, bütün tarihsel divan tutanaklarından, Hasnun Galipte 

yapılanlardan, daha sonra Tevfik Fikret salonunda yapılanlardan, OHAL döneminde, Dedeman 

otelde, bir otelde daha doğrusu, isim de geçirmeyeyim, bir otelde yapılanlardan, daha sonra 

burada çok amaçlı salondan ve şu anda da rahmetli Özhan Canaydın büyüğümüzün, 

başkanımızın, onu da sevgi, saygı ve özlemle analım, anmış olalım bu vesileyle. Dolayısıyla 

Galatasaray ve Galatasaray adamızda da biliyorsunuz iki toplantımızı da yaz ayları, ada 

yıkılmadan önce adada yapıyorduk. Şimdi burada ben hiç, son derece şeffaf bir şekilde, biz 

toplantı moderasyonu olarak yerleri belirliyoruz. Şu anda Galatasaray lisesi, Tevfik Fikret salonu, 

hani Ali Sami Yen olarak geçti ama, onu tutanakta da Tevfik Fikret salonu olarak düzelteceğiz. 

Şu anda en sıcak yaz mevsimindeyiz, yaz günlerinden birindeyiz. Orada herhangi bir tarihi salon 

da olsa, klima sistemi yok. Evet. Ama salonların mukayeseli olarak birbirlerinde avantajları, 

dezavantajları var. Örneğin arabası olanlar için de, Galatasaray lisesine ulaşım zordur. Ben 8 yıl 

okumuş biri olarak da söylüyorum. Stat büyük ölçüde de sınırsız otopark imkânı, en azından yani 

ve çevresinde, olanak sağlamaktadır. Yani burada divanı, Tevfik Fikret salonundan kaçırma diye 

bir olay yok ki, biz genelde hangi toplantıları, akademik sezon açılışındaki, yani bir nevi 

Ağustos’ta tatil verdiğimizde, Eylül divanlarını ve seçim yılları, Mayın öncesi, Nisan veya Mayıs 

divanlarını da mutlaka tarihi salonumuzda, geleneksel olarak Tevfik Fikret salonunda yaptık ve 

yapmaya da devam edeceğiz. Burada herkes kendine göre bir Galatasaray tarihi anlatıyor. İkinci 

Çarşamba rutini, hayır, daha önce, Perşembe rutini, ikinci Perşembe rutini vardı, varmış. Daha 

sonra bu 1950’lerden itibaren bütün tarihsel tutanakların hangi toplantının nerede yapıldığına 

kadar hepsi var. Burada şeffaflık içindeyiz. Ama burada bilgi saklama, bilgi karartma vesaire öyle 

bir şey söz konusu olabilir mi saygıdeğer hazirun? Toplantı, başında, sonunda, kaç kişi katıldığını 

da söylüyoruz ve yılı da şu anda 3102 üye, istatistiki olarak yapacaksanız, toplantı kaydında ve 

tutanağındaki durum bellidir. Neyse. Işın Çelebi’den bir not geldi. Tevfik Fikret konusunda söz 

almak istediğine dair. (Bize de bir sıra gelsin, başkan hiç bitmedi yani.) Lütfen. Buyurun. Sonra 

Sayın Mehmet Bilen konuşacak. 

 

Işın Çelebi 

Mehmet bey çok kısa konuşacağım, çok kısa. Ben sayın başkan, Yönetim Kurulu üyeleri ve divan 

başkanlığı ve değerli arkadaşlarım, çok uzun konuşmayacağım. 2 dakika benim konuşmam. 

Tevfik Fikret’in bu yıl 110 uncu yıl dönümü oluyor, 19 Ağustos 1915’te vefat etmiş ve 24 Aralık 

1867 de doğmuş, dün de Yönetim Kurulu üyelerinin çok değerli bazı arkadaşlarla konuştum. Bu 

2025 yılını Tevfik Fikret yılı olarak ilan edelim. Türkiye'de aydınlanmanın çekirdeği ve başlangıcı 

ve Galatasarayın bütün Türkiye'de parlak ve geleceğe dönük demokrasiyi, özgürlüğün 



25 
 

temellerini atmış, çok değerli bir düşünür ve bu anlamda, Galatasaray Spor Kulübü, Galatasaray 

lisesi, Galatasaray üniversitesi, Galatasarayla ilgili dernekler ve bütün kurumlar, ortak bir 

Galatasaray yılı olarak, Tevfik Fikret yılı yapmayı öneriyorum, bütün divana ve yönetime ve 

Tevfik Fikret’le ilgili bütün yayınları, Hıfzı Topuz başta olmak üzere, çok kıymetli yayınlar ve 

araştırmalar var ve bunu müzede bir köşe yapalım, bütün mağazalarda köşe yapalım ve o 

kitapları da oralarda bulunduralım, Tevfik Fikret’i yaşatalım. Bunu rica etmek için söz aldım, 2 

dakikayı da geçmediğimi sanıyorum, hepinize saygılar sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Işın Çelebiye, çok Tevfik Fikret büyüğümüz konusunda bir duyarlılık konusunu gündeme 

getirdiği için ve duyarlılık yarattığı için sonsuz teşekkürler. Şimdi sayın Mehmet Bilen’i anons 

ettim. Buyurun, ondan sonra sayın Abdurrahim Albayrak’a önemli bir konu için söz vereceğim. 

(İsmi açıklıyor musunuz, açıklamıyor musunuz?) Açıklanmıştır ama toplantı dinamiktir, sayın 

Ayhan Özmızrak. (Dinamik değildir, keyfinize göredir.)  

 

Mehmet Bilen 

Bir nasip olmadı, bize bir konuşmak ya, hey Yarabbim. 9 ay sonra bir söz alalım dedik, yetimin 

hesabına döndü. İşin esprisi. Sayın divan başkanı, değerli divan üyeleri, hepinizi sevgiyle saygıyla 

selamlıyorum. Genel kurullarda da, para, kredi, fon, inşaat, spor, yok. Burada da şu ana kadar 

işte geldik. Yani hepsine saygımız var. Ama daha spor yok. Neyse nasip oldu, 9 ay sonra divanda 

bir söz aldım. Amatör şubelerle ilgili bir değerlendirme yapacağım 

Bir kere önce, Çetin Öztürk, başkan danışmanı oldu. Onunla başlayayım. Son derece isabetli bir 

tayin. Kendisi şampiyon sporcumuz, kürek federasyonu eski başkanı, kulübü, çok iyi bir insan, 

çok yerinde, çok faydalı olacağına inanıyorum, kendisine başarılar diliyorum. Şimdi Paris 

olimpiyatları, yeni bitti. Sayın başkanımız da bahsetti. Türk ekibi, 102 kişiyle katıldı. Bizim burada 

sporcumuz, 6 artı 1 di. Başkanımız da söyledi, bu yetersiz dedi. Aynı paraleldeyiz, rakibimiz 27 

sporcu verdi. İlginç katılımlar var. Şavkar kulübü, 3 sporcu verdi. Yani 6 ya 3. Bizimle hiç orantılı 

bir durum değil, fakat olimpiyatlar bir yerde, bu işin gerçek göstergesi. Kaçarı, göçeri yok. Tabii 

neden olduğuna değineceğim. Ve biz, olimpizmin öncüsü, milli olimpiyat komitesinin 

kuruluşuna öncülük eden, Selim Sırrı Tarcan gibi bir Galatasaraylının kulübüyüz, gönlümüz, bu 

kafilede 28 sporcu olmasını arzu ederdi. Tabii herkes arzu eder ama hayatın gerçekleri farklı ve 

bin civarında da müsabakaya giren lisanslı sporcumuz var. Kayıtlarda bazen lisanslı sayısı artıyor 

ama, müsabakaya giren sporcu anlamı farklı. Tabii bu binde 7 çok çok düşük. Neden? Şimdi ben 

bu şubelerle ilgili, tam 60 yıllık deneyimim var, spor yaptık, şube yöneticiliği yaptık, Yönetim 

Kurulunda bulunduk, yaşadık bu olayları. Tespitlerim var, bunları ben sizinle paylaşacağım. Bizim 

futbol dışında 13 tane şubemiz var. E-spor da dahil olmak üzere. Bu 13 şube içinde, futbolun 

dışında, biz bunları genel kurulda amatör diye tanımlıyoruz ama hep ben söylüyorum. 

Basketbolun hiç amatörlükle ilgisi yok. Futbol ne ise, basketbol o. Basketbol buz gibi profesyonel 

ve bizim borcumuzun da bu güne kadar gelmesinde en önemli faktörlerden biridir. Ha şu var, siz 

bir dönemi, aman dersiniz, burada denk düşürdüm o başka. Ben 30 yıllık periyoda bakıyorum ve 

benim bu konuşmamın, bugünkü sayın Özbek yönetimiyle doğrudan doğruya ilgisi yoktur. 

Dolaylı vardır, ben 30, 40 yıllık bir dönemi kapsıyorum bu konuşmamda.  
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Şimdi bir kere şu var. Biz amatör şubelerimizde ben de içindeydim. Tek bir hedefimiz var. Türkiye 

şampiyonluğu, o da olabilirsek, olmazsa can sağlığı olsun diyoruz. Onun dışında ben daha tam 

bir hedef konulduğunu görmedim. Futbolda var, ama amatör şubelerde böyle bir net hedefimiz 

yok. Bu bir kere birincisi, niyet. İkincisi, amatör şube yönetim modelimiz. Bakın şöyle bir 

bakayım, 30 seneye, Yönetim Kurullarımızda, bugün de dahil, çok değerli üyeler var. Hepsi 

birbirinden kıymetli. Ama bir bakıyorsunuz, 100 tane Yönetim Kurulu üyesi varsa, içinde şey yok. 

Sporcu yok. Spordan gelen yok. Çok az. 40 yılda bir. Şimdi bugünkü Sayın Özbek’in yönetimi, ki 

ben kendilerini canı gönülden de desteklemişim, sayın Süheyl Batum’u da sevdiğimiz, kıymetli 

bir kardeşimiz. Ama bugün 16 kişide bir tane sporcu yok. Hepsi birbirinden değerli, ya ne olur, 

bir tane iki tane olsun. Sayın Süheyl Batum’un listesinin de ondan pek farkı yoktu. Çok ufak bir 

teferruat hariç. Şimdi bu Yönetim Kurullarındaki durum, bir de bizim şube yönetimimiz var. 

Eskiden tüzüğümüzde de bu vardı. Şube kaptanlığı mefhumu farklı. Bu şube kaptanlığı mefhumu 

çok farklı bir olaydı. O nedenle bu tüzüğe girmiş, bağımsız, bu işi bilen, o şubenin daha iyi gitmesi 

için, hem birtakım organizasyonlar yapan, hem de o fikrin üzerinde ısrar eden kişidir şube 

kaptanı. Biz bunu ne yaptık, ne ettik, ondan sonra paralı memura dönüştürdük. O 

arkadaşlarımızı tabii yani şey yapmak için söylemiyorum ama şu anda şubelerin başında bir 

menajerlik sistemi dedik. Maaşlı memurlar şubenin başında, ya maaşlı memurla olur mu? Şimdi 

adam maaşını alacak, genel müdüre gidiyor, e peki ben şurada, bir panoda bir ısrarcı olacağım, 

nasıl olacak, adam maaş alıyor. Tamam, tamam efendim, hadi geriye. Şimdi biz kendi kendimizi 

burada baltalıyoruz, ha şu var. Şube kaptanlığı olsun, önerimiz, menajerlik de olsun. Aynı 

federasyonlarda da var. Genel sekreter var, başkan var. Ama hiçbir zaman siz hayatta gördünüz 

mü, federasyon başkanı, maaşlı biri olsun. Adam takır takır inandığı şeyi söyler. Şimdi 3 üncü 

konu, bütçeler. Yıllardan beri, evvelemirden beri, öyle bir algı yaratıldı ki, artık kime sorsanız 

başka bir şeye inanmaz. Amatör şubeler, işte bize de yük, belki diğerlerine de yük ama 

Galatasaray kulübüne hep mali yüktür. Hep eksi bütçe vermiştir. İşin aslı, aslında böyle değil. 

Ama gel de anlat. Bir kere niyet olması lazım. Birinci hedef gibi. Sizin niyetiniz orayı eksi 

göstermekse, siz ne yaparsanız yapın, o artı olmaz. Niye olmaz? Çünkü siz şubenin hakkı olan 

gelirleri buhar ediyorsunuz, oraya koymuyorsunuz, kaydetmiyorsunuz. Yıllardan beri, şimdi ben 

size söyleyeyim. Maslak, Çekmece, Kalamış tesisleri, Kalamış koyu bir yelken koyudur. Sadece 

biz yokuz, kaç tane orada kulüp var, bunlar nereden geldi, Marstan taş düşmedi. Taç spor 

tesisleri. Bunlar hep bize ve bizim gibi kulüplere, bu tesisler, spor amacıyla verilmiştir. Bu 

tesislerin hiç mi geliri yoktur, hiç mi reklamı, bir büfesi, bir şeysi yoktur. Hep mi bu tesisler, 

zarardadır. Otoparkı mı yoktur? Bu tesislerden bir kuruş yıllardan beri, bu şubelere yazılmaz. 

Niye yazılsın ya, öbür tarafta profesyonel futbol var. Riva, ya Riva bize zamanında komik bir 

fiyata fiilen tapuda satıldı. Fakat piyasa değerinin belki 50 de biri, 40 ta biri, 100 de biri değerinde 

satıldı. Satan kişinin orada tonla malı vardı, Galatasaraya sevgisi vardı, rahmetli Beyazıt’la 

dostluğu vardı. Verişinin temel nedeni, buraya bir spor kompleksi yapılsın diye verildi. Evet. Ne 

oldu? Aynı Beşiktaş’ın Fulyadaki tesisleri gibi oldu. Gitti, gittigidiyor.com. Ada, evet, parayla aldık 

ama nereden geldik? Küçük Bebekteki bir kürek kayıkhanesinden geldik. Bunu bilmeyen kürekçi 

kardeşlerimiz de var. Ben bunu merakımdan kitaplardan buldum. Çünkü yaşımız tutmuyor. Evet 

Mısır konsolosluğunda yerimiz vardı, ben oraya gitmedim ama hep vapurla gidip gelirken, 

Kandilli’liyiz, hep görüyordum, gözümle. 40 kere belki gördüm. Ama adanın temeli, küçük 
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Bebekteki kürek kayıkhanesidir. Yani ilk hareket oradan, Mısır konsolosluğunun yanına, ondan 

sonra da bir para bulunuyor, bir gayret, ada alınıyor ve Ada bugün hâlâ büyükşehir belediyesinde 

bir spor aktivitesi yapılan bir yer olarak da gözüküyor. Ada dahil, diğer tarafların da müstecirlere 

her türlü cömert davranıldı. Komik fiyatlara, Koç Arslan dahil, kiralara verildi. Ama şubelere 

oralardan bir kuruş gelmedi. Daha da ötesi, Sayın Aysal, adada işletme hakkını, Denizcilik 

Sporlarına, başta kürek olmak üzere bağışladı. O da önce birazcık, 3, 5, geldi birazcık bir ses ettik, 

o da gelmedi. Dedim ya niyet olacak, niyet. Yani bugünkü yönetimle değil, geçmiş yönetimde 

de, yani niyet yoktu. Yani amatör şubelere karşı böyle bir niyet yoktu. Ben şunu hatırlatayım, 

genel kurulda sayın başkan, şu andaki Adanın yapılacak yeni tesisinden, elde edilecek gelirin 1 

milyon dolarını denizcilik şubelerine vereceğiz dedi, güzel bir havadis, inşallah gerçekleşir, gelir. 

Şimdiden peşinen teşekkürler. Tabii temennimiz bunun olması.  

Şimdi ada ile ilgili de bir önerimiz var. Daha önce bir arkadaş da yaptı, orada Koçarslan’ın boş 

duran bir odası var. Boş duruyor. Şu anda Adada spor yok. Çok rahat oranın, o odaya değil, onun 

yan tarafına iki tane hafif deniz küreği konur. Hiç olmazsa, orada bir sporun ufak da olsa bir 

aktivitesi olur. Kürek sevdirilir. Sosyal üyeler de bu tekneye biner. Bu tekne devrildiğinde tekrar 

düzeliyor. Bir boğulma riski de yok. Arnavutköy’le Kuruçeşme arası yeter. Fazla bir parkura gerek 

yok. Gelir de olur. En azından bir spora karşı bir sevgi olur. Oradaki insanların çocukları da var. 

Bir spor yapar, Çekmeceye gitmek başka şey, bu başka şey. Bir de Koçarslan’ın o odası da 

Galatasaray adasının eski, sporuyla ilgili ufak böyle bir müze şeklinde olur. Bir işlerlik kazanır, 

faydalı bir durum hasıl olur. 

Şunun da altını çizeyim, kulübün bugünkü borcunun nedeni, kesinlikle amatör şubeler değildir. 

Tabii hep biz o, basketi oraya koyduğumuzdan, o bizi yanıltıyor. Futboldur. Hâlâ bugünden sonra 

da futboldur. Yanlış transferlerdir. Yine söylüyorum. Bugünü kastetmiyorum. Yıllardan beri olan 

yanlışlar. Basketboldur, özellikle 1998 den sonra ve maalesef hovardaca kulübün harcama 

alışkanlığıdır. Yıllardan beri. Hovardaca para harcıyoruz. Şu anda, son 1, 2 yılda, devlet çok büyük 

bir imkân sağladı. Sadece bize değil, bizim gibi kulüplere, çok büyük bir vergi muafiyeti sağlıyor. 

O vergi muafiyeti, bürokrasisi yerine getirildiğinde, parası zamanında yatırıldığında, bize 

milyonlarca lira, bir para sağlıyor ve bu paranın harcanacağı şart, amatör şubeler priminden, 

efendim tesisine kadar. Bu çok büyük bir avantaj. Tabii yönetimimiz bunu elden geldiğince 

değerlendiriyor. Olabildiğince daha çok değerlendirelim ve bu gelinen nokta ile artık hiçbir 

amatör şube ekside değil, artıdadır. 

Benim bunlardan sonra, kısa, çözüm önerilerim var. Niye biz olimpiyatlarda, 1000 sporcudan, 7 

sporcu ile gidiyoruz? Ne yapabiliriz? Bir kere süratle bu basketbol a.ş. kurulmalıdır. Aynı futbol 

gibi, basket kurulmalıdır ve genel kurul raporlarına, artık amatör şube diye bu basketbol buraya 

konulmamalıdır. Profesyonel futbol, basketbol a.ş., diğerleri bir başlık altında, amatör şubeler 

olarak değerlendirilip, yanlış algı yaratılmamalıdır. Bir yerde gidiyor, 1000. Öbür yanda var 

efendim briç var, bilmem ne var. Hiç birbiriyle orantısı olmayan rakamlar. Uluslararası hedef, 

dediğim gibi, belirlenmelidir. Çünkü bunun belirlenmesi için artık kaynak var. Devlet veriyor, e 

o devletin verdiği de inşallah önümüzdeki olimpiyatlarda 20 olur, 25 olur, kaç olursa, 

olabildiğince artar. Demin de bahsettim. Şube kaptanlığı mutlak surette geri getirilmeli, ama 

şube menajerliği faydalıdır. O da devam etmelidir. Yönetim Kurullarına ya ne olur, ne 

kaybederiz? İki tane yelkenden, efendim atletizmden, ya bunlar da okumuş, üniversite mezunu 
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insanlar, lisan biliyor ve her biri bilmem ceo olmuş, bunları alsak ne olur? Yok almıyoruz 

kardeşim, almıyoruz. Ya almıyoruz. Şimdi taşıma su ile, kulaktan duyma ile bu iş olmaz. Efendim 

ben akıllıyım, ya gidiyorsun o bir şey söylüyor, bu bir şey söylüyor. Ben bunu öğrendim. E o 

zaman bu kadar öğrenmek kolay olsa, bunun bir geçmişi var, tarihi var, ufku var, Avrupası var, 

psikolojisi var, var oğlu var, ya bu sadece söylemekle, bir kişinin kısa zamanda algılayarak, 

yapacağı bir şey değil. Onun için mutlak surette yönetimlerde spor kaynaklı insan olmalı ve en 

son işlerliği olan bir amatör şubeler komitesi kurulursa, bu işte bir bilgi birikimi olan, yönetimlere 

faydası olur. En son hani böyle okuyucu istekleri vardır. Gruplardan gelen bazı ricalar var. 

Kombineler konusunda, konumun dışında ama elçi olayım. Birinci derece yakınlara, sınırsız devir 

hakkı isteniyor. Annesine, babasına işte oğluna, hakikaten, mantıklı düşünülüyor. Ya bir kişi 

kombine almış, devredemiyor, bırak çocuğuna devretsin, annesine, babasına devretsin. Bir de 

yine bir istek. Tribünlerde divan ve GSYİAD gibi bazı üyeler, biz de diyor, yani bir üyelerle birlikte 

bir toplu izleme imkânımız varsa, ben de bu istekleri, sizlere iletmiş oldum. Bu görüş ve 

temennilerle, hepinizi, sevgiyle, saygıyla selamlıyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Mehmet Bilen’e teşekkürler. Futbol dışı branşlara da dikkat çektiği için. Önümüzdeki ay 

pardon, söz vereceğim. Eylül yada Ekim divanında, yüzüncü yılı, Paris olimpiyatlarının 100 üncü 

yılı dolayısıyla, hem Sayın Mehmet Bilenin zikrettiği, modern olimpiyatın, Türkiye'deki öncüsü 

olan, 2 büyük Galatasaraylı, Selim Sırrı Tarcan ve Olimpiyat, 1924 Paris olimpiyatları kafile 

başkanı, Ali Sami Yen, ölümsüz Ali Sami Yen kurucumuz, bunların da rolü ve olimpiyatı da 

değerlendiren bir sunumla İzzeddin Çalışlar, bu konudaki en yetkin divan üyelerimizden, fakat o 

Paris olimpiyatları sonrası da yurt dışında olduğu için, bugüne tabii ki şey yapamadı. 

Önümüzdeki 2 aydan, uygun olanında, onun da ajandasına göre, hem 100 üncü yılında Paris 

olimpiyatlarını, hem de büyük Galatasaraylıların rolünü, divanda bir 20 dakika, yarım saatlik bir 

sunumla kendisi şey yapacak. Ben bu müjdeyi de vermiş olayım. Şimdi, Mehmet Cibara bir.  

 

.... 

Sayın başkanım bir cümle bilgi verebilir miyim? Şavkar jimnastik kulübünden bahsetti, sayın 

Bilen. Avrupa’nın en büyük jimnastik kulübüdür ve 25 yıllık bir çalışma ile olimpiyat, dünya, 

Avrupa, altın madalyaları kazanmış bir kulüptür. İsmi bilinmiyor. Dolayısıyla Şavkar 3 sporcu ile 

gitti, biz 6 ile çok doğru bir kıyaslama yapmıştır.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Peki, teşekkürler. Yönetim Kurulu üyemiz, Sayın Mehmet Cıbara açıklamada bulunacak. 

 

Yönetim Kurulu üyesi Mehmet Cıbara 

Teşekkür ederim. Saygıdeğer başkan ve heyeti, saygıdeğer Galatasaraylılar, Mehmet Bilene 

öncelikle teşekkür ediyorum. Senden başka zaten amatör şubelerde dertleştiğimiz pek kimse 

yok. Epeydir görüşmediğimiz için, pek fazla güncelleyememişim bilgileri, onun için şimdi bu 

fırsatı verdiğin için tekrar teşekkür ediyorum ve kısa kısa hemen açıklamalarda bulunayım.  
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Birincisi, niyet belirtisi, ben. 2011-2014 seneleri arasında da yaptığımda aynı şeyi söyledim. Bu 

görevi yaptığımda, şimdi de aynı şeyi söylüyoruz. Biz Galatasarayımızın Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk ve İstanbul'dan sonra, Avrupa'da, dünyada en çok tanınan Türk markası olduğunu, 

defalarca vurguladık ve bunun için de her sene hedefimizin, niyetimizin, amacımızın her sene 

Avrupa'da, kupalara katılmak olduğunu söyledik ve biz bütün branşlarımızda da son 3 senedir, 

Avrupa'daki şampiyonalara katılıyoruz. 

Bu balkan kupası oluyor, geçen sene ilk defa kadın takımımız, voleybolda balkan kupasını 

Türkiye'ye getirdi, bu sene yine katılıyoruz, devamında da challenge devam etti. Erkek voleybol 

takımımız CEVcup’ta yarı final oynadı, Monza ile biliyorsunuz. Basketbol takımımız aynı şekilde 

eurocup’ta devam etti. Erkek takımımız da aynı şekilde. Baktığınız zaman, sutopundan, 

yüzmeden, hem bireysel sporlarda, hem de takım sporlarında amacımıza ulaştık. Şimdi bunu bir 

derece daha artırmaya çalışıyoruz. Bu sene yine takım sporlarında hedefimiz, Avrupa'da final 

four ve mümkünse bir kupa getirebilmek. Buna çalışıyoruz. Bunun için de geçen seneki 

bütçemizi, yaklaşık 2.5 misli artırdık. Bunun için de amatör sporlardaki en büyük destekçimiz 

sponsorlarımız, şimdi formalarımızda da göreceksiniz. Salonlarımızda da göreceksiniz. Sizin 

huzurunuzda kendilerine bir kere daha teşekkür ediyorum. Niyetimiz budur. Amatör sporcu, 

yönetimde yok dediniz. Ben şahsen 74-79 senelerinde 5 sene amatör futbolda Türkiye'de 

şampiyonasına da katıldım. Dolayısıyla 3 tane de Türkiye şampiyonasında Göztepe’de oynadım. 

Amatör sporcu yok değil, ben bizzat yaptım. Yine sarı kırmızı. Şube kaptanlığına gelince, eski 

sporcularla olan ilişkilerimize gelince. Bugün şube kaptanı, takım menajeri, bunu ayıralım lütfen. 

Şube kaptanlarına baktığınız zaman, voleybolda Neslihan Turan bizde 14 sene oynadı. Eski bir 

sporcumuz, basketbolda da Işıl Alben, şu anda takım, şube kaptanımız, başarıyla devam 

ediyorlar. Bunun haricinde, bütçe kısmına gelince, bütçeyi hatırlarsanız, bizim bütçemiz iki 

kısımdan oluşuyor, en alttaki finans yükünü koymazsak, bir tanesi genel merkez ve tesisler, 

diğeri de sportif branşlar. Şimdiye kadar, bu seneye kadar, size sunduğumuz bütçeler içerisinde, 

her zaman, genel merkez ve tesisler artı veriyordu. Bu artıyı, sportif branşlara taşıyorduk. Çünkü 

sportif branşlar hep eksi veriyordu. Buna ilaveten, geçen sene Ağustos ayından itibaren, bu 

stopaj iadesi de gelince, biz mesela voleybolda, geçen son 5 senenin bütün borçlarını ödedik. Bu 

sene itibariyle, geçen seneden hiçbir oyuncumuza, hiçbir menajerine prim, maaş borcumuz 

kalmadı. Hepsini tamamladık ve bu sene de size sunduğumuz bütçeye bakarsanız, ilk defa 

şubelerimiz sportif olarak artı verdi ve bunu da gerçekleştireceğiz inşallah. 

Bizim tesislerimizin kâr edip etmediği konusunda, ben kendim sorumlu olduğum Taç sporu 

söyleyebilirim. Taç spor bugünkü Yönetim Kurulunda da yine konuştuk. Futbolda geçen sene alt 

yapılarda, namağlup şampiyon oldu, fakat amatör bölgesel amatör ligde 5 inci olmasına rağmen, 

küme düştü, 19 takımda, oranın garip bir statüsü var. Onun masrafları dahil, bu seneyi 2 milyon 

artı ile bitiriyoruz. Onu çıkartırsak, 7 milyon artımız var. Dolayısıyla tesislerde kâra yönelik bir 

çalışmamız oldu. 

Ada ile ilgili söylediklerinizde, deniz küreği ile ilgili gerekli başvurular yapıldı iskele için, şimdi 

ada, boğaz trafiğini engellemeyecek şekilde, sahil güvenlikten onay bekliyoruz. Onu da sizlere 

sunmak istedim. Başka bir sorunuz olursa da her zaman hazırlamaya cevaplamaya hazırım. 

Teşekkür ederim. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Mehmet Cıbara’ya detaylı açıklamaları için teşekkürler. Bir katılım, şu anda kayıt yaptırmış 

olan, tabii bir kısım divan üyemiz de salondan ayrıldı. 113 divan üyemiz bugün toplantıda kayıt 

yaptırmış durumda. Bir konu da bir farkındalık da Yönetim Kurulumuz mutlaka işin üzerindedir 

tabii ki, malumunuz olimpiyat yıllarında, olimpiyatın bitimiyle 3 ay içinde federasyon seçimleri, 

futbol dışı branşlarda yenilenecek, bu konuda hem Galatasaraylı sporcular derneğinin, hem 

divan üyelerimizin, sporcu kökenli divan üyelerimizin, bu konudaki katkılarından, Yönetim 

Kurulumuzun ve sayın başkanımızın dikkate alacaklarını tahmin ediyorum. Biliyorum. Bu konuda 

Galatasaray camiasının büyük gücünü kullanmamızda yarar var. Bu konuyu eminim dikkate 

alacaklardır. Şimdi Sayın Abdurrahim Albayrak kısa bir açıklama yapacak. Ondan sonra Sayın 

Süheyl Batum. Prof. Dr. Süheyl Batum’a söz vereceğim. Ondan sonraki konuşmacı, Sayın Ayhan 

Özmızrak. 

 

Abdurrahim Albayrak 

Sevgili divan başkanım ve Yönetim Kurulundaki değerli üyeler, hepinize çok teşekkür ediyorum. 

Sevgili başkanım ve Yönetim Kurulundaki arkadaşlara saygılarımı sunuyorum şeyi ifade etmek 

istiyorum. Biz 2 sene, üst üste şampiyon olan takımın divan kurulu üyeleriyiz ve bizim çok büyük 

hedeflerimiz vardır. Bu iki sene üst üste şampiyon olan takımımızın başkanı, mevcut başkanımız, 

Dursun başkanımız ve birçok ekip arkadaşıyla beraber buradalar ve 2 sene üst üste şampiyon 

yapan takım da, takımın hocası da Okan hocadır. Bir mağlubiyetten sonra, Okan hocamızı 

acımasızca eleştirenleri şiddetle kınıyorum. Çünkü bir maçta, geçen sene o kadar başarılı işlere 

imza atan yönetim ve teknik heyeti, en ufak bir hatasını cımbızla çekip ve en çok beraber 

olmamız gereken 25 inci şampiyonluğa hedeflenirken, kimsenin sevinmesine müsaade 

etmememiz lazım. Çünkü en çok şampiyon olan Galatasaray, en çok başarılara ulaşan 

Galatasaray, 2 sene üst üste şampiyon olan ve başkanımız ve teknik heyetimiz, Okan hoca. İlk 

hocaya, tweetten destek mesajı atıp ve aşağı yukarı 600 bine yakın bir oradan beğeni geldi. 

Demek ki haklı bir iş yapmışım. Sevgili divan kurulundaki dostlarım, biz 25 inci şampiyonluğa 

hedeflenelim. Yönetimimize, divanımıza ve takımımıza, hocamıza, destek olalım. Sevgili 

konuşmacı arkadaşlarımızın çıkıp, kendi futbolcularımızı burada eleştirmesine katılmıyorum.  

Çünkü onlar bizim hepsi, bir değerimiz. Onlar bizim çok değerli sporcularımız, futbolcularımız, 

onlar bizim için, geçen sene neler yaptığını hepimiz farkındayız. Biz nasıl geçen sene birlik 

beraberlik olduysak, bu sene de olmak mecburiyetindeyiz. Bize bir şey oldu bu sene, ben 

anlamadım. Gerçekten bir şey oldu, ben geçen seneki divan toplantılarına, yani çok böyle heyet 

halinde güzel şey yapıyordum. Yani bugün bir şey oldu salonda, bir enerjimiz mi kaçtı, ne oldu? 

Biz kendimizi bir silkelenelim, bir bakalım, nereye gidiyoruz biz? Yani bu hoş değil. Gerçekten 

hoş değil ya. Bakın bizim hocamızı eleştiriyorlar. Kimsenin ağzından bir şey çıkmıyor ya, yok iki 

adım attı, 3 adım attı, 4 adım attı. Lan bir dur da daha dün geldin. Arkadaşlar, ya yapmayalım. 

Biz birlik beraberlik olursak, Allah’ın izniyle 25’inci şampiyonluk da gelecek. Benden sonraki 

konuşmacıların hakkını yedim, hepinizden özür diliyorum. Başkanım size tekrar teşekkür 

ediyorum. Başkanım, teşekkür ediyorum. Saygılar sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın Abdurrahim Albayrak’a teşekkürler. Süheyl hocam, buyurun. 

 

Süheyl Batum 

Evet, divan kurulunun çok değerli başkanı, çok değerli Yönetim Kurulu üyeleri, sevgili başkan, 

çok değerli Yönetim Kurulu üyeleri ve sevgili Galatasaraylılar, şimdi bugün çok önemli 

gördüğüm, hepimiz açısından önemli gördüğüm iki tane konuya değinecektim ama Adnan beyin 

de söylediklerini dinleyince, bir takdim tehir yaptım. Çok fazla bir şey söylemeyeceğim Florya 

için. Ama şunu özellikle vurgulamak istiyorum. Hepimiz biliyoruz, Florya bizim için çok önemli. 

Yani demin konuştuk, Riva’nın nasıl alındığını, ne yapıldığını konuştuk ve bence hepimiz bir hata 

yaptık ve Riva şu anda çok ciddi bir zarara uğrattı, beklediğimiz zararın dışında, şimdi bunu, 

kimseye sen yaptın, ben yaptım diyerek değil. Bir vakadan bahsediyorum ve hepimizin gördüğü 

bir şeydi. Hepimizin tek amacı vardı. Florya’da aynı şey olmasın. Ve sevgili başkan ve değerli 

Yönetim Kurulu üyeleri, son genel kurulda, yetki genel kurulunda, sağ olsunlar ve geldiler, hatta 

başta Eray Yazgan ve Can Natan’la beraber, tabii ki herkesin bilgisi dahilinde ve dedik ki biz 

önergeleri geri çekelim. Belli önergelerde anlaşalım dedik. Şimdi hatta bizim aramızdan bazı 

kişileri de huzursuz etti. Ama onu da, hepimizin bilgisi içerisinde şunu koyduk. Dedik ki 50 nin 

altına kesinlikle düşülmesin diye. Fakat bu 50 yi aşılmaması gerekli veya aşılmayacak bir oran 

olarak düşünmedik. Çok sevgili Eray da burada, çok sevgili Can da burada. Dedik ki, bakın 70 

milyon gibi bir şey almanıza karşı değiliz. Hiç kimse de 70 milyonu öyle pat diye bir anlaşmada 

vermez. O yüzden, tamam, 60 dersek, bazı firmalar katılmayabilir, 50 diyelim ama, bu 70’i de 

önceden vereceğini bilerek, ona göre düşünsün. Şimdi bugün Adnan başkandan, Adnan beyden 

dinlerken, 3 şey, benim tereddüt etmeme neden oldu. O yüzden tekrar, şey, ihale 

komisyonunun çok değerli üyelerine, Yönetim Kurulu üyelerine, istirham ederek ve bir kez daha 

vurguluyorum. Şimdi bir kere dedi ki, bunun ne kadar zorunlu olduğunu anlatırken, sayın Adnan 

Polat bu işi bilen biri ve hem müteahhit hem de ihale komisyonunun başkanı, dedi ki bir kere 

zorunluyuz. Bakın dedi 40 dönümü almak için biz dedi bir kredi aldık. Faizimiz var dedi. Bu faizi 

ödemekle dedi, bu faiz de bize her yıl 35 milyon lira dedi. Hah. Bakın, yanlış yaptığını biliyorum. 

Ben bunun için söylüyorum. Eğer ihale komisyonu başkanımız, dikkat etmeden bu hatayı 

yaparsa, bu basit bir dil sürçmesidir. O zaman Süheyl Batum da gelip bunu söylemez. Ama 

birilerine anlatmak için, Sayın Adnan Polat da böyle bir şey yapmaz. Ama birilerini ikna etmek 

için, bak zaten bu Süheyl Batumların yüzünden de her ay, her yıl 100 milyon borca giriyoruz bak, 

faiz ödüyoruz. Gördün mü işte şimdi, verelim gidelim bak, bu faizi, ne yapalım, orayı almak için 

dedik derse, büyük hata olur. Sayın Adnan Polat’tan istirham ediyorum. Bütün üyelerden de, 

Ümit abi sen de oradasın. Benim çok sevdiğim kardeşlerim de orada, herkes ve sayın Yönetim 

Kurulundan da yapacaklarına inanıyorum. Bu faiz yükünden kurtulmayı kabul ediyoruz tabii ki, 

ama bu aman aman, aman 70 milyonu veren herkese verelim, çünkü bak, yoksa battık. Burayı 

ne yapalım, almak için yaptık bunu, değil. İki, dedi ki, çok net. Ya dedi 70 milyonu alacağız. E, 

dedi en kötü ihtimalle, yani 200 filan da elimize kalsın dedi. Çok iyi para dedi. Ben müteahhit 

olarak böyle alırım, almak isterim dedi. Çok iyi para, ama ben almam dedi, sağ olsun. Şimdi 

bakın, burada çok değerli müteahhitler de vardı demin, Adnan Polat çok değerli bir 

müteahhittir. Ama burada Tavukçuoğlu filan da vardı. Arkadaşlar, bir meslek bu müteahhitlik. 

Ben de müteahhit olsam, Galatasarayda biraz zararıyla iş yaparım, öbür taraftan daha fazla 
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kazanırım, 200 burada yeter bana derim. Öbür tarafta. Ama Galatasaray müteahhit değil, 

Galatasaray spor kulübü ve en önemli aseti Florya artık. En önemli aseti. Biz Florya’yı şimdilik 

kötü oldu ama, ya 200 de bize kaldı, iyidir bu ya, bunu da bloke hesaplara koyarsak, ooo, ne 

güzel bizi idare eder diye bir şey yok. Yok, biz müteahhit değiliz. Biz Galatasaray spor kulübüyüz. 

O yüzden tekrar istirhamım, öbürünü hata olarak kabul ediyorum. Bu % 50 postuyla bir 

aşılmayacak bir şey filan değildir. Galatasaray bu borca ödeyeceği, ki haklı, anamızın ak sütü gibi 

helaldir. Yönetim için de, bu 70 milyonu dışında tutacak bir anlaşma yapmalıdır. Yani % 60 mı 

gerekiyor bunun için, 60 almalıdır. Vermemelidir altına. Çünkü bu giderse, canım işte var ya, 

kaldı bize 150, 200 de iyidir, iyidir idare eder, nereden bulacaksınız o parayı diye bir şey yok. 

Bunu söyledikten sonra, istirham ederek söylüyorum. Lütfen, bunu bir postül olarak kabul 

etmesinler, 50 anlaştık, 50. Yok. 60 olur, 70 milyon bunun dışında olmalı ki, biz o zaman oh 

Galatasaray rahat olsun. Şimdi içinizde şunu düşünenler de olabilir. Yönetimden çok değerli 

üyeler de olabilir. Ya Süheyl sen bundan 3 ay önce şey diyordun. Biz yapalım diyordun. Evet, 

öyle diyordum. Ben de neden? Ben müteahhit filan değilim, ben bu işten anlamam. Ben sevgili 

başkanı, Erden Timur’u, onun arkadaşlarını, 2 sene önce söylediklerini dinliyordum, diyorlardı ki 

biz yapacağız, biz yapacağız. Ben de yapılır diyordum. 2 sene sonra çıkıp, ya biz yapamayız 

kardeşim, nereden yapacağız biz inşaatı ya, bırak Allah’ını seversen, e, 2 sene önce söylediniz. 

O zaman öyle söyledik işte boş ver, dediklerini şimdi haklı kabul ediyorum. Diyorum ki, 

tamamdır. Onlar benden daha iyi biliyor. O zaman, tamam, ama hiç olmazsa, burada artık bir 

daha tüh ya bu da gitti. Dur bakalım yeni bir yer olacak mı? Anlayışına bizi de sokmayacaklarına 

inanarak söylüyorum bütün arkadaşlarım.  

Şimdi gelelim ikinciye, bu bence çok daha önemli bir konu. İkinci, Florya’ydı. Yani Florya için 

söylediğim ikinci konuya. İkinci benim için çok önemli bir konu. Hepimiz için de önemli, yaşıyoruz 

zaten, çok doğru söylediler. İki sene şampiyon olduk. Şimdi onlar biliyor nasıl şampiyon 

olduklarını, o yüzden, net söylüyorum bakın, demin sayın Albayrak da söyledi. Yedek 

oyuncusundan, as oyuncusuna, başkanından, Erden Timur’una, yedek Yönetim Kurulu üyelerine 

kadar, herkese teşekkür ediyoruz. Çünkü bu 2 senede şampiyon olmak, aslanın artık midesinden 

değil yani, bayağı zordu. Çünkü karşımızda, evet öyleydi. Çünkü karşımızda inanılmaz bir güruh 

var. Dünyada sevgili arkadaşlar, hukukçu olanlar bilir, olmayanlar yaşamından bilir. Bir ülkede, 

bir devlette, ahengi, birlikteliği sağlayan tek şey hukuktur. Hukukun olmadığı bir yerde hiçbir şey 

yok demektir. Kusura bakmayın, devlet yok demektir. Bunu yazıyor Anayasa hukuk kitaplarında 

veya İdare hukuk kitaplarında. Şimdi Türkiye'de, adalet olmaz, eşitlik, şimdi herkes adalet istiyor, 

eşitlik istiyor, güvence istiyor. Ama çoğu kişi, Galatasaraylılar dışında, bence net söylüyorum, 

belki de biraz Trabzonlular dışında, herkes uyduruyor bence. Adaleti, eşitliği isteyen yok. 

Türkiye'de hukuk da yok. Şimdi bunu şunun için söyleyeceğim. Hukukun olmadığı yerde ne olur? 

Görüyoruz ya, bunu şey, her yerde, ya siyasal güç ön planda olur, ya paranın gücü ön planda 

olur, ya da mafyanın gücü ön planda olur. Bu doğrudur, yani doğaldır. Ondan korkar adam, 

hukuk olmayınca. Şimdi Türkiye'de maalesef bunu söylerken, üzülerek söylüyorum ama, son 2 

yıl, hatta bu senenin başlangıcı, bunun temeli. Bakın ben penaltı, bizim penaltımız vardı, 

ofsaytımız vardı filan falan diye söylemiyorum. Ama yönetime de bir ricada bulunacağım için 

söylüyorum. Ben böyle bir ülke görmedim. Ya geçen sene yaşadık. Yaşadıklarımız, Lale Orta diye 

bir kadın, bir hakem eskisi, bir eski hakem neyse, tuttu MHK başkanı oldu. Ya bu bir kulübün, 
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Yönetim Kurulu üyesinin, hem de ciddi, fanatik bir üyenin, herkes bilir. O işyerine zamanında 

gitmiş olan herkes bilir. Olabiliyor, şimdi sizlerden birinin yanında da çalışsa, fanatik bir 

Galatasaraylı derlerse, hiç ay Allah, değilim filan demezsiniz. Olabilir. Ama orada çalışan, usulen 

bir, usulen ya istifa ettim ben ya deme ihtiyacını bile hissetmeden, ben Merkez Hakem Kurulu 

başkanıyım dedi ve herkes memnun, mesut, hatta işte çıkıp odaya girip, gizlice şey aldığı, yayıncı 

kuruluşa baskı yaptığı belli de, Ali Koç’a verdin dediklerinde, dur bakalım, ispat edin filan diyen 

birtakım salaklar çıktı. Salak demiyorlar onlara, pardon, işte gazeteci filan diyorlar, yanlış 

söyledim ben. Birtakım insanlar çıktı böyle şey diyenler. Efendim, tamam. Yani birtakım net, net. 

Söyleyen tabii salaktır. Ya biz kediye kedi deriz. Biz kediye kedi deriz, isteyen dava açsın. Şimdi 

gelelim şuna. Arkasından, iki arkadaşı biliyorsunuz ve Avrupa İnsan Hakları mahkemesi, ya biz 

ne diyoruz. Bizim sporumuz UEFA ya bağlı. Avrupa’ya bağlı, Avrupa’nın yargı organı AİHM için 

dedik, AİHM bizim tahkim kurulumuz için dedi ki, sen tahkim kurulu filan değilsin dedi. Açık, 3 

tane kararı, açın bakın. Ali Rıza, Sedat Doğan, Tokmak kararı. Sen mahkeme filan değilsin, 

olamazsın. Sen bağımlısın. Senden yargı kararı çıkmaz dedi. Dedi mi? Vallahi dedi. Peki, biz 

umurumuzda oldu mu? Hayır. Hiç kimsenin umurunda olmadı. Devam ettik ve hiç geçen yılki 

olaylar filan, o PDFK lar ve bu yıl ben sevindim. Hacıosmanoğlu’na ve o yüzden de Galatasaraya 

tavrından dolayı da bir kez daha teşekkür ediyorum. Hacıosmanoğlu seçildi. Ben 

Hacıosmanoğlu’nu tanırım. Hakikaten böyle bir şey yapacağına inanmıyorum ama % 100 orada, 

Rufailer tekrar bir kumpas kurdular ona karşı da ve dediler ki, tahkimin başına, bir Yargıtay üyesi 

getiriyoruz. Sana muhteşem, muhteşem dediler, yani hukuk budur. Son derece büyük bir 

hukukçu olabilir. Ama adam Fenerbahçe’nin şikeden mahkûm olduktan sonra, işte 17-25 

Aralıktan sonra, siyasal nedenlerle tekrardan yargılanmaya başladı. Onu da hukukçular bilirler 

nasıl olduğunu ve beraat ettiren hâkim ve bu beraat ettiren hâkim, sonra Fenerbahçe, Anadolu 

adliyesinde bu sefer, beni haksız yere yatırdınız, beraat ettim. Şimdi 1 trilyonluk bir dava açıyor. 

Hah, şansa bakın düştüğü mahkemenin başkanı olarak atanıyor. Çağlayan adliyesinde şeyi 

vermiş, oraya hâkim olarak atanıyor. Yani insaf, hukukta çok açık bir şey vardır, der ki menfaat 

birlikteliği veya menfaat uyuşmazlığı vardır, olur mu böyle bir şey ya, benim tazminat davama 

bakacak, arkadan da gelip, o kulübün yaptığı itirazlarda, şeylerde, hukuk kararı verecek. Herkes, 

mutlu, mesut. Şimdi işte söyleyeceğimi o yüzden söyleyeceğim. Allahtan yine Galatasaraydan, 

demin başkan da söyledi. Aynı kanaatteyim, bizler de yapmalıyız. Rezan Epözdemir, ben vallahi 

farkında, bu kadar yapmazlar diyordum. Bu Ali Günay, yargıtaydan almışlar, bu kadar, bir baktım 

bu mahkemelerin şeyi, hâkimi. Ve itiraz edildi. Sonunda hiç kimse utanmadı. Hakimler ve 

savcılar kurulu, artık dedi ki olmaz bu kadar. İstifa et, git. Ayıp ya. Kör kör gözün parmağına 

yapma Ali Bey dedi, yani. Ali bey diyorum. Pardon canım, Ali Günay için değil. Yani muhakkak 

belli, o kumpası kuranlar için, yapmayın arkadaşlar dedi, bu kadar da ve şey yaptı. Benim 

istirhamım, Galatasaray bu konularda, bakın penaltıydı, goldü, ofsayttı, yok Ali Sami Yen’e 

küfrettiler değil. Ama bu kadar hukuksuz bir ortamda, artık hepimizin çoluğu, çocuğu, hepimiz, 

inanılmaz bir tedirginlik içindeyiz. Ha bunun yansımalarını görüyoruz. Ya görüyoruz, yani 

hepimiz seyrediyoruz iki senedir, televizyon seyrediyoruz. Açıyoruz televizyonu, sürekli 

Galatasarayın işte gitti, bitti, mahvoldu. 5 yedi, 3 yedi, dün konuşuyor, Galatasaraylı olan biri 

söylüyor ya, diyor ki, şeyi diyor 11 milyona aldık, çok para verdik ama beğenmiyor diyor onu 

Okan Buruk diyor. Galatasaraylı söylüyor bunu. Ya 11 milyon, Galatasaray açıklama yapmış, 9 
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diye. Yok diyor, onlar fazladan verdi diyor, söyleyen Galatasaraylı. Peki, bir gün, altına yazmış, 

binlerce şey, ennes diye bir şey diyebildin mi? Şimdi bunu söylesin demiyorum Galatasaray. Ama 

bu kadar açık hukuksuzluklara, artık demeli ki yeter ya. Yeter. Şöyle dememeliyiz artık, ya bunun 

sahibi veya işte reisi veya reis derken yanlış anlamayın sakın. Patronu, bunun iflahını keser, 

merak etmeyin filan yok. Yapabilir. Ama Galatasaray Tevfik Fikretlerin şeyini kutluyoruz, bizim 

500 yıllık bir kurum, demeli ki yeter ya, yeter. Bu cumhuriyetin kurucularından bir kurum, 

Galatasaraydır. Yeter ya. Bu ne ve son şunu söyleyeyim. Yani bu bağlamda, bunu özellikle, bu 

ortamda, futbolu, ha yine şampiyon olur muyuz? Oluruz. Neden? Bunların beceriksizliğinden 

oluruz. Ama artık yeter. Ama artık yeter. Yani hepimiz, yüreğimiz ağzımızda şey seyrediyoruz. 

Ali Günay’ın yerine kimi getirdiler, herkes geçmişine bakıyor şimdi, acaba bu ne kararı verdi diye, 

yok mu ya, yok mu? Bu ahlaksızlığın, ahlaksızlık derken, Ali Günay’ın yapığına demiyorum. Bu 

hukuku yok sayarak iş yapmayı, Hacıosmanoğlu’nun da ben isteyerek yapacağını 

düşünmüyorum. Ama öyle bir kumpas kurulmuştur ki, öyle bir şey, efendim herkesi bilmesi 

mümkün değil. Galatasarayın bu konuda yol gösterici olması lazım. Ben Galatasaraylılar adına, 

kendi adıma, kesinlikle böyle bir şeyi kabul etmeyeceğimi, sizleri eleştirmeden, bu işin üstüne 

gideceğimi, gitmeye çalışacağımı söylüyorum. Ama Galatasaray kulübü, hepimizden büyük. Eğer 

Galatasaray kulübü bir şey söylerse ve Mehmet Cıbaraya da teşekkür ediyorum. Bir bu olay, 

çünkü sustuğumuz anda, boş ver ya, biz bunların patronuna söyleriz susarlar dediğimiz anda, 

vardığımız nokta, korkunç. Bunlar çünkü sadece trol değil, ressamı, yöneticisi, sözde gazetecisi, 

hepsi ressamı, neydi o Bedri Bayram, ya şu İlkin Aydın’a yapılan ahlaksızlık. Şu bir sporcumuza 

yapılan ahlaksızlık, kusura bakmayın ahlaksızlık denir buna başka bir şey denmez. Ya bu rekabet 

değil, işte eleştiri değil, şey değil, net, ahlaksızlık, ahlaksızlıktır kardeşim. Bunu durdurmak, 

zorundayız. O yüzden sizlere söylüyorum. Şu Florya’da da tekrar zaten konuşuruz da, ama ihale 

komisyonunda, % 50 yi bir postül olarak almayacağını ve bu 70 milyonu, anamızın ak sütü gibi 

helal olabilir. Ama o bizim zaten vermek zorunda olduğumuz bir şey. Sözleşmelerde, bunu kaale 

alınacağını düşünüyorum. Efendim. Tamam. Yani sevgili başkan, yalnız bana cevap verirken, 

sizden istirhamım, ne vereceğinizi söylemiyorum da, ya Süheyl Yanlış söyledin filan demeyin 

lütfen. Çünkü ben sayın Adnan Polat’ın söylediğini söylüyorum. Ha yanlış söyledi. Ne yapayım o 

zaman? O zaman ne yapayım yani. O zaman yani, her Adnan Polat’tan sonra bir beni çıkartıp, 

sonra bir de sayın başkan buna açıklama mı yapacak? Hepinize saygılar. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Süheyl Batum’a teşekkürler. Sayın başkan söz istedi. Neyse. Dünyevi adalet var herhalde, 

penaltılarla kazananlar, penaltı ile gitti. Bu da dünün özeti. Buyurun sayın başkan. 

 

Yönetim Kurulu Başkanı Sayın Dursun Aydın Özbek 

Değerli Galatasaraylılar, sevgili Süheyl kardeşimi dinledim. Burada bir konuda hem sevgili 

Mehmet Bilene, hem de Süheyl kardeşime cevap verme ihtiyacı hissettim. O da Riva. Şimdi 

Riva’da ne oluyor ne gitti, nedir, ne biliyorsun desem. Çünkü bilinmiş olsa, buradaki ifadeler 

kullanılmaz. Ne diyor, hem Mehmet Bilen söyledi. Riva gitti dedi. Sevgili Süheyl de Riva gitti ile 

yetinmedi, Florya’yı da öyle götürecekler manasına söyledi. Şimdi Riva orada duruyor, hiçbir 

yere gitmedi. Bu bir. Şimdi sevgili Süheyl’e de sevgili Mehmet Bilene de eğer merak ediyorlarsa, 
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Riva gitti mi, gitmedi mi? Gelsinler, kendileri. Çünkü bunları, bu ekran karşısında konuşmanın 

büyük sakıncası var. Galatasaraya ne derece zarar verdiklerini bilseler, bunu söylemezler. 

Bilmedikleri için, fark etmedikleri için, kötü niyetle. Bilmedikleri için söylediklerini düşünüyorum 

ve onlara şunu teklif ediyorum. Gelin, arkadaş, söylediğiniz kelimenin ne kadar yanlış olduğunu 

ben size, net açık bir şekilde anlatayım. Bir daha da ne olur böyle söylemeyin. Böyle söylediğiniz 

zaman, Galatasaray zarar görüyor. Sizlerden rica ediyorum. 

İkincisi, sevgili Adnan başkan, ihale komisyonu başkanıdır, çok deneyimli, çok tecrübeli, 

hepimizin güvendiği bir kardeşimiz. Bir örnek verdi. Bir örnek verdi. Oradan bazı açıklamalarda 

bulundu. Örnek, TSKB nin, Türkiye Sınai Kalkınma Bankasının yaptığı şeyden bir örnek. Ya daha 

biz ihale yapmamışız, ihale şartnamesi hazırlanmamış, hazırlanmamış, bunların hiçbirisi yokken, 

buradan çıkıp, 70 milyon, evet Adnan bey, geçmişteki bizim söylediğimiz, ihtiyacımız üzere olan 

bir şeyi ifade etmek istedi. Ama buradan çıkıp, 70 milyonu alırsan, şöyle yaparsın. 50 yi. Ya 

arkadaşlar, konuşmamın başında bir şey ifade ettim, ya biz bir ihaleye gireceğiz ya. Bir ihaleye 

gireceğiz. Neden, yani bunun kötü yönetilme, yahut da şöyle ifade edeyim, bunun hakkında niye 

bu kadar çok konuşuyoruz ki? Niye bu kadar konuşuluyor? Yani ihale yapılmamış da, 

hazırlıklarımızı yapıyoruz, her şeyi şeffaf hale getirmişiz. Adnan beyi, işin başına getirmişiz, 

bizden kimse yok. Her şeyi yapıyoruz, şeffaflığın daniskası burada yapılıyor. Ondan sonra, 

efendim 70 i verirse şöyle, 60 ı verirse böyle. Ya bu ihaleyi rahatsız eder arkadaşlar. Bu ihaleyi 

rahatsız eder. Niye ihale yapıyoruz ki o zaman? Bu kadar ön yargı ile, bu kadar şeyle 

konuştuğumuz zaman, ya o bilinçte olduğumuzu düşünüyorum ben.  

Bizi seçtiniz, Yönetim Kurulu olarak bu işi takip ediyoruz, bu işin yaratıcısı bu yönetim, 42 

dönümü aldık, bu projeyi yaptık, imarını çıkardık ki, Galatasaraya bir fayda, ya bize de 

güvendiniz, bizi seçtiniz, bizi seçtiğinize göre, ya bırakın ihaleyi biz yani yapalım. İhaleyi yapalım. 

Onun için, ne 200 milyona, ne 70 milyon, bunların hiçbirisine takılmayın değerli Galatasaraylılar, 

ihalenin değerlendirilmesi, Adnan başkan gibi, bu işin kompetanı, bu işi çok iyi bilen birisi 

yapacak. Buradaki konuşmacıların hepsinden daha iyi bildiğini, bu işi düşünüyorum ve iyi bir 

Galatasaraylı olduğunu düşünüyorum. Onun için sizlerden ricam şu. Artık daha bu işi, yani orası 

öyle miydi, burası böyle miydi diye konuşmanın Galatasaraya sadece zarar getireceğini bilmenizi 

istiyorum. Hepinize teşekkür ediyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Başkana teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız Sayın Ayhan Özmızrak, sonra Sayın Ertay 

Örmen. 

 

Ayhan Özmızrak 

Değerli Galatasaraylılar, hepinize saygılar sunarım. Gündeme girmeden bir konuya açıklık 

getirmek istiyorum. Konuşmanın daha doğrusu, oturumun başında, sayın Divan Başkanı, geçen 

divan toplantı tutanaklarını sunarken, bazı ifadelerin, benim de onayım olarak, tutanaktan 

çıkarıldığını söyledi. Hayır. Benim ne itirazım var, ne onayım var. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Divana bırakmıştınız. Evet.  
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Ayhan Özmızrak 

Evet, size bıraktım. Sizin ihtiyarınızdadır, kararı siz verirsiniz. Bir onayım yok. Onu bir düzelteyim. 

İki. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yalnız şunu da belirteyim bir dakika, devam etmeden. Burada bir oylama yaptığımız için, onun 

zaten bir divan moderasyonu anlamında bir meşru temeli vardı ama ben usulen size sordum. 

Doğru, ne menfi. Evet. 

 

Ayhan Özmızrak 

Ben de evet, ben de düzelttiğim şu. Ayhan Özmızrak’ın da kabulü vardır diye beyanda 

bulundunuz. Sadece o cümleyi düzeltiyorum.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Düzeltelim onu tamam. Çünkü o özür mahiyetinde bir anlama gideceği için, tabii ki.  

 

Ayhan Özmızrak 

Tamam. İki. Sayın Adnan başkan burada kalacak diye ben o soru cevap gelince söz almamıştım. 

Şunu soracaktım, kendisinden yine rica ediyorum. Herhalde iletirler. Tek bir rakam, rica 

ediyorum. O da şununla ilgili. Kendisi de söyledi, şu an konjonktürün pek emlak geliştirme, 

gayrimenkul geliştirmede, uygun olmadığını, herkesin faize filan yatırdığını, ben de 1 ile 10 

arasında, şu andaki konjonktürün gayrimenkul projesi geliştirme hakkında ne düşünüyor, 1 ila 

10 arasında bir not verin diyecektim. Bu kadar, 7 der, 8 der. Ne kadar iyi bir konjonktürde 

olduğumuzu ona sormak isterdim. 

Şimdi ben Yönetim Kuruluna hiçbir şey söylemeyeceğim, hiçbir şeyi de sormayacağım. Çünkü 

artık oradan cevap alamayacağımı biliyorum. Bu sefer Denetim Kurulu ile ilgili görüşmek 

istiyorum. Herhalde Denetim Kurulundan da bir kişi vardır. Çünkü olması da gerekiyor. Şimdi 

oradan bir başlayalım. Önce bir şuna bakalım. Denetim Kurulunun görev ve yetkileri. Bu yeni 

tüzükten, zaten yeni tüzükte bununla ilgili pek bir değişiklik yok ama 96 ncı madde bunu söyler. 

96/3 de denetim kurulunun görev ve yetkilerinde alınan karar ve yapılan işlemlerin, mevzuat ve 

tüzük hükümlerine uyup uymadığını izlemek der.  

Bir daha geçelim. Yönetim Kurulunun görev ve yetkilerinde de 86’nci madde, onun 14’üncü 

fıkrası, bağlı ortaklıkların, kulübün ve kurmuş olduğu şirketlerin, Ağustos, Kasım, Şubat ve Mayıs 

ayları sonlarında o döneme ait kesin olmayan hesap özeti ile özet, yönetsel ve sportif faaliyet 

raporlarını, en geç izleyen ikinci ay yapılacak divan kurulu toplantısına sunmak. Bu tüzükte 

yazıyor mu? Yazıyor. Yönetim Kurulunun görevi midir? Görevidir. Bunun tüzüğe göre 

uygulanması gerekir mi? Gerekir. Peki, biz en son hangi konsolide raporu gördük? Şubatı gördük 

mü? Hadi Mayısı yakın diye, Şubatı gördük mü? Şubatı da görmedik. Eh, bu Yönetim Kurulunun 

görevi, yani genel bir görev derseniz, bununla ilgili bir de Denetim Kurulunun var.  

Hah, denetim Kurulunun o 96’ncı madde vardı ya, onun 8 inci fıkrası da bunları, bu verilecek 

raporları, yani Ağustos, Kasım, Şubat, Mayıs ayları sonu itibariyle Yönetim Kurulunca divan 
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kuruluna sunulmak üzere düzenlenecek olan bağlı ortaklıkların konsolide hesap vaziyetiyle, 

yönetsel ve sportif faaliyet raporlarını, 6 aylık ve yıllıkta da bağımsız deneticiden geçeni, 2 ay 

içinde yapılacak divan kuruluna sunmak ve o toplantıya katılarak, olası soruları yanıtlamak. Peki, 

bu görev yerine getiriliyor mu? Denetim Kurulu aslında bizim adımıza, yani genel kurul adına 

görev yapan bir kuruldur. Denetim Kurulu, Yönetim Kurulu ile birlikte, kanuni bir kuruluştun, 

yani divan kurulu, disiplin kurulu, sicil kurulu olmayabilir. Bunlar mecburi organlar değildir ama 

Denetim Kurulu, kanunun emrettiği zorunlu bir organdır, yetkileri olduğu gibi, yükümlülükleri 

ve genel kurula karşı da görevleri vardır. Geçtim Mayısı, dediğim gibi Şubat da yok. Bir açıklama 

da yok. 

Bir şeyi daha bir adım daha gidelim. Genel kurulun görev ve yetkilerinin içinde, genel kurulun, 

spor dallarının kurulmasına veya kapatılmasına karar vermek, yani bir spor dalı açılacaksa, ya da 

faaliyetine son verilecekse, ancak genel kurul kararı ile olur. Peki, burada ne oldu derseniz, briç 

şubesine sıfır bütçe yazıldı. Yani defakto kapatıldı. Yani, sıfır bütçede, çünkü muhasebede, ilgili 

olanlar daha iyi bilecektir. En azından kapanmasın diye, iz bıraksın diye, böyle bir lira, 25 kuruş 

filan bırakılır ki, izi kalsın, kapanmasın diye. Briç şubesinin Nisan ayında açıklanan bütçesinde, 

bu sene için bütçesi, sıfır. Geliri sıfır, gideri sıfır. Yani defakto kapandı. Genel kurul yetkisi ile mi? 

Hayır. Peki. Bütçe. Bütçeye gelelim. Bütçede de 143 üncü maddemizdir. 143 ün 5’i der ki, bağlı 

şirketlerin gelir, gider projeksiyonlarını, işte 2 hafta önce hazırlanır. Peki, biz bu sene bütçede, 

kulüp dışında, kulüp solo dışında, herhangi bir kulübe bağlı, hadi sportifi, kenara koyalım 

diyelim. Hangisinin bütçesini gördük, hangisinin gelir gider projeksiyonunu gördük. Hiçbirinin. 

Bu da Yönetim Kurulunun göreviydi. Ne demiştik, bir daha bakalım. Denetim Kurulunun görev 

ve yetkileri, alınan karar ve yapılan işlemlerin, mevzuat ve tüzük hükümlerine uyup uymadığını 

izlemek. Peki, bu kadar tüzüğe aykırılık varken, Denetim Kurulu ne yaptı? Bunları yönetime 

sordunuz mu, niye böyle oluyor diye. Sormadıysanız, niye sormadınız? Sorduysanız ne cevap 

aldınız, o cevap sizi tatmin ettiyse, doğru ve kesinse, iyiyse, niye gelip bizimle paylaşmıyorsunuz? 

Burada gelip bu işler şundan dolayı olmuştur, biz bunu sorduk ve bunun da cevabını aldık 

diyebilirsiniz. Peki, bunlar da gelmiyor. Eğer cevap aldık ama cevaplar size vereceğimiz cevaplar 

değilse, sizin bir göreviniz daha var Denetim Kurulu. Görev ve yetki alanı içine giren önemli 

gördüğü bir konu hakkında, Yönetim Kurulundan genel kurulu olağanüstü toplantıya çağırmasını 

talep etmek. Yani bu tüzük ihlali yapılıyor ve siz bunları görüyorsunuz. Soruyorsunuz, 

sormuyorsanız zaten suçlusunuz. Soruyorsunuz ve tatminkâr bir cevap da almıyorsunuz. Buna 

rağmen sessiz kalıyorsunuz, o zaman siz görevinizi yerine getirmemiş olmuyor musunuz? Tabii, 

ben zaten sizden cevap vereceğim. Yani eğer tatminkâr bir cevap gelmiyorsa Yönetimden, genel 

kurulu olağanüstü toplantıya çağırmak mecbur olduğunuz bir seçenek değil mi? Bunları 

cevaplarsanız çok memnun olurum.  

Şimdi bir başka bir şeye geleceğim. Riva. Şimdi en son olağanüstü genel kurulda bir yetki verdik, 

dedik ki Florya’nın eti de senin, kemiği de senin. Zaten aslında tam ne için yetki, yani her şeyiyle 

verdik. Ama aman dedik, Riva’dan, Riva gibi olmasın. Aman Riva’dan örnek alalım. Peki, sorum 

şu. Riva’da ne olduğunu biliyor musunuz? Riva niye hiç bizim, hiç dikkatinizi çekti mi? Hiçbir 

faaliyet raporumuzda bir satır geçmez. Bağımsız denetçinin, faaliyet raporunda, bütçesinde, şey, 

bilanço analizinde, dipnotlarında, hiçbir yerde geçmez. Denetim Kurulu onunla ilgili bir rakam 

vermez. Bu villa sayısı 125 e indi, daha çoktu, demek ki satıldı. Bu paralar nerede? Ne oluyor? 
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Nereye gitti? 125 tane daha villa alacağımız varsa, ki var. Öyle söylüyorsa başkan, doğrudur. O 

zaman kapanmamış bir hesap var. Zaten başkan da aynı şeyi söyledi biraz önce. Riva bitmedi ki 

dedi. Peki, biz 4 sene sonra ödeyeceğimiz futbolcunun kalırsa ödeyeceğimiz parasını dahi şarta 

bağlı sporcu alacağı diye, bilanço dışında takip ediyoruz, Denetim Kurulu, bağımsız denetçi bunu 

yazıyor da, bu az, buz, değil. 125 villa, 1 er milyondan olsa, 125 milyon dolar eder. Hiçbir yerde 

yok. Hiçbir yerde görmüyoruz. Çünkü Riva’nın ne olduğunu bilmiyoruz. Şimdi Riva’yı kimse de 

anlatmadığı için ben size anlatayım. Ha yanlış anlatırsam, eksik anlatırsam, düzeltirsiniz, Ayhan 

o öyle değil, bu böyle dersiniz. 

Efendim Riva ve Florya’dır aslında, hikâyenin başı Riva ve bizim Florya’daki 20 dönüm yerimizdir. 

Bunları biz emlak konutla pazarlamak, gayrimenkul geliştirmek üzerine anlaştık, ancak haklı 

olarak Emlak Konut dedi ki, bunun üzerinde bir ipotek var. Bu ipoteğin kaldırılması lazım, e bizde 

de para yok. Vakıfbank’ın bir ipoteğiydi. Onun üzerine bir Emlak Konutla bir protokol yapıldı. 

Buna protokol diyebilirsiniz, emlak konutun ödeme taahhüdü diyebilirsiniz, ödeme programı, 

adının ne olduğunu tam olarak bilmiyorum. Ama bize toplam 508 milyon liralık bir ödeme 

çerçevesi verdiler. Bu çerçeve Deniz yatırımın da kabulü ile oldu. Bu 508 milyonluk ödeme 

programına ne derseniz diyelim. Deniz yatırıma verdik. Deniz yatırım bunu o günün şartlarıyla, 

bunu da söylemem lazım, çok iyi şartlarda, bizim lehimize, Galatasaray lehine, çok iyi şartlarda 

kırarak, bize bir miktar para verdi. Bu parayla biz Riva’daki ipoteği kaldırdık, çok az miktarda bize 

para kaldı, onunla da futbolcu borçları filan vardı. Eh burayı zaten biliyoruz. 

Burada durum ne? Borçlu Emlak Konut, alacaklı, Deniz yatırım. Peki, bunun bizde artık yok, 

bundan sonra o ona ödeyecek. Böyle mi gelişti olaylar? Olaylar öyle gelişmedi. Çünkü bize bu 

taahhütnameyi, ödeme planını, ne derseniz diyelim, belli ki Emlak Konut öyle razı olarak 

vermedi.  

Bir çerçevenin içinde verdi ve bize o zaman demiş ki, herhalde. Çünkü bu 70 milyon pardon, 

bunu bir de niye anlatıyorum. Şurada şunu söyleyeyim. 70 milyon Florya’da avans alırsak, 

başımıza gelebilecek, olaylardan birini de biz Riva’da, Riva’yı bir daha yaşamayalım derken, 

aslında bunu dememiz lazım ama, çok geniş kesim bilmediği için, niye itiraz ettiğimizi bilmiyoruz. 

İşte bunu söyleyeceğim. Belli ki biz o 508 milyonluk ödeme taahhüdü içinde, vadesi geldiğinde, 

Emlak Konut, Deniz yatırıma o parayı ödemek için, satış yapılmış olması lazımdı, oradan bize 

gelecek paylardan da bu para ödenecekti. Peki, vadesi gelince bizde o para olmadı. Yani birikmiş, 

Galatasarayın payına düşen de ilk taksit miktarı çıkmadı. E, ne oldu? Anlıyoruz ki, Emlak Konutla 

yapılan anlaşmada bu da varmış veya bir mutabakat, ayrı mutabakat. Bir başka bankada, bir 

rivayete göre, Garanti Bankasında bir rivayete göre, Yapı Kredi ve Vakıfbank’ta, mühim değil bir 

başka bankada, Emlak Konut adına bir vadeli pardon, bir kredili mevduat hesabı açılıyor. 

Dolayısıyla eksik olan para, oradan kredi çekilerek, Emlak Konut kredi çekerek, Deniz yatırımdaki 

hesabı kapatıyor, borcu kapatıyor, o taksiti, peki, burada ne oluyor? Bunun faizi yine o küpün 

içine geliyor. O küpün tüm yükümlülüğü bize ait. Para geldikçe, Riva’dan o küpe giriyor. Burada 

vade gelince, o küpün içinde eğer o kadar para varsa, hepsi veriliyor, eksik varsa, kredi ile 

tamamlanıyor, veriliyor, o eksik olan kısma faiz yürütülüyor, o da yine bize borç olarak yazılıyor 

ve bu nedenle, benim hesaplarıma, kabaca. 2024 başına kadar bu Riva’dan bizim cebimize, o en 

baştaki 508 milyonun kırdırılması dışında, 5 kuruş para gelmiyor. Bu 2024 ün başıdır, 2023 ün 

sonudur. O yaklaşık bir şeydir. Şimdi olay budur. Riva’nın aslı astarı budur. Riva’da aslında gelen 
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para, giden para, hepsi de budur. Şimdi eğer Florya’da da 70 milyon doları, biz bu mantıkla 

kullanacaksak, bu hesapla kullanacaksak, kullanmak zorundaysak, o zaman bakın 4 sene sürer 

dedi sayın Adnan Polat, başında da söyledi, konjonktür pek de uygun değil diye. 4 sene boyunca 

biz hele o 70 milyon, kendi payımızdan geri ödemek gibi bir şeyde biraz zora düşersek, satışlar 

yavaş giderse, oradan da büyük bir faiz yükü daha üzerimize kalabilir. Esas Riva konusunda, Riva 

gibi olmasın derken, dikkat etmemiz gereken budur. Yanlışım, eksiğim varsa, sayın Denetim 

Kurulunun düzeltmesini talep ederim ve eksiğimin, yanlışımın düzeltilmesinden de son derece 

müteşekkir olurum. Hepinize saygılar sunarım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ayhan Özmızrak’a teşekkürler. Sıcağı sıcağına cevap verecek misiniz? Sonra mı? Tabii ki. 

Denetim Kurulu adına Sayın Ömer Çirkin, kürsüden açıklamada bulunacak. 

 

Denetim Kurulu adına Sayın Ömer Çirkin 

Sayın Divan Kurulu, başkanım, sayın Yönetim Kurulu, sayın hazirun, öncelikle kusura bakmayın 

kıyafetim için, Ayhan beyin dediği gibi aslında bizim bu toplantılarda bulunmamıza gerek yok. 

Ama hasbelkader buradaydım, konusu da gelince, çok kısa bir zamanınızı almak istedim. Ayhan 

bey bizim Denetim Kurulu olarak, genel kurul adına görev yaptığımızı ve yetki ve 

sorumluluklarımızı hatırlattı. Teşekkür ediyorum. Şimdi burada bazı tabii değerlendirmeler 

içinde, varsayımsal konular vardı, ben onlara çok girmek istemiyorum. Hani öyleyse, böyledir, 

demek ki Denetim Kurulu görevini yapmadı, kabulü. Çok kabul etmiyorum ama somut olarak 

cevap verebileceğim bir konu var. O da finansal tabloların açıklanmaması. Evet tüzüğümüz 

doğru, 2 ay içerisinde, divan kuruluna da bu sunumun yapılmasını emrediyor ama şu anda 

Türkiye'de özel bir, hukukçu değilim, özel bir düzenleme söz konusu ve bütün finansal tablolar, 

halka açık şirketlerin finansal tabloları, enflasyon muhasebesi uygulanması nedeniyle, halka açık 

şirketleri, temel regülatörü olan SPK tarafından, açıklanması ötelendi. Artı 10 hafta verildi. 

Dolayısıyla da hani Ekim sonuna kadar, Mayıs ayının finansal tablolarının yayınlanma süresi var. 

Biz de bunu zaten kulüp yönetimiyle beraber takip ediyoruz. Çok özel bir durum olduğu için, first 

major bir durum olduğu için ve dediğim gibi, hukukçu da değilim ama özel düzenlemenin de 

genel düzenlemenin üzerinde olduğunu düşündüğümüz için, bizim burada herhangi bir 

aksiyonumuz olmadı. 

Yani olamaz da diye düşünüyorum zaten, onun dışında diğer konularda da Ayhan bey, sizden 

şunu rica edebilirim ben, geçen sene de yine bir varsayımla hani Denetim Kurulu şeyleri, 

belgeleri alamıyor demiştiniz. O da yine burada, onu da cevabını buradan vermek zorunda 

kalmıştık. Şeyleriniz çok kıymetli, değerlendirmeleriniz. Özellikle Riva ile ilgili olanı da 

değerlendirmeyi, tekrar dinlemek isteriz ama, şu anda benim verebileceğim cevaplar bunlar. Biz 

size her zaman hem ekspertizinizden faydalanmak isteriz hem de bu konularla ilgili ayrıca 

dinlemek isteriz yani, açıkçası. Şu anda verebileceğim cevaplar, bunlar başkanım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler, kısa açıklamalarınız, derli toplu açıklamalarınız için. Değerli hazirun, halka açık 

sportif a.ş.’lerin, 4 tane malumunuz, büyük kulüp var. Bizim dışımızda 3 şirketin de futbol varsa 
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mağazacılık faaliyetleri bu kapsamda. 9 Ağustos’ta eski regülasyona yıllık finansallarını 

açıklamak zorundaydılar, ancak bu enflasyon muhasebesi tebliği kapsamında, bugün sabah 

kontrol ettim, Trabzon temmuz ayında açıklamış, geri kalan 3 sportif a.ş., biz dahil, 18 Ekim 

dateline olacak şekilde, yıllık finansallar için, KAP ta beklenen bildirimleri duruyor, sabah kontrol 

ettim. Bunu bilgi mahiyetinde söylemiş olayım. Sayın Ertay Örmen buyurun. 

 

Ertay Örmen 

Sayın Divan Başkanım, divan kurulu, sayın başkan ve kurul üyeleri, saygıdeğer hazirun, ben 

şimdilik, evet, şimdi konuşmama biraz Galatasaraya ara vereceğim, iki saniye, vaktinizden 

çalacağım. Ama 2 dakika, sonra da bol bol Galatasaraya döneceğim ve artık Galatasarayda yani 

Galatasarayla ilgili birkaç bir şey söyleyeceğim. 

Bu konu, bizim şimdiye kadar, evet yani diyeceksiniz ki alt yapı spora bile girmedik bunca 

zamandır, bu konu nereden çıktı? Ben sadece şu anda gündemde olduğu için ve vicdanen bana 

dokunduğu için söyleyeceğim ve bununla ilgili 3 cümle söyleyeceğim. Birincisi hayvanların da 

bizim kadar yaşamaya hakkı var. Onların ölmesine karar vermek bize düşmez. Hayvan katliamına 

bir son verilmesi, bizim gibi, vicdanlı, Galatasaray taraftar ve üyelerinin de bu katliama karşı bir 

duruş sergilemesi gerekmektedir düşüncesindeyim. Teşekkürler. 

Bu benim her zamanki Ali Sami Yen başkanın Galatasaraylılıkla ilgili tanımı, bu tanımı buraya 

koyuyorum konuşmalarımın öncesinde, biraz arkada dursun diye ki, Galatasaraylılığımızı 

unutmayalım diye ve Galatasaraylılığın esasında neyi içerdiğine, baş ucumuzda dursun 

Galatasaraylılık. Bunun ertesinde böyle bir benim naçizane 4 tane maddem var, Galatasarayla 

ilgili. Birincisi Galatasaraylılık, zaten burada Ali Sami Yen’in tanımını verdim. İkincisi Galatasaray 

etik ilke ve değerleri, 3 üncüsü Galatasaray menfaati ve her zaman her yerde tek kırmızı çizgi, 

Galatasaray olması. 

Şimdi ben sabahtan beri konuşmacıları dinledim. Benim konuşmalarım genelde çok yazılı değil, 

ortama göre de değiştiriyorum. Şimdi birkaç tane konuya değineyim. Birincisi, demin Denetim 

Kurulundan cevap veren arkadaşa cevap vereyim. Evet, muhasebe, uluslararası muhasebe 

standartlarına göre, enflasyon muhasebesi yapılma kararı alındı ama biz 2022 neredeyse 

Haziranından beri bu raporları zamanında alamıyoruz. Bu yeni değil. Hiçbir zaman için 2 ayda bu 

raporlar, bir tek Sportif A.Ş.’ler mecburi olduğu için geliyor ama bize konsolide rakamlar bir türlü 

zamanında gelmiyor. Yani biz esasında, şöyle söyleyeyim. Şu gün itibariyle, Galatasarayın 

konsolide rakamlarından bihaberiz. Çok açık söylemek gerekirse, yani hiçbirimiz bu konuda 

hakkında bir bilgimiz yok. Yani en son Galatasaray konsolide bir yıllık bilgimiz, 2022 Aralığına ait. 

O günden beri, biz Galatasaray şirketlerinin bir yıllık, herhangi bir olayını ve durumunu 

bilmiyoruz, ha ondan sonra 31 Mayıs 2023 te 5 aylık rakamlar açıklandı. Ve bunun üstüne de şu 

ana kadar konsolide, şirketlerimizle ilgili, bütün şirketlerimizle ilgili detaylı bir bilgiye sahip 

değiliz. Şimdi bilgisizlik ne oluyor? Bilgisizlik, korkuya ve endişeye neden veriyor. Ne kadar 

bilgisiz olursak, Galatasaray hakkında o kadar soru işareti doğuyor. Onun için bence bilgi 

paylaşılırsa iyi olur. 

İkincisi, Mehmet Bilene teşekkür edeyim. Alt yapı ile ilgili ve amatör şubelerle ilgili konuştu. 

Orada çok güzel bir konuya değindi, stopajların iadesiyle ilgili. Burada bir şey söyleyeceğim, bu 

stopajların iadesiyle ilgili, Bankalar Birliği, ayağımızda pranga, bizim en büyük sorunumuz, onun 
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yüzünden bir türlü hareket edemiyoruz ama bu stopaj iadelerini de Bankalar Birliği sayesinde 

alıyoruz. Onu da bir kenara yazmak lazım. Eğer Bankalar Birliği olmasaydı, biz bu stopajı 

alamazdık, çünkü vergi ve sigortaları genelde ödememe gibi bir temayülümüz var. Bu da bir 

kenarda dursun.  

Şimdi başkanımız 2,5 aylık yönetimiz diyor. Hani Yönetim Kurulunda birtakım arkadaşlar, 2,5 

aylık olabilir ama başkan sonuç olarak son 2 senedir başkan ve 2,5 aydır da devam ediyor. Yani 

esasında, yeni bir yönetim değil. 2 sene, 2,5 aylık bir yönetim sayılır. Şimdi ben bu konuşmamın 

sonuna doğru söyleyeceğimi, eğer hakikaten bu yönetim, 2 yıl 2,5 aylık olsaydı, çok düşündüm 

söyleyeyim mi, söylemeyeyim mi diye, fakat sonra şunu düşündüm. Bu yönetim 2 yıl, 2,5 aylık 

değil. Sonuç olarak, başkanımızın bir de 2015-2018 dönemi var, yani esasında sayın başkan, 

Galatasarayda 3 üncü defa başkan seçilme şerefine erişmiş bir başkan ve 2 defa da şampiyonluk 

yaşamış, kendisini tebrik ediyorum. Şimdi tabii hal böyle olunca, sanki 2 yıl, 2,5 aylık bir yönetim 

değil de, esasında aşağı yukarı, 5,5 yıllık bir yönetim olduğunu varsayarsak, belki geçmişte 

yaptıklarımızın da gelecekte yapacaklarımızın göstergesi olduğunu varsayıyorsak, biraz geçmişe 

bakmamız gerekiyor. 

Şimdi ha bir de emlak yani Florya tarafına değineyim. Florya evet, sadece çok kıymetli, çok 

kıymetli, çok kıymetli ama sadece maddi olarak değil, esasında Florya bizim için manevi olarak 

çok kıymetli. Florya bizim yuvamız. Evet, Riva’yı sattık, Mecidiyeköy’ü sattık, yani sattık, satmaya 

çalışıyoruz ve bir an önce Florya’yı da satmaya çalışıyoruz. Şimdi tabii bu 2015 ten 2024 e gelen 

bir yönetim süreci olduğu için, aradaki şeyleri saymıyorum. Ben bir geçmişte ne olmuştu, tablosu 

yaptım. Yani ne olmuştu derken, şimdi 2015-2018 de ne yapmaya çalıştık, ne oldu? 2020-2024 

de ne yapmaya çalıştık, ne oldu? 2024 te vaatlerimiz neler? Ben bunların detayına girmeyeceğim 

şu anda, ben sadece şurada bir yönetici özeti yapmayı düşünüyorum. Bu da şu. 2015-2018 de 

bu yönetim Riva, yani bu yönetim demeyeyim, Dursun başkan, Dursun Özbek Riva’nın Florya’nın 

satışı için yetki aldı. Florya’yı, Riva’nın yanına, kolayca satabilmek için belki koydular. Ama yani 

ikisi ayrı ayrı da o dönem için satılabilirdi. Fakat ikisi beraber satışa çıktı. Ama sanırım, yani 

sanırım değil, o dönem yetki alındıktan sonra sözleşme yapıldı ve Riva ile ilgili bugün ortaya çıkan 

kaba inşaat üzerinden satışlar ya da cezai müeyyidelerin konulmamış olmasını eğer üyeler o 

zaman bilseydi, yani Riva’nın satışına o şartlarla yetki verir miydi, onu bilemiyorum. Riva’ya, 

Florya’ya karşılık Kemerburgaz’ı aldık. Tamam. Yok. Yani lik Riva anlaşması. Oraya geleceğim, 

onu yani orayı anlatacağım, merak etmeyin. Florya’ya karşılık ne aldık? Kemerburgaz’ı aldık. 

Kemerburgaz’da o gün aldığımızda, içinde.. tamam, peki. Yani Florya’yı oraya taşıyacağız diye, 

yok, yok, tamam, yani Florya’yı oraya taşımak için Kemerburgaz’ı bir türlü bize verdiler diyeyim. 

Tamam. Yani Florya’ya karşılık değil, taşınmak için verdiler. Benim burada değinmek istediğim 

konu, sizin Florya’ya karşılık almanız değil, sadece Kemerburgaz’ı aldığınızda, içinde madenci, 

mandıra ve yüksek gerilim hattı olup olmadığını bilmeniz. Bu arada sportif a.ş. o arada 147 

milyon Euro zarar etti. 2018 itibariyle, UEFA dan ceza aldık, financial fair play’e girdik ve sportifte 

futbolculara ceza yazdık. Şimdi bu iki sene 8 aylık bir icraat. Peki, ikinci seçimde ne oldu? İkinci 

seçimde, 2022 Haziranına geldik. Gayrimenkul geliştirme projeleri yaptık, Ada, Mecidiyeköy, 

Kemerburgaz, Florya’nın yine tekrar satışı için yetki aldık. Alındı. Bir orada nakit akışı yapıldı. 

Gerçekleşmedi. Bankalar birliği anlaşmasından çıkacağız denildi, çıkılamadı. Şirketlerdeki YK 

üyelikleri, artırıldı. Herhalde ciddi sayıda kişiye söz verilmiş ki, üyelik koltuklarımız YK da, en son 
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sportifi de 12 den 16 ya çıkardık. Hani 20 ye çıkarsaydık, hani elimiz biraz daha elimiz rahatlardı 

diye düşündüm ama neyse, kulübü, kulübün sportife olan borcu, bu gitgide artmakta, en son 3, 

3,5 milyar civarında, şu anda en son bütçedeki yazılan finansman gideriyle, 2025 sonu büyük 

ihtimal 5 milyarları bulur. Bunu çözmek gerekiyor, ama kulübü zarara sokmadan, kulüp 

konsolide finansallardan demin bahsedildi ama anladığım kadarıyla, biz Ekim’den önce kulüp 

konsolide finansallarını göremeyeceğiz. İnşallah mali genel kurula yetişir. Yani mali genel kurulu 

finansalları görmeden yapmayız.  

Haziran 2023’te Yönetim Kurulu ve Denetim Kuruluna sorulan sorularımız vardı, 25 tane, onlar 

hâlâ cevapsız duruyorlar ve kulüp hesaplarından silinen yönetici ve futbolcu alacakları, bu 

konuya, bu konu ciddi bir konu ve bu konuya Eylül’de detaylı olarak gireceğim ve Mayıs 2024’te 

tekrar dedik ki, gayrimenkulleri yeniden geliştireceğiz, Adayı, Mecidiyeköy’ü, Kemerburgaz’ı 

bitireceğiz, hepsini. Florya’yı yeniden satacağız, bunun için de kıymetli bir komisyon kurdular. 

Sağ olsunlar. Ama aynı komisyonu 2022-2024 döneminde de kurabilirlerdi. Yani o dönem niye 

kurulmadı bu komisyon? O da ayrı bir soru. Bir de bankalar birliğinden yine çıkacağız. Hani 

bankalar birliğinden çıkmak ne kadar doğru, bunu her zaman konuştuk, evet 1,2 milyar borç var. 

Yani işleyen bir faiz var orada. Bu para kazanılır mı? Kazanılabilir. Çünkü biz hiçbir zaman, şu 

anda şirketlerimizin faaliyetlerinden para kazanmayı konuşmuyoruz. Sportif a.ş.’nin sportif 

faaliyetten para kazanmasını konuşmuyoruz, dijitalin faaliyetinden para kazanmasını 

konuşmuyoruz. Mağazacılığın da kendi faaliyetinden daha fazla nasıl para kazanır bunu da 

konuşmuyoruz ve sadece olayı, Florya’yı satmaya kitlendik. Dolayısıyla bence ilk önce bu parayı 

ödemek için, daha fazla nasıl gelir yaratırız, buna bakmamız gerekiyor. Esasında çok uzun 

zamandır söylüyorum, mali konularda ciddi bir türbülansa girmiş durumdayız ve kontrolü 

kaybetmiş durumdayız ve son zamanlarda birtakım olalar nedeniyle, idari olarak da sanırım 

kontrolü kaybettik. Birçok konuda ve yani üzülerek söyleyeceğim bir konu var. 2018 Ocağında 

sayın başkan kendi kararıyla seçime gitmişti. Yani şu anda durumumuz daha fazla kötüye 

gitmeden ve testi kırılmadan ben bir takım uyarılar yapmak istiyorum. Çünkü Galatasaray mali 

ve idari olarak iyiye değil, kötüye doğru gidiyor ve bunlar daha finansallar açıklanması, çünkü 

neredeyse Ekim’de konsolide finansallar açıklandığında zaten sportifin finansal 3 aylık 

finansalları da açıklanacak, yani bu seneki 3 aylıkları. Dolayısıyla hani 2018 de seçime gittiyse 

başkan, bence Galatasarayda testi kırılmadan, seçimi tekrar düşünseler iyi ederler diye 

düşünüyorum, saygılarımla. Görüşmek üzere. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ertay Örmen’e teşekkürler. Evet, sayın son iki konuşmacımız, Sayın Ömer Saim Oğuz ve 

Sayın Erdal Günsel. Buyurun. Feragat yok herhalde.  

 

Ömer Saim Oğuz 

Sayın divan başkanım, sayın başkanım, Yönetim Kurulunun saygıdeğer üyeleri, sevgili hazirun, 

biliyorum artık konuşmanın sonuna doğru geldik. Herkes sabrının son aşamasında, biraz şöyle 

bir renklendirelim, konuşmacılardan o kadar güzel geri dönüşler aldım ki, kafamda. Yapacağım 

konuşmayı da böyle şekillendirmeye karar verdim. Efendim Nasrettin hocanın göle maya çalma 

hikayesini biliyorsunuz değil mi? Ne diyor? Ne yapıyorsun hoca? Göle maya çalıyorum. Ya hoca 
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göl maya tutar mı diyor. Nasrettin hocanın cevabı, ya tutarsa diye oluyor. Peki, şimdi size bir 

soru soruyorum. Temel bunu nasıl cevaplardı? Temelin cevabı da şöyle olacaktı. Hoca her şey 

güzel hoş da, biz bu yoğurdu nereye satacağız olurdu. Şimdi sayın konuşmacılardan bir sürü 

bilgiler aldık, bunların belki bir kısmı doğru, belki bir kısmı eksik veyahut da yanlış. Bunları 

bilmiyorum. Ama neyi görüyorum? Biz orayı yapacağız, onu satacağız ve cebimizde de 200 

milyon dolar para kalacak. Doğru mu? Yanlış anlamadım, herhalde siz de böyle anladınız. 200 

milyon dolar. Bunu da fona yatıracağız. Çok güzel. Bakın, biraz önce söylediğim, fıkra ile 

örtüşüyor. Bunu da bu şekilde değerlendirelim. Şimdi efendim ben 30 seneden beri Galatasaray 

kongre üyesiyim, son 5 yıldan beri de divan üyesiyim. Niye bunu söylüyorum? Ben divan üyesi 

olmadan önce sıkı bir Galatasaray taraftarıydım. Yani taraftar olarak, Galatasaray beni mutlu 

ediyordu. Ne veriyordu Galatasaray bana, mutluluk veriyordu. Güzel. Yani taraftar üyeydim. Üye 

olmadan önce de taraftardım. Üye olduktan sonra bir ikincisi eklendi. Taraftar üye oldum. Peki, 

divan üyesi olduktan sonra ne oldu? Geldim burada dinlemeye başladım. Arkadaşlarımız çıktı, 

bir şeyler söyledi, genel kurulları başka bir gözlükle dinlemeye, bakmaya ve yorumlamaya 

çalıştım. Yani ne oldum ben orada? Bilinçlendim. Bakın burada, ne var biliyor musunuz, sevgili 

dostlar. İlgi ve bilgi. Bilgi olmazsa, ilgi olmazsa ve ben inanıyorum ki, şu anda buraya çıkan 

konuşmacıların söyledikleri bilgilerin büyük bir kısmını divan üyeleri de bilmiyor. Ben de 

bilmiyordum çünkü, öğrendim. Demek ki bizim bilgi akışında bir sorunumuz var. Peki, ne oldu, 

divan üyesi olduktan sonra? Bu sorumluluğu almaya başladım. Bakın sorumluluk çok ciddi bir 

konu. Sorumluluk insanın kendine olan sorumluluğu, ailesine olan sorumluluğu, işine ve sosyal 

çevresine olan sorumluluğu ve en sonunda da ülkesine olan sorumlulukla devam eder. Aynı 

zamanda bizim Galatasaraya karşı da sorumluluğumuz var. İşte divan üyesi olduktan sonra, 

bizim Galatasaraya olan sorumluluğumuzun bilinci ortaya çıktı, bende. İnanıyorum ki, hepinizde 

de bu var. 2000 tane divan üyesi var. 80 kişiyle yapıyoruz. 3102. Evet, bakın 3102.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

3102 fazla, 30 yıldan belki 25 yıla inmemek lazımdı.  

 

Ömer Saim Oğuz 

Şimdi efendim, burada. Teşekkür ederim, başkan. Demek ki burada hangi sorumluluktan 

bahsediyoruz arkadaşlar? Divan üyesi olmuş bir insanın ve hayatı boyunca, bakın Galatasaray 

hepimize ne verdi? Mutluluk verdi. Galatasarayla onun için beraber olduk, tribünlerde onun için 

söyle senden başka neyim var diyor taraftarlar. Güzel. Şimdi tersine çeviriyoruz. Peki, biz 

Galatasaraya ne veriyoruz? Hep alıcıyız. Galatasaray veriyor, biz de alıyoruz. Biz ne veriyoruz 

Galatasaraya? Bakın her üyenin, taraftarlar için söylemiyorum ama her üyenin bunu 

değerlendirmesi lazım. Buraya gelmeyen, özellikle divan üyelerinin, bunu değerlendirmesi 

lazım. Ben buradan o divan üyelerine bu mesajı göndermek istiyorum. Müsaadelerinizle. Ve şu 

anda artık Galatasaraya bu borcumuzu ödeme zamanı geldi. 

Şimdi efendim 60 yıllık lig tarihine baktığımız zaman, Galatasaray 24 kez, ne oldu? Şampiyon 

oldu. Peki, bu 24 şampiyonluğun yarısından fazlasını son 15, 20 yıl içerisinde kaybettik. Bakın 

burada çok önemli bir nokta var. Bir kırılma noktası. Dünyadaki, bakın, dünyadaki futbolun 

seyrinin değişmesi, bu son 15, 20 yıl içerisinde oluyor. Ağırlıklı olarak. Ondan önce yavaş yavaş 
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başladı. Ve biz de şampiyon olduk, güzel. Ama borcumuz, o tarihten itibaren ki rakamları 

bilmiyorum ama, rakamlara hâkim olan arkadaşlar, muhakkak verecektir, bir onu, orantısal 

olarak bir yapsınlar. Biz şampiyon oluyoruz, borcumuz artıyor. Şampiyon oluyoruz, borcumuz 

artıyor ve bugüne geldik, bugüne geldik. Peki, bundan sonra ne olacak? Hadi biz Riva’yı sattık, 

Florya’yı sattık. Orayı sattık, burayı sattık, ee, paramız da oldu. Bu para kalmayacak. Neden? 

Bakın bu bir işletmedir arkadaşlar, geliri vardır, gideri vardır. Demek ki biz kâfi miktarda gelir 

elde edemiyoruz. Bunun değişik nedenleri var. Ben şimdi soruyorum, herkese, Yönetim Kurulu 

da dahil olmak üzere, biz son 20 yıl içerisinde bu borcu yaparken, nasıl yaptık? Nereden yaptık? 

Kötü idareden mi yaptık, yanlış nerede diye bir analiz yapıldı mı? Bir çalıştay yapıldı mı bununla 

ilgili. Yok. Yapılmadı. E demek ki biz potansiyel olarak bu hatayı devam ettireceğiz. 5 yıl sonra 

da, 10 yıl sonra da buraya geleceğiz, Riva gitti, Florya gitti. El elde, el başta. Bakın arkadaşlar 

bunu çok dikkatli olarak düşünün. Demek ki burada, burada yapılacak tek bir şey var. Durum 

analizi. Biz nasıl kaybettik, bundan sonra nasıl kaybetmememiz lazım. Şimdi ben size bir şey daha 

soracağım müsaadenizle, ekran başındaki arkadaşlara da soracağım. Ya bu sportif a.ş. nedir? 

Nedir ya sportif a.ş. bir masa, bir kasa. Peki, kulübün bir masa, bir kasa olan sportif a.ş. ye 4.5 

milyon lira borcu var. E, kardeşim ben anlayamıyorum, bakıyorum, neden? Çünkü biz kulüp 

olarak, sportif a.ş. ye, her türlü hakkımızı vermişiz, tribün haklarını vermişiz, yayın haklarını 

vermişiz, mağazacılık demişiz ayrı bir şey ama onlar kendi aralarında hesapları mahsup ediyorlar 

vesaire, çok detayını da bilmiyorum ama sonuçta, kabak kulübün başına patlıyor, 4.5 milyar lira 

da bizim borcumuz var. Kardeşim bunların hepsinin açıklanması lazım. Bunları hepimizin bilmesi 

lazım. Bilmek hakkımız. Peki, bedel ne oldu? Şampiyon olduk. Demek ki son 20 yıl içerisindeki 

yönetimler, şampiyon olmalarının haricinde başarılı mıdır? Veyahut da şampiyon olalım da ne 

olursa olsun, gırtlağımıza kadar borca batalım demek midir, başarı? Şimdi bunun da 

sorgulanması lazım. Her yönetimin, bunu sorgulaması gerekiyor. Mevcut yönetim ve mevcut 

yönetimden önceki yönetimlerin, biz Galatasaraya geldik, Galatasaray bize verdi. Biz başarılı mı 

olduk diye, ne yapması lazım? Sorgulaması lazım. Efendim çok fazla vaktinizi, bunları belki 

zaman içerisinde çok detaylı konuşuruz, anlatırız. Tartışırız. Demek ki burada, demek ki burada 

bizim bundan sonra yeniden dünyanın gidişatı içerisindeki yapılaşmaya gitmemiz lazım. Artık Ali 

Sami Yen’in söylediği gibi, Galatasaray yabancı takımları yenmek için değil, Türk olmayan 

oyuncularla Türk olmayan takımları yenmek için bir noktaya geldi. Onun için de bu paraları 

harcıyoruz, şimdi karıştırmayalım. Misyonlar değişti. Demek ki konsolidasyona gitmemiz 

gerekiyor, bir şekilde. Eğer bu konsolidasyonları yapamazsak, nedir konsolidasyon? Sportif 

a.ş.nin kâr merkezi haline getirilmesi lazım. Sapla, samanın ayrılması lazım arkadaşlar. Bu çok 

ciddi bir konu. Kulüp gidiyor elimizden, kulübün ne suçu var ya? Futbolun yüzünden kulüp 

gidiyor. Bir kere bu kabul edilebilecek bir durum değil arkadaşlar. Bunu muhakkak gündeme 

getirerek, belki içimizdeki kapalı bir oturumda, bunu ciddi olarak tartışmamız lazım. Efendim 

söylenecek çok şey var. Takdir edersiniz ama, 4, 5 saatten beri buradayız, dinliyoruz, 

konuşuyoruz. Dolayısıyla ben sizin sabırlarınızı daha da fazla taşırmak istemiyorum. Sanırım 

vermeye çalıştığım mesajlar, direk olarak söylediklerim bir yerlere gitti. Bundan sonra da bu 

konuları dikkate alırız, çok teşekkür ediyorum. Hepinize iyi akşamlar diliyorum. Teşekkür ederim 

Başkan. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ömer Saim Oğuz’a teşekkürler. Bu oturumdaki son konuşmacımız, Sayın Erdal Günsel. 

 

Erdal Günsel 

Bu saatte burada kalan, herkesi saygıyla selamlıyorum. Sayın Süheyl hocama da ayrıca bir 

teşekkür borcum var. Fevkalade zihin açıcı bir konuşma yaptı burada, zaten onun konuşmaları 

her zaman böyledir. Sayın Yalçın Kayaya da teşekkür ediyorum. Verdiği bilgilerden dolayı. Kürek 

kısmı iyi çalışıyor. Aldıkları şampiyonluklarla federasyonun da katkısıyla, tekne sahibi oldular. 

Tekne dediğiniz vakit, basit şeyler değil bunlar, ucuz şeyler değil. Yaklaşık toplam total miktarı 

65 bin Euro filan civarında, yani kürek etkileri yaratıyor, yönetim bazı yerlerde etki, gelir 

yaratamıyor. Örneğin Adada, şimdi bizim yönetimler her konuşmalarında seçimlerde Ada 

konusuna gelince diye bir bölüm açarlar, ben de Ada konusuna gelince diye bölüm açıyorum. Bu 

seneyi kaybettik, ortalama günlük kaybı, oranın 15 bin Euro civarında filan. Düğünler var. 

Nişanlar var, özel toplantılar var. Etkinlikler var, hepsini toplarsanız, o kapalı bölümde 

kaybettiğimiz rakam, 15 bin Euro. Çünkü orayı tekrardan yapmak da pek gerekmiyordu. 

Etrafındaki alan zaten yeter. En az oradan şimdiki mevcut alanında, 100 kişiyi filan ağırlamak 

mümkün. Neyse o ayrı hesap.  

Sayın Yalçın Kaya, aynı zamanda bizim sporcular derneğinde de arkadaşlarıyla beraber çok güzel 

işler yapan bir arkadaşımız. Dün akşam da iyi bir organizasyon yaptılar. Sayın sporcular 

derneğinin başkanı ile beraber, yani 4-4 lük demek lazım ve de yine bir gelir yarattılar. Yalnız iki 

tane de çok kıymetli markanın sponsorluğu var. Onlara da buradan, ben kendi adıma teşekkür 

ediyorum. Böyle güzel bir gecede bu şekilde sponsor olmak her şirketin de harcı değil, açık 

söyleyeyim. 

Sayın başkanımız burada konuşurken, yanımızda olunuz dedi. Birlikte olduğumuzu herkese 

gösterelim dedi. Bizler zaten manen başkanın yanındayız. Ama fizik olarak yaklaşamıyoruz 

başkana. Şimdi ben şöyle düşündüm. Fizik olarak yaklaşmanın en kolay yolu, 30 Ağustosta adada 

bir gece yapar, biz de yanında, halka halinde ona daha yakın bir durumda bulunabiliriz. Geçen 

sene bunu yapmadılar. 30 Ağustos, 29 Ekim, bizler için özel bir gün. Onu hep birlikte, coşku ile 

kutlamamız lazım. Bu sene yaparlar herhalde, öyle düşünüyorum (Deprem bölgesine gittik, 

geçen sene) efendim. Peki. Ama bu sene demek buradasınız, 30 Ağustos olabilir.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Rezervasyon yaptı, daha güzel. 

 

Erdal Günsel 

Yani bu sene olabilir. Buradasınız. Tamam. Anladım. Bir de bir önerim var. Sayın yönetim 

masasına da böyle bir mikrofon koysak da duyulmuyor, mesela ben arkadaydım, başkan bir 

şeyler söylüyor, biz arkada duymuyoruz. Buradaki konuşmacı duyuyor. Şu mikrofonun birini 

örneğin oraya versek, sayın başkanın oradan buraya söylediği, sizin söyledikleriniz çok daha 

rahat duyulabilir ve zabıtlara geçebilir. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Kürsüye müdahale. Sayın Erdal Günsel, öneriniz güzel de, bu divan toplantılarında hiç 

olamayacak bir olay. Adı üstünde, divan kurulu toplantısı, kürsü mikrofonu var ve divan 

mikrofonu var. Moderasyon bu. 

 

Erdal Günsel 

Evet. Doğru da ama buradan devamlı böyle konuşmalar geliyor. Neyse, ben ona karışmayayım, 

sizin işinize müdahale etmeyeyim.  

Evet, ben sizi fazla yormayacağım, zaten geç saat oldu, dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum. 

İyi akşamlar diliyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

30 Ağustos önerisi için teşekkürler. Sayın başkanım, bir yönetim kürsüsünden bir, Yönetim 

Kurulundan bir konuşma olmayacak herhalde. Saat 17.22, bu oturumumuz 13.30, yaklaşık 4 saat 

sürdü. Ben toplantıyı kapatmadan önce, hepinize iyi ve sağlıklı günler diliyorum.  

Eylül ayı toplantımızın, gün, yer ve gün ve yeri ve gündemi bilahare bildirilecek, hoşça kalınız. 
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Aykutalp Derkan (6833) 

Başkan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sonay Kale (9001) 

Başkan Yardımcısı 

Yalçın Kaya (6904) 

Başkan Yardımcısı 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z. Nilüfer Sanvar (7167) 

Yazman 

Ali Tüzmen (8377) 

Yazman 

 

 

 


